
Esenyurt Belediyesi’nin, yatağa bağımlı hastaların ve diyaliz hastalarının
hastanelere ulaşımını sağladığı ambulansına, hasta taşıdığı sırada geçmiş
dönemde bir vatandaşın arsasına bedeli ödenmeden el konulduğu
için açılan dava nedeniyle haciz geldi. Bu duruma tepki gösteren
Kemal Deniz Bozkurt, “Belediyemizin hasta nakil ambulansı
içinde hasta varken haciz edildi. Yanlış duymadınız. Sağlık en
temel insan hakkı iken bu yapılan Esenyurtlulara zulümdür” dedi

Avukat Hüseyin Cimşit, Cum-
hurbaşkanı Erdoğan’ın seçimle-

rin 14 Mayıs’ta yapılmasına ilişkin
kararı için Danıştay’da iptal davası
açtı. Kararın Anayasa’ya aykırı oldu-
ğunu savunan Cimşit, seçimlerinin
iptal edilmesi için de YSK'ya baş-
vurdu. Cimşit, “Eğer anayasayı del-
meyi alışkanlık haline getirirsek herkes

deler. Her yerini
deler. Nitekim ya-
pılıyor da. Özel-
likle Anayasa'nın
90. maddesi de
deliniyor. Bu
karar, Anayasa'ya
aykırı tek satırla
alınmış hem de
hiçbir gerekçe
yok” dedi. 
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YSK’YA DA BAŞVURDU

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

BELEDiYEYE HERHANGi BiR 
TEBLiGAT GÖNDERiLMEDi

Seçimlerin iptali 
için dava açtı!

Hüseyin Cimşit

MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli, “CHP ile HDP'nin

ertelenmiş buluşmasını Nevruz Günü
gerçekleştirmesi hem bir talihsizlik
hem de kimin kimlerle emel ve hedef
birliği içinde olduğunun üzeri karalan-
mış çirkin resmidir. Baharımızı kışa
dönüştürmek için yan yana gelenler,

14 Mayıs'ta milli
iradenin ihtişa-
mıyla tasfiye ve
telin edilecekler-
dir. Türkiye'yi
çekiçle örs ara-
sına sıkıştırmaya
çalışanlar, hayal
kırıklığına uğra-
yacaklar” dedi. 
I SaYFa 7

ç

HDP ZİYARETİNE TEPKİ

Tasfiye ve telin 
edileceklerdir

Devlet Bahçeli

Eşi Murat Yaşar tarafından 
öldürülen Tülay Erşahin 

Yaşar'ın, şiddet gördüğü gerekçesiyle
şikayetçi olduğu, soruşturmada cina-
yetin işlendiği gün takipsizlik kararı
verildiği ortaya çıktı. Avukat Hatice
Çörtük, “Katledildiği gün dosya ka-

patıldı. Kanunla-
rımız kuvvetli
ama gereği gibi
uygulanmadığını
düşünüyorum.
Kağıt üzerinde
kalan bir uzak-
laştırma kararı
Tülay'ı koruya-
madı” dedi.
I SaYFa 3

Sosyal medyada görün-
tüsüyle çok konuşulan

Bağcılar’daki Uğurlu Apartma-
nı’nın yıkımına başlandı. Riski
yapı raporu da çıkan binanın
Bağcılar Belediyesi ekipleri 

tarafından 4 gün içinde
tamamen yıkılması hedef-
leniyor. İki farklı bina
üst üste konulmuş gibi
görünen 28 yıllık 
apartmandaki hak 
sahiplerine 48 ay
boyunca 3 bin 500
lira kira ödenecek. 
I SaYFa 4
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TÜLAY’I KORUYAMADILAR

Katledildiği gün 
dosya kapatıldı!

Tülay Erşahin

Millet İttifakı'nın Cumhurbaş-
kanı adayı, CHP Genel Başkanı

Kemal Kılıçdaroğlu, 6 Şubat'ta Kahra-
manmaraş merkezli depremlerin
yıkıma yol açtığı Gaziantep'te konuştu.
Kılıçdaroğlu, “Nurdağı'ndan deprem-

zede kardeşlerime söz veriyorum, bu
binaların tamamı yapılacak 5 kuruş
para alınmayacak” dedi. Kılıçdaroğlu,
“Saraylarda gözüm yok. Sizler gibi 
yaşamak istiyorum. Zaten sizler gibi
yaşıyorum” diye konuştu. I SaYFa 7
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SARAYLARDA 
GÖZÜM YOK! AK Parti Grup Başkanvekili İsmet

Yılmaz, AK Parti Genel Başkan
Yardımcısı Ali İhsan Yavuz, MHP Grup
Başkanvekili Erkan Akçay ve MHP Genel
Başkan Yardımcısı Feti Yıldız, Cumhur-

başkanı Erdoğan'ın adaylık belgesini
YSK'ya teslim etti. MHP Grup Baş-
kanvekili Erkan Akçay, “Biz MHP
olarak; 'Aday belli, karar net' diyor-
duk. Cumhurbaşkanı adayımız

Recep Tayyip Erdoğan'dır” dedi.

AK Parti Grup Başkanvekili İsmet Yılmaz
ise Erdoğan'ın 3'üncü kez adaylığına iliş-
kin soru üzerine, “Seçim süreci başladık-
tan sonra seçimle ilgili her türlü karar
YSK'nındır” ifadelerini kullandı.
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NİHAİ KARAR
YSK’NINDIR!

Kahramanmaraş merkezli depremlerin ardından afet 
bölgelerine anaokul yaptırmak için seferber olan şarkıcı

Gülben Ergen, seçim döneminde bangır bangır siyaset yapıl-
maması gerektiğini söyleyerek “Seçimler, mitingler, sokak

arası afişler, bangır bangır siyaset, parti, oy için çırpınan hiçbir
reklamı görmek istemiyorum. Bu büyük reklam meblağı insanların
kalıcı barınmalarına, çocuklara kullanılsın” açıklamasını yaptı. 

BANGIR BANGIR

ç
BAGIRMAYIN!
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ESENYURT BELEDİYESİ’NE AİT AMBULANS, İÇİNDE HASTA VARKEN HACZEDİLDİ

İNŞAALLAH 
KASIT YOKTUR!
Kemal Deniz Bozkurt, “Bizimle
ilgisi olmayan borçların bizi ne
duruma düşürdüğü ortaya çıktı.
Maalesef biz kamu hizmeti gör-
müyormuşuz gibi bir muamele

yapılıyor” dedi. Be-
lediyenin hizmetle-
rinin engellenmeye
çalışıldığını savu-
nan Bozkurt, “En
çok hacizle gün-
deme gelen beledi-
yeyiz. Daha önce
bir ambulansın
haczedildiğini ben

duymadım. İnşallah kasıt yoktur”
diye konuştu. Geçmişte de 
Bozkurt'un makam odasındaki
televizyonu, bilgisayarı ve 
sandalyeleri haczedilmişti. 2020
yılında ise belediyenin maaş,
ikramiye, vergi gibi “haczedile-
mez” hesaplarının da aralarında
bulunduğu tüm banka hesapla-
rına haciz konulmuştu.

Esenyurt Belediyesi’nin ilçedeki
yatağa bağımlı hastalar ve 

diyaliz hastalarının hastanelere 
ulaşımını sağladığı ambulans, hasta
taşıdığı sırada haczedildi. Ambulans,
içerisinde hasta varken polis ekipleri
tarafından durduruldu. Ekipler, icra
borcundan dolayı araçta yakalama 
kararı olduğunu ve trafikten men edil-
mesi gerektiğini ifade ederek, aracı
bağladı. Ambulans içerisinde bulunan
hastanın 112 ekipleriyle hastaneye 

ulaşımı sağlanırken, araç çekiciyle ye-
diemin otoparkına kaldırıldı. Konuyla
ilgili açıklama yapan belediye yetkili-
leri; İcraya konu olan kararın, 2017 
yılından önce bir şahsın taşınmazına
fiilen el konulmasından kaynaklı
alındığını belirtti. Alacak davası
nedeniyle ambulansa yakalama 
konulduğu ifade edildi. Yetkililer,
ambulansın icralık olduğuna
dair, kuruma herhangi bir tebli-
gat gönderilmediğini açıkladı. 

ç Belediye Başkanı Kemal Deniz
Bozkurt ise sosyal medya 

hesabından olaya tepki göstererek,
“Belediyemizin hasta nakil ambulansı
önceki dönemden kalan kamulaştırma

borcu nedeniyle içinde hasta varken
haczedildi. Yanlış duymadınız.
Bizler komşularımızın sağlığı için
gece gündüz demeden çalışırken,

sağlık en temel insan hakkı iken
bu yapılan Esenyurtlulara zulüm-
dür. Takdiri halkımızın vicdanına

bırakıyorum” dedi. Esenyurt 
Belediyesi'ni devraldığında yaklaşık
2.2 milyar borcu olduğunu söyleyen
Bozkurt, “O borcun sıkıntılarını yaşı-
yoruz. Maalesef bundan dolayı birçok
sabit kıymetimiz haciz atında. Ambu-
lansımız kanserli bir hastamızı Çapa
Tıp Fakültesi’ne götürürken, bir 
kazaya karışması sonucu polis tutanak
tutuyor. Ve hacizli olduğu ortaya 
çıkıyor. İçinde hasta olmasına rağmen
hazcediliyor” açıklamasını yaptı. 
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ÖNCEKi DÖNEMDEN KALAN BORÇ
NEDENiYLE ARACIMIZ HACZEDiLDi

barış kış

haber

BU YAPILAN 
ESENYURT’A 
ZULÜMDÜR!

BU YAPILAN 
ESENYURT’A 
ZULÜMDÜR!

BU YAPILAN 
ESENYURT’A 
ZULÜMDÜR!

BU YAPILAN 
ESENYURT’A 
ZULÜMDÜR!

BU YAPILAN 
ESENYURT’A 
ZULÜMDÜR!

BU YAPILAN 
ESENYURT’A 
ZULÜMDÜR!

BU YAPILAN 
ESENYURT’A 
ZULÜMDÜR!

BU YAPILAN 
ESENYURT’A 
ZULÜMDÜR!

BU YAPILAN 
ESENYURT’A
ZULÜMDÜR!

PAYiTAHT 
BEYOGLU! 

Beyoğlu Belediyesi, 2023 yılı kültür
sanat etkinlik ihalesini yine tanıdık 

firmaya verdi. 2023 yılı kültür sanat ihalesini
TRT’nin dev bütçeli tarih dizilerinden Payi-
taht Abdülhamid’in danışmanı Selman Ka-
yabaşı’nın Yakın Plan Prodüksiyon firması
kazandı. Belediye ile Yakın Plan Prodüksiyon

arasında 13 Şubat 2023’te imzalanan sözleş-
menin bedeli ise 17 milyon 925 bin lira olarak
kayıt altına alındı. Selman Karabaş’ın 2023
ve 2022 kültür sanat etkinlikleri ihalelerinin
dışında 3 ihale daha kazandığı ortaya çıktı.
Aynı şirketin Van Büyükşehir Belediyesi’nde
de kitap ihaleleri aldığı görüldü. I SaYFa 4
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17 MiLYON 925 BiN TL’YE EL SIKIŞTI

MEYDAN
KAVGASI!

İBB ile Üsküdar Belediyesi zabıta
ekipleri arasında Ramazan etkin-

liği platformunun kurulacağı yer nede-
niyle kavga çıktı. İBB'nin Mimar Sinan
Meydanı’na kurmak istediği platform,

ilçe zabıtası-
nın engeliyle
karşılaştı. 
Üsküdar Bele-
diyesi etkinlik
için platform
kurulması
planlanan
yerin hastane
ve kütüphane-
nin yakınında
olduğunu 
belirterek,
bunun farklı
bir yere kurul-
masını istedi.

Zabıtalar arasında başlayan tartışma
kavgaya dönüştü. Üsküdar Belediye
Başkanı Hilmi Türkmen, “İBB'yi, alış-
kanlık haline getirdiği bu zorbalıktan
dolayı kınıyorum” aıklamasını yaptı. 
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YIKIM BAŞLADI

İstanbul'un sembol yapılarından
Kız Kulesi'nin restorasyon çalış-

malarında sona gelindi. Kurulan iskelede
çalışmalar devam ederken, kubbe aslına
uygun olarak yeniden ortaya çıkarıldı ve
kaplama aşamasına geçildi. Kulenin 
restorasyon yapılmadan önceki fotoğraf-
larında ise kolon demirlerinin açığa 
çıktığı, betonunda deniz kumu ve midye
kabuklarının olduğu görüldü. I SaYFa 9

ç

DUVARDAN MiDYE 

KABUĞU ÇIKTI!
DUVARDAN MiDYE 

KABUĞU ÇIKTI!
DUVARDAN MiDYE 

KABUĞU ÇIKTI!
DUVARDAN MiDYE 

KABUĞU ÇIKTI!
DUVARDAN MiDYE 

KABUĞU ÇIKTI!
DUVARDAN MiDYE 

KABUĞU ÇIKTI!
DUVARDAN MiDYE 

KABUĞU ÇIKTI!
DUVARDAN MiDYE 

KABUĞU ÇIKTI!
DUVARDAN MiDYE

KABUĞU ÇIKTI!
BAHADIRLI 
SINIFTA
KALDI!

haberİN DeVaMI
SaYFa 9’Da

Kanser hastası yaşlı 
adam, kendisini taşıyan

Ambulansın haczedilmesi
sonucu şok yaşadı.

ercan 
öztürk

haber

Payitaht Abdülhamid
dizisinin tarih danışmanı

Selman Kaybaşı’nın
başına talih kuşu

kondu. Kayabaşı’nın
Yakın Plan Prodüksiyon

firması Beyoğlu
Belediyesi’nden 

18 milyonluk kültür
sanat ihalesi kazandı



DiyabEt hastalarının ramazan
ayında düzenli kan şekeri ölçümü
yapması gerektiğini vurgulayan

Emsey Hospital Endokrinoloji ve Metabo-
lizma Hastalıkları Uzmanı Dr. Hatice Kara-
köse Doğan, “Diyabet hastaları ramazan ayı
boyunca sıklıkla kan şekeri ölçüm cihazla-
rıyla şeker değerlerini kontrol etmeli.  Aşırı
yükselme veya düşme durumlarında doktora
başvurmalı” diye konuştu.Diyabetli hasta-
larda uzun süreli açlık nedeniyle ciddi sağlık
sorunları gelişebileceğini belirten Uzm. Dr.
Doğan, “Uzun süre aç kalınması diyabet
hastalarında hipoglisemi, yüksek tansiyon,
beyin damar tıkanıklığı, inme ve göz dibi ka-
naması gibi ciddi sorunlara sebebiyet verebi-
lir. Bu nedenle diyabet hastalarının doktor
kontrolünde oruç tutması gerekmektedir.
Çünkü oruç tutmaya karar veren bir diyabet
hastasının doktor tarafından uygun görü-
lürse, tedavi ve beslenme programının yeni-
den düzenlenmesi gerekir. Ayrıca hastanın
diyabet tipinin ne olduğu, organ hasarının
olup olmadığı, insülin kullanıp kullanmadığı
gibi durumların araştırılması gerekir” ifade-
lerini kullandı.

Ramazan'da beslenme nasıl olmalı?

Ramazan ayında besin değeri yüksek ve kan
şekerini dengeleyecek besinler tüketilmesi ge-
rektiğini kaydeden Doğan, sözlerini şöyle ta-
mamladı: “Sadece ramazan ayında değil;
genel anlamda beslenmeye dikkat edilmeli ve
kan şekeri dengesizliklerine sebep olabilecek

besinlerden uzak durulmalı. Beyaz ekmek
yerine; tam tahıllı, yulaflı veya çavdarlı
ekmek tüketilmeli. Kırmızı et tüketimi sınır-
landırılmalı, tavuk ve balık tüketilmelidir.
Kuru baklagiller oldukça besleyicidir ve tok
tutar, sıklıkla tüketilmeli. Sofrada salatalara
da yer verilmeli. Süt, yoğurt, peynir gibi süt
ürünleri düzenli olarak tüketilmelidir. Yağ ve
tuz tüketimi sınırlandırılmalı; hamur işi, kı-
zartma, tatlı gibi zararlı yiyeceklerden uzak

durulmalıdır.”n kan şekerinin yükselmesine
neden olabileceğini söyleyen Hatice Karaköse
Doğan, “Orucu açtıktan sonra, çorba ile başla-
mak daha doğru olur. Çorbadan sonra bir süre
yemeğe ara verilmeli ve kademeli olarak devam
edilmelidir. Bu şekilde beslenmek kan şekerinin
aşırı yükselmesinden korunmada yardımcı ola-
bilir. Sahuru ise atlamamak çok önemli. Müm-
künse kahvaltı tarzında beslenmeye çalışılmalı”
dedi. HABER MERKEZİ
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Diyabet hastaları oruç tutmalı mı?
Endokrinoloji ve Metabolizma Hastalıkları Uzmanı Dr. Hatice Karaköse Doğan, diyabet (şeker) hastalarına ramazan ayından
bir-iki ay önce risk değerlendirmesi yapılması gerektiğini belirterek, “Sağlık durumu oruç tutmak için uygun olan diyabet
hastasının tedavisi tekrar uygun bir şekilde düzenlenmeli ve ramazan ayında beslenme programı planlanmalıdır” dedi

Omuzdaki
sinsi hastalığa
dikkat!

Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon
Uzmanı Doç.Dr.Ahmet İnanır
konu hakkında önemli bilgiler

verdi.    Bazı ağrılar oldukca inatçıdır ve
yasam kalitesini olumsuz yönde etkiler.
Özellikle de eklem agr ve kısıtlılıkları günlük
aktiviteleri dahi yapamaz hale getirebilir. Bu
hastaliklardan biri de donuk omuz sendro-
mudur. Eklem kapsülünün enflamasyonu ve
sonrasında gelişen fibrozis olduğuna inanıl-
maktadır. Omuz eklemi çevresindeki kapsülü
oluşturan bağların ve eklem kapsülünün ka-
lınlaşması veya büzüşmesi söz konusudur.

Belirtileri nelerdir?

Hastalığın ilk evresindeki şikayetler sıklıkla
‘sıkışma sendromu’na benzer. Genellikle
sinsi başlangıçlı bir ağrı vardır. Ağrıyı taki-
ben omuzda hareket kısıtlılığı başlar. Erken
evrelerde gece ve istirahat ağrısı yaygın ola-
rak görülür. Dinlenirken bile  geçmeyen,
gece uykuyu bozan ve zorlaştıran ağrı, gün
boyu görülen omuz ağrısı, omuz hareketleri-
nin kısıtlanmaya başlaması, normal günlük
hareketlerin kısıtlanması, kolu belli bir nok-
tadan yukarı kaldıramama veya döndüre-
meme görülebilmekedir.

En sık kimlerde görülür?

En  sık 35–70 yaş arasında kadınları etkilese
de erkeklerde de görülmektedir. Etiyolojisi
tam olarak bilinmemekle birlikte, diabet,
otoimmün hastalıklar, tiroid hastalıkları,
Parkinson hastalığı, kalp hastalıkları, inme,
kronik akciğer hastalığı, dupuytren kontrak-
türü, omuz kireçlenmesi ve meme kanseri ile
ilişkili olduğu gibi travma, cerrahi işlemler ve
uzun süreli hareketsizlik nedeniyle de oluşa-
biliyor.

Tanısı nasıl konulur?

Tanı, tıbbi öykü, klinik muayene, radyolojik
görüntüleme ve diğer omuz patolojilerinin
ekarte edilmesi ile konur. Genellikle sinsi
başlangıçlı bir ağrı vardır; bu ağrıyı takiben
omuzda hareket kısıtlılığı başlar. Erken evre-
lerde gece ve istirahat ağrısı yaygındır.
Donuk omuzda, skapulotorasik eklemden
yapılan hareketlerin de çoğu etkilenir. Tanı
için özel bir muayene testi yoktur. Rotator
manşet yırtığı gibi diğer patolojieri saptamak
için manyetik rezonans (MR) ve  Ultrason
kullanılır. MR artrografi, kapsül kalınlığını ve
eklem hacmindeki azalmayı göstermede kul-
lanılır. HABER MERKEZİ

V ücutta önemli görevlere sahip,
yağda çözünen bir vitamin olan D
vitamini, çoğunlukla güneş ışınları-

nın etkisiyle deride oluşur. Yeterli miktarda
alınan D vitamini, özellikle kemik erime-
sini önlerken sağlıklı kemik ve kas yapısı
oluşumunu sağlar. Medicana Sağlık
Grubu Kadın Hastalıkları Doğum ve Tüp
Bebek Uzmanı Op. Dr. Çağcıl Yetim, son
yıllarda yaşam şartlarının değişimine para-
lel olarak kapalı mekanlarda daha fazla
zaman geçirilmesinin, D vitamini eksikli-
ğine yol açtığını, bunun da dolaylı olarak
gebelik oluşumunu negatif etkileyen bir
faktör olduğunu söyledi ve devam etti:
“Son yıllarda pek çok insanın güneş ışınla-
rına bağlı cilt kanseri oluşması korkusuyla
güneşe çıkmaktan kaçınması, güneş koru-
yucularını çok fazla kullanması, çevre kirli-
liği, yetersiz beslenme gibi etkenler D
vitamini eksikliği sorunu ile daha sık karşı-
laşmamıza yol açmaktadır. Yapılan çalış-

malarda D vitamininin kadınlarda her
adet döneminde veya kısırlık tedavisi sıra-
sında, gelişen yumurta sayısını ve kalitesini
artırdığı, yumurtanın sperm tarafından
döllenmesini, rahim içi kalınlığı ve oluşan
bebeğin rahime tutunmasını kolaylaştırdığı
ve böylece gebelik oluşma şansını gerek
tüp bebek tedavilerinde gerekse diğer kısır-
lık tedavilerinde olumlu yönde artırdığı or-
taya konmuştur.

Doğal kaynakları tercih edin

Op. Dr. Çağcıl Yetim, güneş ışığının öne-
mine dikkati çekerek, sözlerine şöyle
devam etti:"Günlük D vitamini gereksinimi
kollar, bacaklar ve yüzün 20 dakika gün
ışığına maruz kalmasıyla karşılanabilir.
Gerekli güneş ışığı miktarı; kişini yaşı, deri
rengi, maruziyet süresi ve varsa diğer tıbbi
sorunlara göre değişir. D vitaminin deri
yoluyla vücuda alınması, yaşın ilerleme-
siyle azalmaya başlar. Deri rengi koyu olan

kişilerde, yeterli D vitamininin deride oluş-
ması için özellikle kış aylarında uzun süreli
gün ışığına gereksinim vardır. Güneş koru-
yucuları (20 faktör ve fazlası) kullanan-
larda deride D vitamini oluşamaz. D
vitaminin diğer önemli kaynağı gıdalardır.
Bazı gıdalarda D vitamini doğal olarak
bulunur. Özellikle yağlı olan tuzlu su
(deniz) balıklarından somon, sardunya ve
ton balığında, tereyağ, süt, yulaf, tatlı pa-
tates, yumurta sarısı, sıvı yağlarda bulu-
nur. Bitkilerden maydanoz, ısırgan otu,
yoncada mevcuttur."

Negatif etki yapabilir

"Sisli havaların sık olduğu bölgeler, fabrika
dumanları veya araba egzoz dumanları ile
aşırı kirlenen havanın solunduğu alanlar,
kapalı giyim tarzı tercihleri yeterli D vita-
mini oluşumunu engeller." diyen Op. Dr.
Yetim, "Genel olarak, erişkinlerde normal
D vitamini düzeylerini sağlamak için gere-

ken D vitamini dozu 400- 800 IU’dir. Bu
miktarda D vitamini içeren bir takviyenin
alınması yeterli olacaktır" diye konuştu. 

Fazlası zarar

Op. Dr. Çağcıl Yetim, D vitamininin fazla-
sının da zararlı olduğundan bahsederek,
"D vitamini yağda eriyen bir vitamin oldu-
ğundan D vitaminin gereğinden fazla alın-
ması, D vitamini zehirlenmesi denilen bir
tablo yaratır. Vücuttaki D vitamini seviyesi
basit bir kan testiyle ölçülebilir. D vitamini
takviyeleri hekimlerin önerdiği sürede ve
miktarda alınmalıdır. Fazla alınan D vita-
mini nedeniyle kan kalsiyumu yükselir ve
buna bağlı sağlık sorunları ortaya çıkabilir.
Ayrıca bu durumu önlemek için ilaç pros-
pektüsleri dikkatli okunmalı, D vitamini
içeren birkaç ilaç bir arada alınmamalıdır.
Her türlü takviye ve ilaç konusunda he-
kimlere sorulmadan hareket edilmemeli-
dir" ifadelerini kullandı. DHA

Bağışıklık sistemine olumlu etkileri olan D vitamini; hipertansiyon, kalp hastalıkları, bazı kanserler ve
otoimmün hastalıklara karşı koruyucu özellikleri ile de biliniyor. Kadın Hastalıkları Doğum ve Tüp Bebek
Uzmanı Op. Dr. Çağcıl Yetim ise D vitamini eksikliğinin üreme sağlığını olumsuz etkilediğini söyledi

Faydası da
çok ödülü de!

EğitimE verdiği desteklerle
2016’dan beri faaliyet gösteren Fay-
dasıçok Vakfı’nın eğitimde fırsat eşit-

liği sağlama hedefiyle hayata geçirdiği
Sedefteki İnciler projesi, Kurumsal Sorumlu-
luk Zirvesi kapsamında gerçekleştirilen Sürdü-
rülebilir Kalkınma Amaçlarına Değer Katan
Kuruluş Ödülleri’nde “Çeşitlilik, Eşitlik ve
Kapsayıcılık” kategorisinde gümüş ödüle layık
görüldü. Türkiye Kurumsal Sorumluluk Der-
neği tarafından bu yıl 14’üncüsü düzenlenen
Kurumsal Sorumluluk Zirvesi kapsamında
gerçekleştirilen Sürdürülebilir Kalkınma
Amaçlarına Değer Katan Kuruluş Ödülle-
ri’nde Faydasıçok Vakfı Sedefteki İnciler projesi
ile “Çeşitlilik, Eşitlik ve Kapsayıcılık” kategori-
sinde ödülün sahibi oldu. Türk çelik sektö-
ründe 55 yıldır faaliyet gösteren Hasçelik A.Ş
tarafından Faydasıçok Vakfı adına gerçekleşti-
rilen başvuru, projeye gümüş ödül getirdi.
Mentörlük ve koçluk hizmetleriyle mezuniyet
sonrası kariyer yolculuklarında da öğrencilerin
yanında olmayı sürdürüyor.

Ödül gururlandırdı

Ülkemize değer katan ve sosyal sorumluluk bi-
lincine sahip gençlerin yetiştirilmesine katkı
sağlamak amacıyla yola çıktıklarını belirten
Faydasıçok Vakfı Yönetim Kurulu Başkanı Sel-
cen Faydasıçok: “Çeşitlilik, Eşitlik ve Kapsayı-
cılık kategorisinde aldığımız bu ödül doğru
yolda olduğumuzu bir kez daha göstererek bizi
yeniden gururlandırdı. 6 yılda kocaman bir aile
olduk. Sedefteki İnciler, İz Bırakanlar, El Ele
gibi fark yaratan projelere imza attık. Hedefi-
miz daha güzel projeleri hayata geçirmek. Ül-
kemizin kalkınması için büyük önem taşıyan
kız çocuklarının eğitimine destek ve kariyer yol-
culuklarında da onlara eşlik etmek hedefiyle
2017’de hayata geçirdiğimiz Sedefteki İnciler
projemizi bu değerli ödüle layık gören Türkiye
Kurumsal Sorumluluk Derneği’ne çok teşek-
kür ederim” dedi.  HABER MERKEZİ

Sağlık çalışanları
için önemli haber

Sağlık Bakanı Fahrettin
Koca, deprem bölgesinde tıp
ve diş hekimliği uzmanlık

eğitimi alanların, kendi kurumlarının
uygun görmesiyle, başka kurumlarda
görevlendirilebileceğini duyurdu.Bakan
Koca, Twitter hesabından yaptığı açık-
lamada, "Tıpta Uzmanlık Kurulu açık-
ladı. Tıp ve diş hekimliği uzmanlık
eğitimini Adıyaman, Hatay, Malatya ve
Kahramanmaraş’ta almakta olan arka-
daşlarımızdan Olağanüstü Hal süresi
içinde başvuranlar, kendi eğitim kurum-
larının uygun görmesi halinde, eğitim
verme yetkisi bulunan başka kurum-
larda görevlendirilebilecek" dedi. DHA
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isTanbul Emniyet Müdür-
lüğü Siber Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüğü ekipleri, bir

bankada sistem açığı olduğunu fark eden
İ.Ç. ve G.N.Ç. isimli şüphelilerin, 48 saat
içinde, banka hesapları üzerinden 210
banka hesabına 5 bin 500 kez 2 bin lira
tutarında havale işlemi yaptığı tespit
edildi. Şüphelilerin havale işlemleriyle
bankayı 10 milyon 432 bin lira zarara uğ-
rattığı ortaya çıkarıldı. 210 farklı banka
hesabı üzerinde yapılan incelemede he-

sapların 102 şüpheli ve 5 şirkete ait ol-
duğu öğrenildi. Şebeke üyelerinin hesap-
ların bloke edilmesini önlemek amacıyla,
gönderdikleri parayı başka hesaplara ak-
tardıkları belirlendi. Şüpheli hesaplara ait
telefon hatları üzerinde yapılan HTS in-
celemesinde, şüphelilerin para transfer
sürecinde irtibat içinde oldukları ve ço-
ğunun akraba olduğu tespit edildi.

81 şüpheli gözaltına alındı

Örgütlü şekilde hareket ettikleri belirle-

nen 107 şüphelinin yakalanması için 
İstanbul merkezli Adana, Ankara, An-
talya, Aydın, Balıkesir, Bursa, Çanak-
kale, Diyarbakır, Düzce, Gaziantep,
Karabük, Kocaeli, Konya, Mersin,
Ordu, Sivas, Şanlıurfa, Tekirdağ ve
Zonguldak'ta bugün eş zamanlı operas-
yon düzenlendi. Operasyonlarda 81
şüpheli gözaltına alınırken, adreslerinde
yapılan aramalarda 2 ruhsatsız silah,
4 şarjör, 50 fişek ve çok sayıda dijital
materyal ele geçirildi. DHA

kaza, geçtiğimiz geçtiğimiz Pazartesi
günü saat 17.00 sıralarında Kağıthane
Hürriyet Mahallesi'nde meydana geldi.

Edinilen bilgiye göre, kimliği henüz belirlemeyen
bir sürücü çimento yüklü 34 DH 9217 plakalı kam-
yonetle yokuş aşağıya inmeye başladı. Sürücü so-
kağa döneceği esnada kamyonetin direksiyon
hakimiyetini kaybetti. Kontrolden çıkan araç devri-
lerek yan yatarken, yara almadan kurtulan sürücü
ve arkadaşı kendi imkanlarıyla araçtan çıktı. Olayın
ardından sürücü ve arkadaşları kasada patlayan çi-
mentoları çöp konteynırına attı. Öte yandan yol
üzerinde park halinde bulunan araçlar, kayan kam-
yonetin çarpmasından santim farkla kurtuldu. Ka-
zanın ardından maddi hasar alan kamyonet olay
yerinden vinç yardımı ile kaldırıldı. DHA

Kağıthane'de yokuş aşağıya inen çimento
yüklü kamyonet, sokağa gireceği esnada
devrilerek yan yattı. Metrelerce sürükle-
nen kamyonet, yol üzerinde bulunan
park halindeki araçları teğet geçti

Eşi Murat Yaşar tarafından öldürülen Tülay Erşahin Yaşar'ın, şiddet gördüğü gerekçesiyle şikayetçi olduğu, soruşturmada cinaye-
tin işlendiği gün takipsizlik kararı verildiği ortaya çıktı. Avukat Hatice Çörtük, “Katledildiği gün dosya kapatıldı. Kanunlarımız
kuvvetli ama gereği gibi uygulanmadığını düşünüyorum. Kağıt üzerinde kalan bir uzaklaştırma kararı Tülay'ı koruyamadı” dedi

P endik'te yaşayan 30 yaşındaki
Tülay Erşahin Yaşar, 8 Mart
Dünya Kadınlar Günü'nde eşi

Murat Yaşar (35) tarafından bıçaklana-
rak öldürüldü. Murat Yaşar cinayetin ar-
dından 5'inci kattaki evlerinin
balkonundan atlayarak hayatını kaybetti.
Tülay Erşahin'in 3 Şubat'ta kocası Murat
Yaşar tarafından darbedildiği iddiasıyla
karakola giderek şikayetçi olduğu, uzak-
laştırma kararı aldırdığı ortaya çıktı.
Tülay Erşahin'in boşanma davası aç-
maya hazırlandığı da öğrenildi. Tülay Er-
şahin Yaşar'ın avukatı Hatice Çörtük,
darp soruşturmasının takipsizlikle sonuç-
landığı gün cinayetin işlendiği söyledi.

Uzaklaştırma kararı alındı ama!

Avukat Hatice Çörtük, Tülay Erşahin Ya-
şar'ın öldürülmeden önce kocası tarafın-
dan şiddet gördüğünü belirterek, "Bana
kocasıyla bir takım problemler yaşadığını
ve şiddet gördüğünü söyledi. Bir an önce
boşanma davası açmamız gerektiğini dü-
şündüm. 3 Şubat'ta da müvekkilim
akşam saatlerinde ağlayarak beni aradı.
Çok kötü durumda olduğunu, kocasının
öldüresiye dövdüğünü söyledi. KADES
uygulamasından polis çağırdığını ve ka-
rakola gideceklerini söyledi. Darp raporu
almak için doktora gideceğinden bahsetti.
Kendisi uzak olduğu için telefonla destek
olmaya çalıştım. Karakolda şikayetinden 

vazgeçirmek için polisler tarafından ikna
edilmeye bile çalışılmış. Ben polislerle ko-
nuşarak müvekkilimin şikayetçi olacağını
ve bu olayın çok ciddi bir şey olduğunu
söyledim. Tülay'a da kocası hakkında
uzaklaştırma kararı talep etmesini sıkı sıkı
tembih ettim. Ardından kocası hakkında
uzaklaştırma kararı aldırdık. Bu olayın
ardından boşanma davasının hazırlıkla-
rına başladık. Bana, 'Ben katil bir kocanın
elinde ölmek istemiyorum' dedi. Bo-
şanma sürecini başlatmak istedik. Olayın
üzerinden 2-3 gün sonra ülkemiz de dep-
rem felaketi yaşandı. Tülay'ın ailesi Adı-
yaman'da yaşadığı için oraya gitmek
zorunda kaldı" dedi. DHA

Tülay Erşahin'in darp olayından sonra kocasıyla
aynı evde yaşamadığını söyleyen avukat Çörtük,
"Ailesini deprem bölgesinden alıp İzmir'e gö-
türdü, o süreçte kocasıyla aynı çatı altında ol-
madı hiç. Hatta ilk darp olayının olduğu 3-6
Şubat arasında da kocasıyla aynı evde kalmadı.
Tülay yeğenleriyle birlikte veya yakın arkadaşla-
rında kalıyordu. Boşanma protokolü için kocası
Murat'ı ofisime çağırdım. Kocanın normal biri ol-
madığını o gün anladım. Kocası protokolü imza-
ladı ve biz 3 Mart günü boşanma davasını açtık.

5 Mart Pazartesi günü de duruşma tarihi verildi.
5 Nisan Avukatlar Günü'nde duruşması olacaktı.
Kocasından kurtulacaktı müvekkilim. 7 Mart Salı
günü İstanbul'a gelir gelmez beni
arayarak geldiğini söyledi. Kendi-
sine yalnız kalmaması ve kocasıyla
iletişimini koparması gerektiği yö-
nünde tavsiyelerde bulundum. Mü-
vekkilim Tülay Erşahin maalesef
planlı bir şekilde 8 Mart Kadınlar
Günü'nde cinayete kurban gitti. 

Yüzde 89 kas hastalığı engeli olmasına rağmen
çalışıp ailesine, evine bakan bir kadındı. 3 Şu-
bat'taki darp olayından sonra şikayeti sonra-
sında koca hakkında uzaklaştırma kararı
verilerek soruşturma başlatılmıştı. Katledildiği
gün bu dosyanın takipsizlik kararıyla kapatıldı-

ğını gördük. Bende bunu birkaç gün
önce öğrendim. 6284 sayılı (Ailenin Ko-
runması ve Kadına Karşı Şiddetin Önlen-
mesine Dair Kanunu) kanunumuz
aslında kuvvetli ama gereği gibi uygu-
lanmadığını düşünüyorum. Kağıt üze-
rinde kalan uzaklaştırma kararı Tülay'ı
koruyamadı" ifadelerini kullandı.

Baltayı taşa vurdular!

10 milyon liralık vurgun yaptılar!
İstanbul'da bir bankanın sistem açığından faydalanıp 48 saat içinde 10 milyon 432 bin lira dolandıran
şebekeye, 20 ilde eş zamanlı operasyon yapıldı. Operasyonlarda 81 şüpheli gözaltına alındı

Koca normal birisi değildi

KANUNLAR TULAY’I 
KORUYAMADI!

Kağıthane'de bir bilişim mağazasına soyguna gelen 4 hırsız, kepengi kırmalarının ardından
alarmın çalmasıyla fark edildi. Hırsızları gören binadaki bir kişi üstlerine taş fırlatınca neye
uğradığını şaşıran hırsızlar geldikleri araca binerek apar topar kaçtı. İlginç anlar kameralara yansıdı

kağıThane Merkez Ma-
hallesi'nde geçtiğimiz ay-
larda sabaha karşı

meydana gelen olayda hafif ticari
araçla gelen eldivenli, şapkalı ve
maskeli 4 şahıs, bilişim şubesinin ke-
pengini açmaya başladı. Şahıslar
soygunu gerçekleştirdikleri esnada
bir anda mağazanın alarmı çalmaya
başladı. Sesler üzerine binanın en
üst katındakiler dışarıya çıkarak hır-
sızları fark etti ve onlara taş fırlat-

maya başladı. Birkaç taş parçasın-
dan sonra neye uğradığını şaşıran
hırsızlar, geldikleri araca binerek
apar topar kaçtı. Yaşananlar ise gü-
venlik kameralarına saniye saniye
yansıdı.

Kağıthane polisi yakaladı

Olayın ardından çalışma başlatan
Kağıthane İlçe Emniyet Müdürlüğü
Asayiş Büro Amirliği polisleri, gü-
venlik kamera görüntülerini incele-

meye aldı. Yapılan çalışmalar sonu-
cunda plakanın 34 MH 1069 olduğu
ancak plakanın Küçükçekmece'den
çalıntı olduğu tespit edildi. Devam
eden çalışmalarda aynı araca ait
yüzlerce plaka sorgulayan polis, ara-
cın orijinal plakasının 34 TF 867 ol-
duğunu ve sahibin ise emniyette 10
adet suç kaydı bulunan İsmet S. (35)
olduğu belirlendi. Şüphelinin ise ça-
lışmalar çerçevesinde yakalandığı
bilgisine ulaşıldı. DHA

Kamyonet yan yattı

ÇalındıkTan sonra bulunan otomobilini
teslim almaya gelen Volkan Şahin ise
"Eylül ayın 29. aracım evimin önünde

gece 03.00 gibi çalındı. Sabah işe gitmek için kalktı-
ğımda aracın yerinde olmadığını gördüm. Polise
gidip kayıp tutanağını tuttuktan sonra eve geldi-
ğimde komşum gece araca bir kişinin girip el frenine
indirdikten sonra 100 metre aşağıda aracı çalıştırıp
kaçtığını söyledi. İstanbul emniyeti, oto hırsızlık şu-
beyi birkaç kez aradım. Biz aracın peşindeyiz, bu-
lunca size dönüş yapacaklarını söyledi. Ocak ayının
25'inde Ankara Oto Hırsızlık Şube'den aracımın bu-
lunduğuna dair telefon geldi. Ankara'ya gidip 
aracımı aldım. Çok sıkıntı çektim, devlet büyükle-
rimden rica ediyorum insanların emekleri bu kadar
basit çalınmamalı. Yaklaşık 30 bin lira masraf etmiş-
tim, kim çaldıysa hakkımı helal etmiyorum" diye ko-
nuştu. Aracı teslim almaya gelen Mutlu Yıldırım  ise
" Sabah saatlerinde çalındı, karakola irtibata geçtik.
Şubeden arkadaşlar sürekli diyalog halindeydik çok
ilgilendiler. Beynini değiştirip çalınmış. 8 gün sonra
bulundu aracım" dedi. DHA

Çalıntı araçlar 
sahiplerine veriliyor
İstanbul'da park halindeki otomobilleri çal-
dıkları iddia edilen 7 kişilik şebeke, 4 ilde
düzenlenen operasyonla yakalandı. Ope-
rasyonda 21 çalıntı araç ele geçirildi. Araçlar
sahiplerine teslim edilmeye başlandı

YeniköY Köybaşı Caddesi üzerindeki 2
katlı restoranda saat 11.00 sıralarında
yangın çıktı. Klima motorunda bilinme-

yen bir nedenle yanmaya başladı. Alevler kısa sü-
rede restoranın arka kısmında bulunan bölümü
kapladı. Yangını gören çevredekiler durumu itfaiye,
sağlık ve polis ekiplerine bildirdi. Restoran çalışan-
ları yangına hortumla su sıkarak müdahale etti.
Olay yerine gelen itfaiye ekipleri yangını kısa sürede
söndürdü.  Yangında ölen ya da yaralanan olmaz-
ken restoranda hasar oluştu. DHA

Restoran 
yanıp kül oldu!
Sarıyer'de 2 katlı restoranın giriş katında
yangın çıktı. Çalışanların hortumla su sıkarak
müdahale ettiği yangın, itfaiye ekiplerince
söndürüldü. Yangında ölen ya da yaralanan
olmazken restoranda hasar oluştu1 torbacı tutuklandı

Tuzla'da 'torbacı' olarak tabir edilen
uyuşturucu satıcılarına yönelik yapılan
operasyonda gözaltına alınan bir kişi tu-

tuklandı. Tuzla'da uyuşturucu satıcılarına yönelik
bir ihbarı değerlendiren polis, 'torbacı' olarak ad-
landırılan bir şüphelinin evine operasyon düzen-
ledi. Aydınlı Mahallesi'ndeki evde uyuşturucu
madde ticareti yaptığı belirlenen Y.K. isimli şüpheli
gözaltına alındı. Daha önce hakkında 9 ayrı suç
kaydı bulunduğu tespit edilen şüpheli, gözaltına
aldı. Evde yapılan aramalarda 43,6 gram metamfe-
tamin, 14,5 gram bonzai, 1,4 gram esrar, 22 uyuş-
turucu hap, hassas terazi, 13 bin TL, 1 adet cep
telefonu ele geçirildi. Şüpheli Y.K. çıkarıldığı mah-
keme tarafından tutuklandı. DHA



B eyoğlu Belediyesi, 2023 yılı kültür sanat
etkinlik ihalesini yine tanıdık firmaya
verdi. 2023 yılı kültür sanat ihalesini

TRT’nin dev bütçeli tarih dizilerinden Payi-
taht Abdülhamid’in danışmanı Selman Ka-
yabaşı’nın Yakın Plan Prodüksiyon firması
kazandı. Aynı firma 10 Ocak 2022’deki kül-
tür sanat ihalesini de kazanmıştı. 

3 firma teklif verdi

Beyoğlu Belediyesi’nin 2023 yılı kültür sanat et-
kinliği ihalesine 3 firma teklif verdi. İhaleyi yakla-
şık maliyetin hemen altına teklif veren Yakın Plan
Prodüksiyon firması kazandı. Belediye ile Yakın

Plan Prodüksiyon arasında 13 Şubat
2023’te imzalanan sözleşmenin bedeli ise 17
milyon 925 bin lira olarak kayıt altına alındı.

Şirket 2023 yılı içerisinde tiyatro gösteri-
leri, konserler, çocuklar ve gençler için
kültürel etkinlikler organize edecek. 

2 yılda 5 ihale kazandı

Payitaht Abdülhamid dizisinin tarih danışmanı
Selman Karabaş’ın 2023 ve 2022 kültür sanat et-
kinlikleri ihalelerinin dışında 3 ihale daha kazan-
dığı ortaya çıktı. Van Büyükşehir Belediyesi’nde
de kitap ihaleleri alan şirketin Beyoğlu’nda aldığı
ihaleler şöyle: 27 Ocak 2021 tarihinde “Beyoğlu

Belediyesi Faaliyet Ve Hizmetlerinin Duyuru, Ta-
nıtım, Tasarım ve Her Türlü Medya İletişim Hiz-
meti Alımı” adı altında pazarlık usulüyle
düzenlenen ihaleyle şirkete 312 bin 500 TL
ödendi. 8 Kasım 2021 tarihinde “Dünya Çocuk
Hakları Günü Organizasyon Hizmeti Alımı” adı
altında pazarlık usulüyle düzenlenen ihaleyle şir-
kete belediye kasasına 345 bin 500 TL girdi. 29
Nisan 2021 tarihinde de “Beyoğlu Belediyesi
Faaliyet ve Hizmetlerinin Duyuru, Tanıtım, Tasa-
rım ve Her Türlü Medya İletişim Hizmeti Alımı”
adı altında bir ihale düzenlendi. Bu ihaleye şirket
tek başına katıldı ve belediye şirkete 1 milyon 249
bin TL ödedi.
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H aber ajanslarına göz gezdirirken, ik-
tidar partisinin önceki seçimde kul-
landığı seçim şarkısı geldi aklıma.

“Neredeen nereyee, geldi Türkiye” diyordu.
Nereye geldiğimizi görüyoruz da nereye

gittiğimiz meçhul!
Bunca yıldır olağanüstü yetkilerle donatıl-

mış bir hükümetin bizi getirmesi gereken yer
burası mı olmalıydı? 

Hangi alanda geliştik ve büyüdük? Tarım
alanında mı, hayvancılıkta mı? Sanayide mi?

***
Sosyal devlet olmaktan bahsedebiliyor

muyuz?
Mesela; Eğitimde eşitlikten bahsedebilme-

liydik. Zenginin de yoksulun da çocuğu aynı
eğitimi alabilmeliydi. Bir ülkede neden özel
okul, devlet okulu diye ayırım olur?

Sağlıkta; Bu ülkede yaşayan her vatanda-
şın eşit haklara sahip olması ve istediği teda-
viye ulaşması sağlanabiliyor mu? 

***

Depremin üzerinden günler geçmiş olma-
sına rağmen, hala sağlıklı ve sürdürülebilir
yaşam  alanları oluşturulmamış. Çadır bulan
var, bulamayan var... 

Çadırda kalanların bir kısmı da selden do-
layı terk etmek zorunda kalmış. 

İzlediğiniz görüntüleri Türkiye’de değil de
başka bir yerde olmuş gibi izleseniz o ülke
hakkında düşünceniz ne olurdu?

Sahiden de  dünyanın bizi kıskandığını
söyleyenlere hala inanıyor musunuz?

***
Geçmişten bu yana sayısız seçime katılıp

oy kullandık. Sandık güvenliği ile ilgili olarak
son yıllardaki kadar şüphe ettiğimiz seçimler
olduğunu hatırlamıyorum. Bugün ise seçim
ile ilgili sohbetlerde ilk dillendirilen şey,
“Acaba adil bir seçim yapılacak mı? Hile
olur mu? Trafoya kedi girer mi?”

Neredeen nereyeee?
***

Yardımlaşma gerektiren zamanlarda yap-
tığımız bağışların yerine ulaşıp ulaşmadığı
konusunda hiç şüphemiz olmazdı. Oysa geldi-
ğimiz noktada her şeye şüphe ile bakar

olduk. Bu da yardımlaşma kültü-
rümüzü yok etti ne yazık ki! Yapılan bağışları
sorgulamak durumunda kalacağımız kimin
aklına gelirdi?

Düşünün, dünyanın taa bir ucundan Ma-
donna bile sosyal medya hesabından bağışla-
rın Haluk Levent’in başında olduğu
AHBAP’a yapılması notunu düştü.

Neredeen nereyeee?
***

Bu ülkede emekli olmuş, epeyce yaş almış,
sıcacık evinde torun sevecek yaşta insanların
evsiz kalışını, evinin kirasını ödeyememesini,
et kuyruğunda, ucuz ekmek kuyruğunda sa-
atlerce soğukta beklemesini izliyoruz. 

Artık insanlar günü kurtarma derdinde ve
geleceğe dair hiçbir umudu yok. Ne ev sahibi
olma, ne yazlık alabilme, ne tatile çıkma, ne

de emekli olup dünyayı dolaşma hayali...
Neredeen nereye?

***
Eskiden bütçemiz dar da olsa, markette

kağıt peçete, kağıt havlu gibi temizlik ürünle-
rini inceleyebiliyorduk. Kaç katlı olduğuna
bakıp, en azından kaliteli bir ürün için har-
cama yapmak önceliklerimizdendi. Şimdi en
ucuz hangisi, hangi market indirim yaptı diye
bakıyoruz.

Aslında üretici firmalara da bir öneri yap-
mak isterim. Her şirketin reklam bütçesi ola-
rak epey bir miktar ayırdıklarını biliyoruz.
Bu reklam bütçesini şu sıkıntılı zamanlarda
ürün fiyatlarına yansıtmaları ne güzel bir ha-
reket olurdu.

***
Bilirsiniz, hanımlar sosyalleşmek için ev-

lerde gün tertip ederler. Bu günlerde ev sahi-
bine çeyrek altın veya belli bir miktar nakit
para götürülür sırasıyla. Hem sohbet, hem de
evin bir ihtiyacı için bir nevi para biriktirilmiş
olur.

Şimdilerde de bazı hanımlar devam edi-
yorlar bu günlere. Ancak ikramlar eskisi gibi

değil ve evlerde çeşit çeşit börekler, çörekler
yapılmıyor. Bir kahve, yanına bir küçük tatlı
ikramı olarak gerçekleşiyor. Ve bu günlerde
artık altın ve para yerine ne götürülüyor bili-
yor musunuz?

Belirlenen miktarda  şeker/un, veya başka
gıda ürünleri market hediye çeki de olabili-
yormuş...

Neredeen nereyeee?!
***

İş insanları susuyor, gidişat hakkında
görüş bildiren yok. Halk zaten sesini 
duyuramıyor.

Meydanlar seçimde kimi desteklediklerini
boy boy ilanlarla duyuran tarikatlara kaldı!

İnsanların çaresizliğinden, yoksulluğundan
kimse bahsetmiyor.

Hani seçime giderken, yerli otomobilin ön
siparişleri alınmaya başlamış, uçakta yapıla-
cakmış vs. güzel güzel anlatıyorlar. Birkaç
hafta içinde gaz-petrol de bulurlar... Ama
milletin derdi başka!

Ramazan pidesinin fiyatı ne kadar olacak?
Neredeen nereye geldi Türkiye!
Sevgiyle kalın

Nereden nereye?

ERCAN 
ÖZTÜRK
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Payitaht Abdülhamid dizisinin tarih
danışmanı Selman Kaybaşı’nın başına
talih kuşu kondu. Kayabaşı’nın Yakın

Plan Prodüksiyon firması Beyoğlu
Belediyesi’nden 18 milyonluk kültür

sanat ihalesi kazandı. Beyoğlu
Belediyesi’nden beşinci ihalesini

kazanan Kayabaşı'nın, Van Büyükşehir
Belediyesi’nden de çok sayıda kitap

ihalesi kazandığı ortaya çıktı

Selman
Kaybaşı

Yıkım başladı
Sosyal medyada görüntüsüyle çok konuşulan Bağcılar’daki Uğurlu
Apartmanı’nın yıkımına başlandı. Riski yapı raporu da çıkan binanın
Bağcılar Belediyesi ekipleri tarafından 4 gün içinde tamamen yıkılması
hedefleniyor. İki farklı bina üst üste konulmuş gibi görünen 28 yıllık 
apartmandaki hak sahiplerine 48 ay boyunca 3 bin 500 lira kira ödenecek

UğUrlU Apartmanı'nın
1995 yapımı bina 1999
Marmara depreminden

sonra orta hasarlı olduğu tespit edil-
mişti. Güçlendirme yapılmayan bina
için yıkım kararı verildi. 14 daireli bi-
nada 60 kişi oturuyordu. Kontrollü şe-
kilde yıkımı yapılan 8 katlı binanın
yerine şehir estetiğine uygun bir bina
yapılacak. Bağcılar Belediyesi’nin ger-
çekleştirdiği kentsel dönüşüm çalışma-
ları kapsamında aynı anda 3 farklı
noktada da yıkımlar yapıldı. Yavuz
Selim Mahallesi Birlik Caddesi 17 nu-
marada bulunan boş ve korunaklı bi-
nanın yıkımı için önce gerekli tedbirler
alındı. Daha sonra ise vinç yardımıyla
binanın üst kısmına çıkarılan kepçe yı-
kıma başladı. Riskli alanda bulunan
binada hak sahiplerine 48 ay boyunca

3 bin 500 lira kira ödenecek.

Yeni bina yapılacak

Yıkım çalışmalarını yerinde izleyen
Bağcılar Belediye Başkanı Abdullah
Özdemir de “Dönüşümle birlikte bu-
rada daha güzel, güvenli ve modern
bir bina olacak. Bağcılar’da en önemli
gündemimiz kentsel dönüşüm. Vatan-
daşlarımızın rahatı, güveni ve huzuru
için çalışmalara gece gündüz devam
ediyoruz. Binayla ilgili yıkım kararı
2022 yılının aralık ayında alınmıştı. Bi-
rinci gündemimiz kentsel dönüşüm-
dür. Son 1 yılda kentsel dönüşüme
yoğun bir şekilde ağırlık veren altyapı
çalışmaları oluşturduk. Malikler bina-
nın kentsel dönüşüme girmesi için bize
müracaat etti, Burada yeni bir yapı
inşa edeceğiz. Riskli bina statüsüne
girdi, hak sahiplerine kira ve kredi yar-

dımından faydalanmış olacaklar.
Son 1 yılda yıkım kararı alınmış
bin 500 bağımsız bölümü yıktık.
Konut ve işyeri olmak üzere bin
500 bağımsız bölümünün de
yıkım kararı alındı önümüz-
deki günlerde yıkımını ger-
çekleştireceğiz” dedi. DHA

Cumhuriyet’in kadın yüzü
Küçükçekmece Belediyesi Cumhuriyetin 100. yılında sanatta, sporda, bilimde çığır açan, tarihe iz bırakan, kendini var etmiş ve
toplumsal fayda üretmiş Cumhuriyet kadınlarının fotoğraflarını “Cumhuriyet’in Kadın Yüzü” isimli sergide buluşturdu

Kadın Eserleri Kütüphanesi ve Bilgi
Merkezi Vakfı ile projelendirilen serginin
açılışına Küçükçekmece Belediye Baş-

kanı Kemal Çebi, Küçükçekmece Belediyesi Kültür
ve Sosyal İşler Müdürü Güney Özkılınç, Kadın
Eserleri Kütüphanesi Koordinatörü Hülya İskender,
Sergi Küratörü Doç. Dr. Sevgi Uçan Çubukçu ve
çok sayıda sanatsever katıldı. Sergi, 16 Nisan’a dek
sanatseverleri ağırlayacak.

Şahit olacaksınız

Açılışta konuşan Belediye Başkanı Kemal Çebi,
“Cumhuriyetimizin 100. yılını büyük bir coşkuyla
kutlamaya hazırlanırken, 6 Şubat’ta ve devamında
yaşadığımız depremler ve sel felaket-
leri ile ülke olarak büyük bir acıyı ve
üzüntüyü yaşadık. Depremde yaşa-
mını yitiren binlerce yurttaşımıza Al-
lah’tan rahmet diliyorum.
Depremden kadınlar, çocuklar, yaşlı-
lar ve engelliler gibi kırılgan gruplar
daha fazla etkilendi ve kapsayıcılık ve
toplumsal cinsiyet eşitliğinin önemi
bir kez daha gündeme geldi. 8
Mart’ta Dünya Kadınlar Günü’nde
tüm kadın müdürlerimiz Hatay Sa-
mandağ’daki kadınlarla bir araya
geldi, dertleşti, sohbet etti ve hijyen
paketleri dağıttı. Bölgeye barınma,
psikolojik destek, gıda, giyim, hijyen

ve özbakım konularında desteklerimiz devam edi-
yor. Bu sergide de eşitlik mücadelesini kimlerin te-
mellendirdiğine hep birlikte şahit olacağız. Eşitlik,
demokrasi, eğitim, toplumsal cinsiyet eşitliği, kültür-
sanat, çevreci bir yaklaşım ve aktif yurttaşlarımızla
daha iyi bir gelecek için çalışmalarımızı sürdürece-
ğiz. Çalışma arkadaşlarım ve sergide emeği geçen
herkese teşekkür ederim” diye konuştu.

Çok görünür olmadı

Kadın Eserleri Kütüphanesi’nin Türkiye'nin ilk ve
tek kadın merkezli arşiv ve kütüphanesi olduğunu
ifade eden Sergi Küratörü Doç. Dr. Sevgi Uçan Çu-
bukçu ise “Cumhuriyet’in 100. yılında modern-

leşme dediğimiz kalkınma, kentleşme sürecinde de
kadınların bir toplumsal grup olarak bu demokra-
tikleşme çabasına yaptığı katkı her zaman çok görü-
nür olmadı. Arşivlerimizdeki belgelerle kadınların
yaptığı katkıyı bu sergide görünür kılmak istedik.
Kadının emeği, üretimi, kendisi de hep var. Kadın-
lar, Kurtuluş Savaşı’nda cephede, cephe gerisinde
de hep vardı. Burada Halide Edip’ten Şirin Tekeli’ye
kadar, ilk uçağa binen kadından, ilk kadın pilota
böylesine bir çeşitliliği sergilemeye çalıştık. Arşivleri-
mizin izin verdiği kadar çoğul bir kadın profili, bu
sergide sanatseverlerle buluşacak” diye konuştu.

150 adet eser

Kadın Eserleri Kütüphanesi ve Bilgi Merkezi
Vakfı’nın arşiv ve koleksiyonlarından alınan
fotoğraflar, zengin bir seçki olarak “Cumhu-
riyet’in Kadın Yüzü” sergisinde bir araya ge-
tirildi.  Küçükçekmece Belediyesi tarafından,
Türkiye’nin her yerinde görünmez kılınmış
bütün kadınlara armağan edilen sergi, kadın
varlığını hafızalara yerleştirme ve yeni kuşak-
lara aktarmak konusunda bir ‘davet’ niteliği
de taşıyor. Tarihteki görünmezliklerine karşı
kadınların, eğitim ve çalışma alanlarında
mücadelelerinin yanı sıra Cumhuriyet’le bir-
likte kadınların toplumun her alanında başa-
rılarını ortaya koyması açısından önem
taşıyan sergi, 150 adet esere ev sahipliği ya-
pıyor. HABER MERKEZİ

13 sanatçının
eseri sergilendi

Kartal Belediyesi, Mart ayı kültür
sanat programı dahilinde yeni bir
resim sergisine ev sahipliği yapı-

yor. Kadıköylü sanatçıların bir araya gelerek
oluşturduğu ‘Kadıköy Sanatçılar Derneği’
karma resim sergisinin açılışı, Kartal Beledi-
yesi fuaye alanında gerçek-
leşti. Serginin açılışına Kartal
Belediye Başkan Yardımcısı
Adem Uçar katıldı. Adem
Uçar, Kadıköylü sanatçıları
Kartal’da ağırlamaktan duy-
duğu memnuniyeti dile geti-
rerek dernek başkanı
Perihan Baykal’a çiçek takdi-
minde bulundu. Sergi 13
farklı sanatçının yağlı boya
tablolarından oluşuyor.
Karma resim çalışmalarının
işlendiği sergide 36 farklı

eser, sanatseverlerin beğenisine sunuluyor.
Kadıköy Sanatçılar Derneği Karma Resim
Sergisi, 30 Mart Perşembe gününe kadar
Kartal Belediyesi ana hizmet binası giriş ka-
tında bulunan fuaye alanında ziyaretçilerini
ağırlamaya devam edecek. HABER MERKEZİ



K ahramanmaraş merkezli 6 Şu-
bat'taki depremlerde meydana
gelen yıkımın ardından beklenen

olası Marmara depremi nedeniyle bütün
gözler İstanbul'a çevrildi. Uzmanlar da
özellikle "zemin sıvılaşması" açısından riskli
olan ilçelerde inşa edilen binalarda, zemine
uygun temel sistemi uygulanarak depreme
karşı hazırlık yapılması konusunda uyarıda
bulunuyor. AA muhabirine kentteki zemin
sıvılaşması görülen alanlara ilişkin açık-
lama yapan İstanbul Üniversitesi Cerrah-
paşa Mühendislik Fakültesi Jeoloji
Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi  Prof.
Dr. Süleyman Dalgıç, İstanbul'un birçok
noktasında dere yatakları bulunduğunu, bu
noktalara yapılmış çok sayıda da bina ol-
duğunu kaydetti.

Belediye denetlemeli

Prof. Dr. Dalgıç, dere yataklarının alüvyon-
dan oluşan genç zeminlere dikkati çekerek,
"Dere yataklarında deprem sırasında sıvı-
laşma riski ve taşıma gücü kayıpları gibi so-
runlar oluşarak binalara zarar verebiliyor.
Eğer bu alanlarda sondaj yapıp, ana ka-
yaya ulaşıp, zemin iyileştirmesiyle binaları
yapıyorsak, İstanbul'da vadi yatakları sorun
değil. Ama direk bodrum kat yapmadan,
zemin iyileştirmesi yapmadan binanızı ya-
parsanız aynı Maraş, Adıyaman, Antak-
ya'da olduğu gibi bir hasarın ortaya çıkması
mümkün" değerlendirmesinde bulundu. İs-
tanbul'da sıvılaşmanın en çok dere yatakla-
rında yaşandığının altını çizen Dalgıç,
"İstanbul'da zeminde sıvılaşma özellikle
Marmara Denizi kıyıları, boğaz kıyıları,
Haliç kıyıları, Karadeniz kıyılarında var. Ay-
rıca Fatih'te dolgu ve alüvyon zeminler var.
Bu nedenle Fatih'in kıyı kenarları biraz so-
runlu. Bazı yerlerde 30 metrenin üzerinde
dolgu zeminler var. Buralarda yapılmış eski
binalar var. Bu binaların ilgili belediye tara-
fından denetlenmesi gerekiyor" ifadelerini 
kullandı.

Zemin etüdü yapılmalı

Prof. Dr. Dalgıç, İstanbul'da zemine uygun
binaların yapılmasının, depremde yaşana-
cak riski en aza indireceğini belirtti. Binaları
yaparken zemin etütlerine dikkat edilmesi-
nin önemli olduğunun altını çizen Dalgıç,
"Binanın temel sistemine ne kadar dikkat
edersek yapacağımız yapılar o kadar ayakta
kalacaktır. Binaların zemin etütleri sonu-
cunda temel sistemlerini inceliyoruz. Eğer
binada radye temel yapılacaksa radye temel
yapıyoruz. Bazen radye temel de yapmak
yeterli olmuyor. Çok farklı zemin iyileştirme
yöntemleri var. Riskli gördüğümüz yapı-
larda uygun temel sistemini uygulayarak
depreme karşı kendimizi hazırlamış oluyo-
ruz. Binayı yaparken zemin ile planı birlikte
yapmamız lazım” diye konuştu.

Kaya kaymaları olabilir

Prof. Dr. Dalgıç, İstanbul'un zemin yapısı-
nın kötü olmadığını, insanlara bu durumun
yanlış yansıtıldığının altını çizerek, “İstan-
bul'da bazı yerlerde vadi yatakları, alüvyon
oluşumlar ve 'Kuş dili' dediğimiz kötü
zemin özelliğindeki bir formasyonumuz
var. Diğer formasyonlarımız uygun özellik-
tedir. Binaları yaparken zemin ile yapı kali-
tesini birbirleriyle uyumlu olması gerekiyor.
İstanbul'da bu uyumu sağladığımız zaman
çok az hasarla gelecek depremi atlatabili-
riz” açıklamasını yaptı. Dalgıç, İstanbul'un
her ilçesinde dere yatağı ve kaya zeminlerin
bulunduğunu dile getirerek, “Kaya dediği-

miz yerlerde bile alüvyon oluşukları, yamaç
molozu oluşukları veya kayanın kendi içeri-
sinde ayrışmış kesimleri, fay zonları, yeraltı
suları var. Bir yere 'sağlam' diyoruz ama bu
alanlarda kaya düşmeleri, kaya kaymaları
olabilir. Dolayısıyla her parselin kendine
has bir özelliği var. Bir ilçede zeminin bir ta-
rafın zemini kötüyken bir tarafı iyi olabilir.
Aynı parsel içerisinde zeminin bir tarafı
kaya, bir tarafı kayaların ayrışmış durumları
olabiliyor. Bu nedenle ilçenin tamamını
'zemin kötü' diye belirtmek yanlış. Örneğin
Beylikdüzü'nün zemini 'kötü' demek yanlış
bir bilgi. Beylikdüzü'nün belirli kısımlarında
heyelan olayları var. Oranın kayma düzle-
mini bilirsek, kayma düzleminin altına ula-
şacak fore kazıklar yaparsak o heyelanlı
alanlarda da sorun olmayacaktır. Avrupa
Yakası 'kötü zemin' olarak lanse ediliyor. Bu
çok doğru değil. Bu nedenle İstanbul'un
'riskli ve sağlam ilçeleri' diye bir ayrımın ol-
maması gerekiyor” ifadelerini kullandı.  AA
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Y ani baharın başlangıcı, zorlu kış günlerin-
den kurtuluşun ve yeni bir döneme girişin
simgesi olan bahar bayramı. Nevruz bay-

ramınız kutlu olsun.
Uzun bir süredir yaşadığım İstanbul 3. Bölge

bölgedeki ilçeler özelinde yerelde yazılar yazmı-
yorum. Özellikle Türkiye’nin en büyük ilçesi olan
ve yerel siyasi dinamikleri çok güçlü olan Esen-
yurt özelinde.

Bunun farklı birçok nedenleri vardı. Ama
önemlisi gazetecilik ve televizyoncu kimliğimle
beraber yaklaşık 2 yıla yakın bir süre aktif siya-
sette yer almamdı. Fakat gelinen süreçte, hem
gazetecilik hem de siyasetin bir arada yürümedi-
ğine kanaat getirdim. Meslek aşkı ağır geldi ve
hayatımdan siyaseti hedef olmaktan tamamen çı-
kardım. Özellikle yakın çevremin benden Millet-
vekilliği adaylığı beklediği bu süreçte, ben
siyasete meslek ilkelerim doğrultusunda yakın
duracağımı bu vesile ile sizlerle de paylaşmak is-
tiyorum. Artık yazılarımla daha sık siz değerli
okurlarımla olacağım

Yazımı okuyanlar mutlaka hatırlayacaktır.
2019 yerel seçimlerinde Esenyurt’ta bulunan
STK’lar ve kentin dinamiklerinin başlattığı
“Esenyurt’u Esenyurtlular yönetecek”  ve “Esen-
yurt’un Evladı ” söylemi ve kampanyası o süreçte
hem yerel medyanın hem de sosyal medyanın da
etkisiyle oldukça ses getirmişti.  Ak Parti terci-
hini Esenyurt’un dışından bir adaydan yana kul-
lanmış, Cumhuriyet Halk Partisi ise onun aksine
uzun yıllar Esenyurt’ta yaşayan, tüm kesimler ta-
rafından sevilen, yerelde siyasi geçmişi olan
Kemal Deniz Bozkurt’u aday göstererek toplu-
mun beklentisine cevap vermişti. Seçimi kazanan
Bozkurt 15 yıllık Ak Parti iktidarına da ilçede
son vererek belediye başkanı seçilmişti.  

Eminim bunu neden yazdığımı merak 
ediyorsunuz…

Gelinen 4 yıllık süreçte hızlı göç alan Esenyurt
hızlı da değişti. Kalabalık nüfusu, politik yapısı,
içinde barındırdığı farklı kültür ve etnik insan
kimlikleri, yabancı göçün fazla olması bana göre
Esenyurt’u farklı kılan en önemli özellikleri. Hiç
şüphesiz ki kalabalık seçmeniyle siyasetçilerin ve
siyasi parti liderlerinin en çok odağında olan ilçe
Esenyurt.

Tüm bu özelikleri ve siyasi dinamikleriyle
Esenyurt şimdi 14 Mayıs’ta yapılacak Cumhur-
başkanlığı ve Milletvekilliği seçimlerine hazırla-
nıyor. Son 15 yıldır Esenyurt siyasetinde aktif
olan birçok isim, partilerinden Milletvekili adayı
olmak için siyaset arenasındalar.  AK Parti kana-
dında özellikle dikkat çeken isimler; Esenyurt’un
önceki dönem Belediye Başkanı Necmi Kadıoğlu,
eski ilçe başkanı Yasir Çelik, meclis üyesi ve baş-
kan yardımcılığı görevinde bulunmuş Gürbüz Sü-
leymanoğlu, yine başkan yardımcılığı yapmış
olan ve Karadeniz Dernekler Federasyon başkanı
Abdurrahman Ada, kadın adaylarda mevcut
meclis üyeleri  olan Yeşil Aytulum, Sevim Köse’yi

söyleyebiliriz. Millet ittifakından
ise; Cumhuriyet Halk Partisinden bölgede aday
olacağı beklenen  güçlü  isim iş insanı Seyithan
İzsiz, CHP il başkan yardımcısı Mali Müşavir
Server Gökmen, genç ve başarılı siyasetçi Barış
Avşar, Deva Partisi’nden kurucu ilçe başkanı ve
iş insanı Halis Kahriman, Kars Ardahan Iğdır iş
adamları derneği başkanı iş insanı Orhan Gökçe,
İyi Parti’den iş insanı Özdemir Polat, Demokrat
Parti’den de iş insanı Sayit Üstündağ şuanda öne
çıkan isimler arasında yer alıyor. Yazdığım isim-
ler bölgede siyaset aranasında güçlü isimler. Ben
siyasi parti liderlerinin Esenyurt’un kalabalık
seçmen yapısını göz önünde bulunduracaklarını
ve bu isimlerden mutlaka bir kaçını meclise taşı-
yacaklarını düşünüyorum.  

Tüm bu süreçte dikkatimi çeken bir şey oldu.
İsimlerini yazdığım siyasetçilerin birçoğu adaylık
için düzenledikleri basın toplantılarında kendile-
rini Esenyurt’un öz evladı olarak tanımlıyorlar.
Sanırım bunun en büyük nedeni yukarı da yazdı-
ğım gibi Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz
Bozkurt’un 2019’da ki aday olma süreciydi.
Kaldı ki birçok ismin Esenyurt’u siyasi bir sıç-
rama tahtası olarak gördüklerini tüm kamuoyu
biliyor. Lakin benim küçük bir hatırlatmam ola-
cak. Ülkemizde, kaşının üstünde gözün var de-
menin suç sayıldığı bu günlerde Esenyurtlular da
artık öz evlat istemiyorlarmış. Esenyurt’un tem-
siliyet noktasında adaylarda aradıkları öncelikli
özellikler listesi varmış. Liyakat, adalet, eğitim,
eşitlik, vicdan, utanma duygusu gibi… 

Esenyurt’ta bulunan hemşehri dernekleri siya-
sette ne kadar etkin!

Metropol şehirlerde hemşehrilik kültürünün
oluşmasından sonra hemşehri dernekleri de sivil
toplum içerisinde özgün bir yere sahip oldu.
Esenyurt’ta sayısı fazlaca olan bu derneklerin
başlıca amaçları, memleketlerine ait kültürü
kendi aralarında yaşatmaya çalışmak ve gelecek
yeni kuşaklara taşımak. Fakat gelinen süreçte
birçoğu bu amaç ve misyonlarının dışında faali-
yetler yürütüyorlar. Şunu net yazabilirim ki,
Esenyurt’ta hemşehri dernekleri ne yazık ki si-
yasi partilerin seçim kampanyası argümanı ha-
line geldiler. Hatta çoğu zaman siyasi simsarlar
tarafından pazarlık malzemesi haline gelebiliyor.
Seçimler öncesinde, siyasi partilerin yanında sivil
toplum kuruluşları ve hemşehri dernekleri de si-
yasal iletişim kampanyalarının birer aktörü ola-
rak karşımıza çıkıyor. Şu bilinmelidir ki, gelişen
tolumlar da STK’lar ve bu statüde ki dernekler
siyasete yön veren kurumlardır. Yani siyaset üstü-
dür. Bu misyonu üstlenen dernek ve STK’ları teb-
rik etmek gerekir. Fakat dernekleri ve sahip
oldukları kitleleri siyasete pazarlık malzemesi
yapan siyasi simsarlara siyasetçilerin taviz 
vermemesi gerekir. Bunu da not olarak düşmek
istedim.

Esenyurt’un evlatları
ve siyasi simsarlar Sevda DURGUN

sevda75durgun@gmail.com

GÜNCEL YAŞAM

Prof. Dr. Süleyman Dalgıç, İstanbul'un zemin yapısının kötü olmadığını söyledi. Dalgıç, “İstanbul'da bazı yerlerde vadi
yatakları, alüvyon oluşumlar ve 'Kuş dili' dediğimiz kötü zemin özelliğindeki bir formasyonumuz var. Diğer
formasyonlarımız uygun özelliktedir. Binaları yaparken zemin ile yapı kalitesini birbirleriyle uyumlu olması gerekiyor.
İstanbul'da bu uyumu sağladığımız zaman çok az hasarla gelecek depremi atlatabiliriz” açıklamasını yaptı

AZ HASARLA 
ATLATABİLİRİZ!

Prof. Dr. Dalgıç, binaların yapımında denetim-
lerin daha fazla artırılması gerektiğini de dile
getirirken sözlerini şunları söyledi: "Bina yapı-
mında denetimler maalesef eksik. Yeni yapı-
lan binalarda zemin etütlerini daha sıkı
denetlememiz, gereken önemi vermemiz ge-
rekiyor. Bu anlamda belediyelerdeki jeoloji
mühendisleri sayısı yeterli değil. Belediye-
lerde jeoloji mühendisleri sayısını artırılması
gerekiyor. Ayrıca yapı denetim firmaları yine
yetersiz kalıyor. Firmaların bünyelerinde
zemin etütlerini denetlemeleri için jeoloji mü-
hendisi gerekiyor." Kuzey Anadolu Fay Hattının
Marmara Denizi'nin içerisinden geçtiğini ve İs-
tanbul'a 15 kilometre uzaklıkta bulunduğunu
anımsatan Dalgıç, "Bu nedenle bazı ilçelerimiz
risk altında olabilir. Bunun için yapılarımızı
riske karşı hazırlamamız, yeni yapıları buna
göre yapmamız lazım" diye konuştu.

BAZI iLÇELER 
RiSK ALTINDA

Beylikdüzü'nde 4 katlı binanın yıkımı
sırasında yandaki binada hasar
oluştu. Bulunduğu odanın duvarı
yıkılan Özlem Uzun, "Üzerimi
değiştirdiğim sırada duvar önüme
yıkıldı. Çığlık atarak dışarı çıktım" dedi

Gürpınar Mahallesi'ndeki 4
katlı bina, sahibi tarafından
müteahhitle anlaşma yapılarak

yıkımına karar verildi. Dün saat 10.00 sıra-
larında yıkım çalışmaları başladı. İş maki-
neleriyle yapılan yıkım sırasında çöken
bölüm yan tarafta bulunan 5 katlı binanın
birinci katındaki dairenin duvarını yıktı. Bi-
nada çatlak oluşurken, kirişler ise zarar
gördü. Olay sonrası yıkılan duvar, yıkımı
yapan firma tarafından onarıldı. Daire sa-
hipleri ise Beylikdüzü Belediyesi'ne başvu-
rarak binada hasar kontrol çalışması
yapılmasını istedi.

Durdurdular

Duvar yıkılırken odada bulunan Özlem
Uzun, "Olay dün yaşandı, yıkım sırasında

uyuyordum. Uyandığımda saat 11.55 sıra-
larıydı. Lavaboya gittim, odama geldikten
sonra yatağa oturdum tıkırtılar duydum.
Kalkıp üzerimi değiştireceğim sırada
duvar bir anda önüme yıkıldı ve bir an
hepsinin üzerime düşeceğini düşündüm.
Çığlık atarak dışarı çıktım, o sırada dedem
geldi balkona çıktı. Yıkımı yapanlara ba-
ğırdı. O şekilde hareketliliği durdurdular.
Evde olduğum sırada polisler geldi ve za-
bıtaya haber verin dediler. Zabıta geldi. İn-
celeme yaptı. Yıkımı yapılan binanın
müteahhitti de o sırada bizdeydi. Ona da
neler yapması gerektiğini anlattılar. 16.00
sıralarında ise ustalar geldi ve duvarı yaptı-
lar. Ama üst kattakiler yapılan duvarı be-
ğenmedi ve tekrar yapılmasını istiyor"
dedi.  DHA

Vatandaşların oturdukları konutun
riskli yapı olup olmadığı ve bu kapsam-
daki yasal hakları konusunda araştırma

içine girdiğine dikkati çeken hukukçular, kentsel
dönüşüm konusunda vatandaşların yasal hakla-
rını, AA muhabirine anlattı. İstanbul 2 Nolu Ba-
rosu avukatlarından Helin Görgül, binanın belli
yerlerinden alınan beton örneklerinin özel labora-
tuvarlarda incelenmesiyle yapının depreme karşı
dayanıklı olup olmadığının belirlendiğini söyledi.
Riskli yapı tespiti için çoğunluğa gerek olmadığını,
yapı maliklerinden birinin kendisi, avukat, vasi gibi
kanuni temsilcileriyle başvuruda bulunabileceğini
belirten avukat Görgül, "Bir apartmandaki daire
sahiplerinden herhangi birinin başvurusu risk ana-
lizi için yeterli olup, 3'te 2 çoğunluk kararına ihti-
yaç yok. Risk tespiti konusunda malikler veya
kanuni temsilcileri, bakanlıkça lisans verilen ve lis-
tesi Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı-
nın resmi internet sitesi ile
www.kentseldonusum.gov.tr adresinde güncel ola-
rak yayımlanan kurum veya kuruluşlara başvura-
bilir" dedi.

Masraflar kime ait?

Riskli yapı tespiti masraflarının maliklere ait oldu-
ğunu anlatan avukat Görgül, "Riskli yapı tespiti ile
yıktırma işlemlerinin bakanlık veya belediye tara-
fından yapılması halinde, masraflardan malikler
hisseleri oranında sorumludur. Riskli yapı tespiti-
nin masrafları, bakanlıkça veya idarece ilgilisine
yapılacak tebligatı takip eden bir aylık süre içinde

ödenir. Süresinde ödenmeyen masraflar, tespit ba-
kanlıkça yapılmışsa vergi dairesince, idarece yapıl-
mış veya yaptırılmış ise 6183 sayılı Amme
Alacaklarının Tahsil Usulü Hakkında Kanun hü-
kümlerine göre tahsil edilir" diye konuştu. Helin
Görgül, risk tespiti yaptırılma zorunluluğu bulun-
madığını ancak yapıların risklilik durumunun bir
an evvel tespit edilmesinin can güvenliği bakımın-
dan önem arz ettiğini söyledi. 

Yeni bir süre verilir

İstanbul Barosu Kat Mülkiyeti Hukuku Komis-
yonu Kurucu Başkanı Şeref Kısacık da kiracıların
mülk sahiplerinden can ve mal güvenlikleri açısın-
dan sağlam bir binada oturup oturmadıklarının
tespitini isteyebileceğini söyledi. Kentsel dönüşüm
konusunda ilk aşamada Çevre Şehircilik ve İkilim
Değişikliği Bakanlığının sitesinde yer alan ve bu
tespitleri yapmaya yetkili kurumlara başvuru yapıl-
ması gerektiğini anlatan Kısacık, “Süresinde itiraz
edilemezse eğer çıkan rapor kesinleşerek işleme
alınır. Kamu kurumları ilk etapta 60 günden az ol-
mamak üzere binanın tahliyesi ve yıkımı için süre
verir. Verilen sürede bina tahliye edilerek yıkılma-
dığı takdirde ise 30 günden fazla olmamak üzere
mülk sahiplerine yeni bir süre verilir. İkinci süre so-
nunda da tahliye ve yıkım gerçekleşmez ise kamu
tarafından binanın elektrik, su ve doğalgazı kesile-
rek tahliye ve yıkımı gerçekleştirilir. Kamu tarafın-
dan yapılan yıkım masrafı da mülk sahiplerinden
alınmak üzere tapuya şerh olarak konulur” bilgi-
sini verdi.   AA

Hukukçular riskli yapı analizi konusunda mülk sahiplerinden birinin başvurusunun
yeterli olduğunu ancak olası yıkım sonrasında arsa üzerinde yapılacak yapı
konusunda mülk sahiplerinin 3'te 2 çoğunluğu şartı arandığını kaydetti
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Maaşlarını bağışladılar
Üsküdar'daki Tebessüm Kahve-
si'nde çalışarak farkındalık yara-
tan down sendromlular,

Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat'ta mey-
dana gelen depremlerden etkilenenleri de
unutmadı. Down sendromlu gençler, 21
Mart Dünya Down Sendromlular Günü'nde
AA muhabirine hayatlarını, eğitimlerini, far-
kındalık çalışmalarını, depremle ilgili duygu
ve düşüncelerini anlattı.

Servis yaparken müşterilere şarkılar söyle-
yerek güne güzel başlamalarını sağlayan
çalışanlardan 31 yaşındaki Emrah Kuru,
Şöhret Kurşunoğlu Özel Eğitim Meslek
Okulu mezunu. Kuru, kendini iyi ifade edebi-
len ve çok sosyal bir birey olarak iş yaşa-
mında adından söz ettiriyor. 2016 yılından
itibaren Tebessüm Kahvesi'nde çalışan
Kuru, şarkı söylemeyi, kitap okumayı ve yü-
rüyüş yapmayı seviyor.
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T ürk Sanayicileri ve İş İnsanları Der-
neği (TÜSİAD) tarafından Sabancı
Center’da gerçekleştirilen “İkinci

Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Top-
lumsal Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” et-
kinliğine konuşmacı olarak katılan ve
“Cumhuriyetin Tamamlanmamış Meselesi”
konulu konuşma yapan Sabancı Vakfı Mü-
tevelli Heyeti Başkanı ve Sabancı Holding
Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı
sözlerine, depremden en çok etkilenen illerin
başında gelen Hatay’da 3 okul açacakları-
nın bilgisini paylaşarak başladı. Sabancı,
“Sahaya indiğimizde gördük ki deprem böl-
gesinde en öncelikli konulardan birisi ço-
cukların ve öğretmenlerin okul ortamında
buluşması ve eğitimin kaldığı yerden devam
etmesidir. Biz de Sabancı Vakfı olarak saha-
daki diğer katkılarımızın yanında, malze-
mesi çelik olan ve kalıcı şekilde tasarlanan 3
okulun açılışını Hatay’da 23 Nisan, 19
Mayıs ve 21 Haziran gibi Cumhuriyetimize
yakışan tarihlerde yapacağız.” ifadelerini
kullandı. 

Farkındalık yaratmak gerek 

Sözlerine kadınlar ve kız çocuklarının eğitim
ve iş hayatı başta olmak üzere her alanda
yaşadıkları eşitsizlikler odağında devam
eden Güler Sabancı, zorunlu eğitim kade-
melerinde okullulaşma oranlarının yüzde
90’lara ulaşmasına rağmen eğitimin niteliği-
nin istenen seviyede olmadığını dile getire-
rek şunları kaydetti: “Kız çocuklarının
eşitlikçi bir anlayışla, nitelikli bir eğitim al-
ması için önlerini açacak itici güç olmalı ve
bunun için var gücümüzle taviz vermeden

çalışmalıyız. Biliyoruz ki, nitelikli eğitimin en
kritik yapı taşlarından biri olan öğretmenler-
den bağımsız bir şekilde bu meseleyi ele ala-
mayız. Öğretmenlerin toplumdaki
dönüştürücü gücünü yanımıza alarak, top-
lumsal cinsiyet eşitliği farkındalığı yaratmak
amacıyla Sabancı Üniversitesi ve Sabancı
Vakfı liderliğinde, 16 yıldır Mor Sertifika
Programı’nı sürdürüyoruz. Bu program
kapsamında bugüne kadar binlerce öğret-
mene direkt ulaştık. Böylece 1 milyondan
fazla öğrenci bu farkındalıkla yetişti. Ayrıca
Eğitim Reformu Girişimi liderliğinde kıy-
metli vakıflarla birlikte, öğretmenlerin güç-
lenmesine yönelik hayata geçirdiğimiz
Öğretmen Ağı projesiyle de nitelikli eğitim
için çalışmaya devam ediyoruz. Bu ve
bunun gibi birçok başarılı çalışma sivil top-
lum ve vakıflar tarafından hayata geçiriliyor.
Okullulaşmada eşitliği sağlamak ve niteliği
arttırmak her zaman ana hedefimiz olmalı-
dır.” şeklinde konuştu. 

Nitelikli katılım sağlamalıyız

“Cumhuriyetin yeni yüzyılında kız çocukla-
rını bilim ve teknolojiye yönlendirebilmek ve
heveslendirmek kritik başarı hedefimiz ol-
malıdır” diyen Güler Sabancı, “Küresel
Cinsiyet Eşitsizliği Raporu’nun 2021 veri-
sine göre ülkemizde yükseköğretimde
STEM alanlarını tercih eden kadınların
oranı sadece yüzde 14. Kız çocuklarının
kendilerine STEM alanında hedefler koya-
bilmesini, bu alanları kendileri için fırsat
olarak görebilmelerini sağlamamız gereki-
yor. Şirketlerin tüm insan kaynakları politi-
kaları ve sunulacak teşvikler, kız çocukları

için bu alanların seçiminde bir çekici güç ol-
malıdır. Artık kız çocuklarının eğitim haya-
tına ve sonrasında istihdama aktif ve
nitelikli katılımlarını sağladığımızı görmeli-
yiz.” dedi. 

Kalıcı bir kültür olmalı

“Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sa-
dece eşitlik yetmez, şirketlerimizde kalıcı bir
kültür dönüşümü sağlamalıyız.” diyen
Güler Sabancı, “Eşitliğin sağlanması, tek
başına kadın çalışan sayısından ibaret değil-
dir. Kapsayıcı bir kurum kültürü oluşturul-
ması, tüm yöneticilerin ve çalışanların da bu
eşitliğe inandığı bir iklim yaratılması şarttır.
Ancak unutmayalım ki eşitlik, içi boş dilek
ve temennilerle sağlanamaz. Eşitliğe verilen
önem, şirketlerimizde performans kültürü-
nün bir parçası olmalıdır. Şirketlerimizin
eşitlik, hakkaniyet ve kapsayıcılık alanla-
rında kendilerini geliştirmelerini öncelikli ko-
numuz haline getireceğiz. Şirketlerimizin ve
liderlerimizin iş hedeflerinin yanı sıra eşitlik,
hakkaniyet ve kapsayıcılık hedeflerinin ol-
ması performansı güçlendirmemiz için 
kritiktir. 

Atatürk'ü anımsattı

Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün
“Yalnız erkeklerin ilerlemesiyle o millet yük-
selemez.” sözünden alıntı yapan Güler Sa-
bancı, “Cumhuriyetimizin kurucusu, Ulu
Önder Mustafa Kemal Atatürk, kadınların
hayatın her alanında eşit bir konumda bu-
lunmasının gelişmiş bir toplum için vazge-
çilmez olduğunun altını çizmiş ve kadınların
bu mücadelede önünü açmıştı. Ulaşılması

zor olmayan bu hedefe iş dünyasının ön-
derlik etmesi yakışır.” ifadesini kullandı. Ni-
telikli kadınların iş hayatında aktif olmasının
doğru bir iş kararı olduğunu sık sık dile ge-
tirdiğini belirten Güler Sabancı “Bugün, iş
dünyasında bu kadar kadın lider etkin bir
şekilde yer alırken, bizler hala ‘Kadınlar için
uygun sektörler’ gibi tanımlarla karşılaşıyo-
ruz. Bunun yanında, bir kadının çalışmak
için eşinden izin almak zorunda olması gibi
gençlerin kabul etmediği bu ezberleri Cum-
huriyetin ikinci yüzyılında biz de kabul ede-
meyiz. Deprem sonrası Hatay’da
Enerjisa’da çalışan kadın mühendislerle ta-
nıştım. Hatay’ın yeniden aydınlanması için
gece gündüz demeden sahada çalışan bu
genç kadınlar, tam da bu söylediğimi des-
tekliyor.” dedi. HABER MERKEZİ 
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Kahve zinciri marKası büyüyeceK

Şu an Türkiye’de 6 bölgede faali-
yette olan ve Ankara, İstanbul,
Konya, Eskişehir ve Antalya başta

olmak üzere 40’a yakın şehirde şubesi olan
Arabica Coffee House, 2023 yılında minimum
50 yeni şube açmayı planlıyor. Türkiye’de bü-
yümeyi, 2023 yılının son çeyreği ve devam
eden yıllarda İstanbul ve Ege Bölgesi’nde yo-
ğunlaştıracak olan marka, yurtdışında  mas-

ter franchise şeklinde iş ortaklarıyla ya da
kendisi yatırım yaparak şubeleşmesini hızlan-
dıracak.

Hedef Orta Asya

Şuan Türkiye’de yüzün üzerinde şubeyle mi-
safirlerini ağırlamaya devem eden Arabica
Coffee House’un CEO’su Av. Sertaç Yalçın,
markanın yurt dışı planlarıyla ilgili;” Arabica

Coffee House olarak yurt dışında şu an sa-
dece 2019’da açtığımız Ukrayna’ da ki Jitomir
şubemizle varız. Yurt dışı büyümemizi yeni
başlattık sayılır, başlattığımız gibi pandemi
başladı zaten. Doğal olarak ilerlememiz biraz
yavaşladı ama şimdi toparladık ve büyüme
yolunda devam ediyoruz. Şu an Irak’ta şube-
leşmemiz başladı ve ilk şubemiz açılmak
üzere. Aslında öncelikli adreslerimiz Türki

Cumhuriyetler, Rusya, Ukrayna ve Balkanlar,
daha sonra da Avrupa’da Doğu Avrupa’yı he-
defliyoruz. Batı Avrupa’yı 3. 4. sıraya konum-
landırmış durumdayız. Avrupa’ da da en
öncelikli yerimiz İngiltere ve akabinde de Al-
manya olacak. Yerli ve milli bir marka olarak
misyon ve vizyonumuz gereği Türkiye isminin
geçerli olduğu yerlerde olmak her zaman ilk
arzumuz.” şeklinde konuştu. HABER MERKEZİ

Dünyada çığ gibi büyüyen kahve sevdası ile birlikte ülkemizde de günden güne kahve zincirleri çoğalıyor ve büyümeye gidiyor.
Türkiye’de üçüncü nesil kahvecilik akımının öncülerinden olan ve iyi kavrulmuş kahveleri ile ön plana çıkan Arabica Coffee House,
başta Türki Cumhuriyetler olmak üzere yurtdışına açılarak yüzde yüz yerli ve milli markamızı dünyaya tanıtmayı hedefliyor

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Sabancı Holding Yönetim Kurulu Başkanı Güler Sabancı, TÜSİAD’ın
düzenlediği “İkinci Yüzyılında Cumhuriyetin Hedeflerini Toplumsal
Cinsiyet Eşitliği ile Yakalamak” etkinliğinde kadınlar ve kız
çocuklarının yaşadıkları eşitsizliklere dair açıklamalarda bulundu.
Sabancı, “Cumhuriyetin ikinci yüzyılına girerken sadece eşitlik yetmez,
şirketlerimizde kalıcı bir kültür dönüşümü sağlamalıyız” dedi

Konuşmasına çalışma hayatındaki
tüm kadınlara seslenerek devam
eden Güler Sabancı, “Yaptığınız işe
odaklanın. Hangi pozisyonda çalıştı-
ğınız değil, ne yaptığınız önemli ve
değerlidir. Ekip çalışmasına ve ken-
dinizi geliştirmeye önem verin. Asla
vazgeçmeyin. Hep eşitlik diyorum
ama siz yine de işinizi sağlama alın.
Başarınızı tartışmasız hale getirmek
için gerekiyorsa daha çok çalışın.”
ifadeleriyle sözlerini noktaladı.e işe
alım olmak üzere tüm insan kaynak-
ları süreçlerinde, aynı niteliklere
sahip adayların yarısının, kadın ol-
masının şart koşulması da perfor-
mans kriteri olarak talep edilebilir.
Ancak bu sayede yetenek havuzun-
daki çeşitliliği sağlayabilir, geleceğe
yönelik hedeflerimizin yapı taşlarını
oluşturabiliriz.” diye konuştu. 

İşİnİzİ 
sağlama alın

Dünya üretimde temiz enerjiden yana
Sabancı Üniversitesi İstanbul Uluslararası Enerji ve İklim Merkezi (IICEC) tarafından düzenlenen özel bir etkinlikte konuşan Uluslararası 
Enerji Ajansı (IEA) Başkanı ve IICEC Onursal Başkanı Dr. Fatih Birol, dünya endüstrisinin temiz enerji ile üretim dönemine girdiğini belirtti

Temiz enerji teknolojilerinin üre-
timini Çin’in adeta tek başına
domine ettiğini vurgulayan Dr.

Fatih Birol, Amerika’nın 2022 yılında çıkar-
dığı ve temiz enerji teknolojileri sanayisini
güçlendirmeye yönelik kanunu hatırlattı.
AB’de de 16 Mart’ta benzer bir kanun sunul-
duğunu açıklayan IEA Başkanı Birol, bu ge-
lişmenin Türkiye için çok kritik öneme sahip
olduğunu ve bir an önce güçlü bir şekilde
dahil olunması gerektiğinin altını çizdi.  Sa-
bancı Üniversitesi, afetten etkilenen öğrenci-
lerin ihtiyaçlarını karşılamak üzere ‘Geleceğe
Söz Ver’ burs programı kapsamında ‘Sa-
bancı Üniversitesi Deprem Burs Fonu’nu
hayata geçirdi. Bu kapsamda Sabancı Üni-
versitesi İstanbul Uluslararası Enerji ve İklim
Merkezi (IICEC) tarafından düzenlenen ‘Dr.
Fatih Birol ile Depremzede Öğrencilere Des-
tek Buluşması’, 17 Mart’ta Sabancı Cen-
ter’da gerçekleşti. İş dünyası ve enerji

sektörünün önde gelen isimlerinin yer aldığı
buluşma, Sabancı Üniversitesi Kurucu Mü-
tevelli Heyeti Başkanı Güler Sabancı’nın açı-
lış konuşması ile başladı ve Sabancı
Üniversitesi Kurumsal İşbirlikleri ve Mezun-
larla İlişkiler Direktörü Cenk Efe Bayırlı
fonla ilgili bilgi aktardı. Anlamlı buluşma, Dr.
Fatih Birol’un Keynote konuşmasının ardın-
dan, Simge Fıstıkoğlu moderatörlüğünde
‘Dr. Fatih Birol’un Seyirci ile İnteraktif Soh-
beti’ ile devam etti. 

‘Geleceğe Söz Ver’ uzun bir yolculuk

İş dünyası ve enerji sektörünün önde gelen
isimlerinin yer aldığı buluşmanın açılış ko-
nuşmasını yapan Sabancı Üniversitesi Ku-
rucu Mütevelli Heyeti Başkanı Güler
Sabancı, depremin etkisine ve desteğin öne-
mine vurgu yaparak, “Bitmeyen bir üzüntü,
kelimeler yetmiyor. Çok zor ve olağanüstü
bir dönemden geçiyoruz. Depremde maale-

sef bir öğrencimizi kaybettik, deprem bölge-
sinde bulunan diğer öğrencilerimizle de kısa
süre içinde irtibat sağladık” dedi. Dr. Fatih
Birol’un önerisiyle böyle bir buluşma düzen-
lendiğini belirten Güler Sabancı, “Gelece
Söz Ver, öğrencilerimizle birlikteliğimiz gibi
uzun bir yolculuk. Burada bizimle birlikte
olan sizlere ve burada bulunamayıp destekle-
rini paylaşan dostlarımıza, bu dayanışma
için, çıkılan bu uzun yolculukta
yanımızda olduğunuz için te-
şekkür ediyoruz” şeklinde 
konuştu. 

Katkılar sürecek

Sabancı Üniversitesi Kurumsal
İşbirlikleri ve Mezunlarla İlişki-
ler Direktörü Cenk Efe Bayırlı
da, “Hem deprem felaketinden
zarar gören Sabancı Üniversi-
tesi öğrencilerine hem de dep-

rem bölgesinde ikamet eden ve 2023-2024
Akademik Yılında Sabancı Üniversitesi’nde
eğitim görmeye hak kazanacak olan gençleri-
mize toplanacak bağışlar ile burs imkanı sağ-
layacağız. Bu amaçla depremzede
öğrencilerimize öğrenim, barınma, yemek ve
nakit ihtiyaç desteği sunmak üzere ‘Sabancı
Üniversitesi Deprem Burs Fonu”nu hayata
geçirdik’ dedi. Böylesine bir felaket karşısında

yurtdışında olunca insanın kendini
biçare hissettiğini vurgulayarak ko-
nuşmasına başlayan Uluslararası
Enerji Ajansı (IEA) Başkanı ve
IICEC Onursal Başkanı Dr. Fatih
Birol, “İlk etapta enerji sektörüne
çağrıda bulundum. Çağrıma küresel
petrol şirketlerinden, Lübnan’daki
yerel bir ısıtıcı üreticisine kadar bir-
çok yerden olumlu yanıt geldi.
IICEC bünyesinde de katkılar ya-
pıldı” dedi.  HABER MERKEZİ

Orman köylüsüne
müjde verdi
Tarım ve Orman Bakanı Vahit
Kirişci, orman köylüsünün gelir 
seviyesini artıracaklarını ve 
ormandan elde edilen gelirlerden
bu kişilere pay verileceğini söyledi

Tarım ve Orman Bakanı Vahit Kirişci,
Adana Ticaret Odası'nda, TBMM Genel
Kurulu'nda bugün görüşmeleri başlayacak

olan "Orman Kanunu ve Bazı Kanunlarda Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun Teklifi"nin ayrıntılarına ilişkin
bilgi verdi. Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat'taki dep-
remlerin boyutlarıyla ilgili konuşan Kirişci, depremden
etkilenen vatandaşların şehirlerine geri dönmeleri için
çalışmaların bütün hızıyla devam ettiğini dile getirdi.
Adana'da 3 binin üzerinde yıkılacak bina olduğunu bil-
diren Kirişci, "Orman Kanunu ve Bazı Kanunlarda
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun Teklifi"nin planlı
üretimle arz güvenliğini sağlamaya yardımcı olacağını
ifade etti. Bakanlık olarak çiftçinin sadece üretime
odaklanmasını sağlamaya gayret ettiklerini vurgulayan
Kirişci, şunları kaydetti: "Hiçbir çiftçimizin pazarlama
sorunu yaşamaması gerekiyor. Yani üretecek. Neyi
üretmesi gerektiğini biz onlarla paylaşacağız ve bunu
ürettikten sonra artık pazarlamayla ilgili kaygısı olma-
yacak. Bu düzenlemeyle aslında muradımız, geldiği-
miz günden itibaren sıklıkla da dile getirdiğimiz,
Bakanlığımızın mottosu haline gelmiş, 'Sen üret yeter'
diyoruz. Üretici sadece üretimle ilgilenecek. Geri kalan
kısımlar konusunda bu konu mutlaka karşılanmış ve
bir şekilde düzenlenmiş olacak."

Ekilmeyen tarım alanı kalmayacak

Üretimde su konusunun önemine dikkati çeken Kirişci,
toprağın, suyun ve diğer kaynakların en etkin ve verimli
bir şekilde kullanılması gerektiğinin altını çizdi. Tarım
ve Orman Bakanı Kirişci, şöyle devam etti: "Bu kaynak
optimizasyonu, faaliyetlerimizin verimliliğini artıracak
ve çiftimizin refahını yükseltecektir. Ekilmeyen bir karış
tarım alanı kalmayacak. Bu teklif, Meclisimizde kabul
edilir, onaylanırsa 1
metrekare boş yeri-
miz kalmayacak.
Çünkü burada mülki-
yet hakkıyla, kullanım
hakkını birbirinden
ayıracağız. Mülkiyet
hakkı anayasal bir
hak ama iki yıl üst
üste boş kalan bir
tarım alanı varsa biz
bunun kiralanmasını
gündeme getireceğiz.
O çiftçiye kira bede-
lini ödeyeceğiz." AA

Sabancı Holding 
Yönetim Kurulu Başkanı

Güler Sabancı
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C HP Genel Başkanı ve Millet
İttifakı'nın Cumhurbaşkanı
adayı Kemal Kılıçdaroğlu,

Gaziantep'in Nurdağı ilçesinde 'Millet
Buluşması'nda açıklamalarda bulundu.
“Depremin ikinci günü buradaydım.
Hava soğuktu. Diğer illere gittim. Yaşa-
nan dramı gördük” diyen Kılıçdaroğlu,
“Can kayıpları, soğukta enkaz altında
kalan insanları kurtarmak için çaba
harcayan insanları gördük. Eli kolu
bağlı kamu görevlilerini de gördük.
Böyle bir deprem olabilir ama bir şek-
liyle bizim her türlü hazırlığı yapmamız
lazım. Başka yerlerde de deprem oluyor
hiçbir zaman 50 bin kişi hayatını kay-
betmiyor. Binaların sağlam olması
lazım, her türlü altyapının ulaştırılması
lazım” ifadelerini kullandı. 

Huzuru sağlayacağız

Depremzedelere seslenen Kılıçdaroğlu,

“Çok acı çekiyoruz. Sizlerin çektiği
acıyı Türkiye'de hepimiz çekiyoruz. Ta-
sada ve kıvançta beraber olmak, zor
günlerde, mutlu günlerimizde beraber
olmak hepimizi bir araya getiren özel
bir duygudur. Bu duyguya biz Millet
diyoruz. Birlikte yaşamanın en güzel
taraflarından birisi budur. Her çocuğun
karnının doğduğu bir Türkiye, esnafın,
çiftçinin rahat ettiği, fabrikada çalışan
işçinin evine huzur içinde döndüğü, bir
gelecek beklentisi varsa o umudu bü-
yütmek istediği bir Türkiye'yi bende
düşlüyorum. Hiç kimse ne kimliğinden,
inancından, yaşam tarzından ötürü
ötekileştirilmesin. Biz beraberiz, güçlü-
yüz. 85 milyon beraber olmalıyız. Bir
çocuğumuz açsa bilin ki 85 milyon
açtır o gün. Beraber olmanın, birlikte
olmanın, aynı türküleri söylemenin yo-
lunu, yordamını bulmak zorundayız.
Çok ayrıştık, kutuplaştık. Türkiye'nin
buradan çıkması lazım. Niye kutuplaşı-
yoruz, ayrışıyoruz? Akşam önümüze

bir sofra geliyor, sabah önümüzde bir
kahvaltı var. Söz veriyorum, beraber,
birlikte bütün sorunlarımızı aşacağız.
Saraylarda gözüm yok. Sizler gibi ya-
şamak istiyorum. Zaten sizler gibi yaşı-
yorum. Öyle lüksle, büyük idealler
falan yok ama bu toplumun büyümesi,
gelişmesi lazım. Güveni, huzuru sağla-
yacağız, sofralarda bereketi sağlayaca-
ğız. Siyasetin halka doğruları söylemesi
lazım. Siyaset doğruları söylemiyorsa,
ciddi bir güvensizlik oluşur. Covid-19
oldu, resmi rakamlar açıklandı 82 bin
kişi hayatını kaybetti diye. Daha sonra
Türkiye'de ölenlerin sayısı açıklandı
200 bin fark ediyor. İzin verin yasımızı
tutalım. Yeni bir Türkiye'yi, yeni bir an-
layışı başlatacağız” didye konuştu. 

5 kuruş alınmayacak

İktidarı eleştiren Kılıçdaroğlu, “Size
binalar yapacağız dediler. 2 yıl ödeme-
siz, 20 yıl taksitle size satacağız dedi-
ler. Ben Nurdağı'ndan bütün

depremzede kardeşlerime söz veriyo-
rum. Bu binaların tamamı yapılacak, 5
kuruş alınmayacak. 15 Mayıs'tan
sonra tamamı yapılacak, anahtarı tes-
lim edilecek. Anayasa madde 57, 'Dev-
let şehirlerin özelliklerini ve çevre
şartlarını gözeten bir planlama çerçe-
vesinde konut ihtiyacını karşılayacak
tedbirleri alır' diyor. Ev sahibi olan ve
evi yıkılan vatandaşa sormak isterim.
Bir müteahhit geliyor, binayı yapıyor.
Sizin o binadan daire almanız için 23
imzaya ihtiyaç var. Bu 23 imzanın ta-
mamı kamuya ait. 23 imza atılıyor so-
nunda da belediye izni veriyor. 'Bu
bina sağlamdır. Bütün araştırmalar
yapıldı' deniliyor. Sizde vatandaş ola-
rak anlaşıyorsunuz, 23 imza atıldı, bu
bina sağlam bunu satın alayım diyor-
sunuz, tek bir imza atıyorsunuz. Sizin
binayı alırken, devletin verdiği güvence
var. 23 imza var. Sizin hiçbir kusuru-
nuz yok. Kusur kimdeyse paranın onu
vermesi lazım” açıklamasını yaptı. 

HABER MERKEZİ
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Millet İttifakı'nın Cumhurbaşkanı adayı, CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, 6 Şu-
bat'ta Kahramanmaraş merkezli depremlerin yıkıma yol açtığı Gaziantep'te konuştu.
Kılıçdaroğlu, "Nurdağı'ndan depremzede kardeşlerime söz veriyorum, bu binaların
tamamı yapılacak 5 kuruş para alınmayacak" dedi. Kılıçdaroğlu, “Saraylarda gözüm
yok. Sizler gibi yaşamak istiyorum. Zaten sizler gibi yaşıyorum” diye konuştu

Yazıcı Alımı Ve Yazıcı Makinelerinden Çıktı Başına Fotokopi Ve Baskı Hizmet Alımı alınacaktır. 3117 sayılı
Resmi Gazetede yayımlanan Beykent Üniversitesi İhale Yönetmeliğini’nin 16. Maddesine göre Açık İhale
Usulü ile ihale edilecektir.
.İhale Kayıt Numarası: 2023/0018

1. İdarenin 
a) Adresi     : Cumhuriyet Mahallesi Şimşek Sokak no:1/A oda:123 

Büyükçekmece/ İSTANBUL
b) Telefon : 444 1997
c) Elektronik Posta Adresi            : satinalma@beykent.edu.tr
ç) İhale Dökümanın görülebileceği
internet adresi : https://www.beykent.edu.tr/

2. İhalenin Konusu Mal/ Hizmet/ Yapım İşi’nin
a) Niteliği, türü ve miktarı             : 2 Kalem yazıcı, 2 Yazıcı Makinelerine Çıktı Başına  Fotokopi 

ve Baskı Hizmet Alımı
b) Teslim Yeri          : Beykent Üniversitesi’ne ait Tüm yerleşke adresleri
c) Teslim Tarihi : Söz konusu malzemeler 12 ay içerisinde değişik tarihlerde, farklı 

adetlerde ve idarenin göstermiş olduğu adreslere teslim edilecektir.

3. İhalenin 
a) Yapılacağı Yer          : Cumhuriyet Mahallesi Şimşek Sokak no:1/A Oda:119 

Büyükçekmece/İstanbul Satınalma Müdürlüğü
b) Tarihi ve saati
c) Son Teklif Verme Tarihi ve Saati 

4. İhaleye Katılabilme Şartları ve İstenilen Belgeler ile Yeterlilik Değerlendirmesinde Uygulanacak
Kriterler:
4.1.  İhaleye katılma şartları ve istenilen belgeler: 
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren İmza Beyannamesi veya İmza Sirküleri;  
4.1.2.1. Gerçek kişi olması halinde, noter tasdikli imza beyannamesi, 
4.1.2.2. Tüzel kişi olması halinde, ilgisine göre tüzel kişiliğinin ortakları, üyeleri veya kurucuları ile tüzel kişiliğin
yönetimdeki görevlileri belirten son durumu gösterir Ticaret Sicil Gazetesi, bu bilgilerin tamamının bir Ticaret
Sicil Gazetesinde bulunmaması halinde, bu bilgilerin tümünü göstermek üzere ilgili Ticaret Sicil Gazeteleri
veya bu hususları gösteren belgeler ile tüzel kişiliğin noter tasdikli imza sirküleri, 
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu. 
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat. 
4.1.5. İhale konusu işin tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz. 
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3.  Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İsteklinin ihale konusu iş veya benzer işlerdeki deneyimini gösteren belgeler: 

İçeriği idari Şartnamede belirtilmiştir.
4.3.2. Tedarik edilecek malların numuneleri, katalogları, fotoğrafları ile teknik şartnameye      
cevapları ve açıklamaları içeren doküman: 
a) İstekliler, teklif ettiği ürünlerin marka, modelini belirten yazıyı teklif ekinde sunacaktır.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir. 
7. İhale dokümanının görülmesi ve satın alınması: 
7.1. İhale dokümanı, idarenin adresinde görülebilir ve  500 TL (Türk Lirası) karşılığı Beykent Üniversitesi
Cumhuriyet Mahallesi Beykent Siteleri No: 202 Kat:2 Büyükçekmece/İstanbul Muhasebe Biriminden Makbuz
karşılığı Nakit ödeme yapılarak temin edilecektir. İl dışındaki katılımcılar için TEB Bankası Beylikdüzü E-5 Şu-
besi İban No: TR50 0003 2000 0000 0065 2771 11 No’lu Hesaba sadece Banka gişelerinden Firma İsmi ve
Ödemeye ilişkin İhale Konusu yazılarak ödeme yapılmalıdır. İhale dökümanlarının satın alınması zorunludur. 
8. Teklifler, ihale tarih ve saatine kadar Cumhuriyet Mahallesi Şimşek Sokak no:1/A oda:119
Büyükçekmece/İstanbul adresine elden teslim edilebileceği gibi, aynı adrese iadeli taahhütlü posta vasıtasıyla
da gönderilebilir.
9. İstekliler tekliflerini, Birim fiyatlar üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu üzerine ihale yapılan istekliyle, her
bir iş kaleminin miktarı ile bu kalemler için teklif edilen birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel
üzerinden birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.Bu ihalede, her kalem malzeme için ayrı teklif verilemez.
10. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat
vereceklerdir. 
11. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (doksan) takvim günüdür. 
12. Konsorsiyum, iş ortaklıkları ve adi şirket ortaklığı olarak ihaleye teklif verilemez. 
13. İsteklilerin sözleşmenin uygulanması sırasında ilgili mevzuat gereğince ödeyeceği her türlü vergi, resim,
harç ve benzeri giderler ile ulaşım ve her türlü sigorta giderleri teklif verene aittir.
14. İhale içerik ve şartları ile ilgili değişiklikler için ihale süresi içinde her türlü zeyilname yayınlama hakkı tara-
fımıza aittir.
15. Diğer Hususlar: 
İhale Yönetmeliği’nin 22. Maddesine göre öngörülen açıklama istenmeksizin ekonomik açıdan en avantajlı
teklif üzerinde bırakılacaktır.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de Basın:(1799868)

YAZICI ALIMI VE YAZICI MAKİNELERİNDEN ÇIKTI BAŞINA FOTOKOPİ
VE BASKI HİZMET ALIMI ALINACAKTIR

İSTANBUL BEYKENT ÜNİVERSİTESİ SATIN ALMA MÜDÜRLÜĞÜ

: 29.03.2023-11:30
: 29.03.2023-11:00

SARAYLARDA 
GOZUM YOK!

BU İNSANLARA 
MEZAR SATTINIZ
İktidara eleştirilerini sürdüren
Kemal Kılıçdaroğlu, “Geldiler bu-
raya sizden helallik istediler. Öyle
helallik olmaz. Helallik şöyle olur.
Ben bu binaları size hiçbir ücret
almadan teslim ettiğimde o
zaman helallik isteyeceğim. Bina
sağlamdır, depreme dayanıklıdır
diye imza atanlar var ya devlet
olarak onlardan bunun hesabını
soracağız. Siz bu insanlara
mezar sattınız. Fabrikaların da
büyük bir kısmı elemansızlıktan
çalışamıyor ya da yeteri kadar
çalışamıyor. İnsanlar kentleri terk
ettiler. Bunların gelip oy kullan-

maları lazım. Fabrikaların bir
şekliyle çalışması lazım. Önüne
gelen müteahhitlik yapıyor. Bunu
kurala bağlayacağız. Bir diplo-
ması, sınavı olması lazım. Her
önüne gelen müteahhitlik mi
yapar ya?” tepkisini gösterdi.

Hayal kırıklığına uğrayacaklar!
MHP lideri Bahçeli, 21 Mart Nevruz
Bayramı nedeniyle bir mesaj yayım-
ladı. Bahçeli, son bir asrın en büyük
felaketi olan 6 Şubat 2023 tarihli
Pazarcık ve Elbistan merkezli 2 ayrı
deprem ile birlikte Adıyaman ve
Şanlıurfa'da yaşanan sel ve taşkın-
ların milleti ziyadesiyle sarstığını ve
acıya boğduğunu belirterek, "Türk
milleti karşısına çıkan doğal zorluk-
ları ve doğal olmayan
çetin engelleri 'Hep bir-
likte aşma' iradesi gös-
tererek direncini,
dirayetini ve metanetini
azami düzeylerde sergi-
lemiştir. Bizim nazarı-
mızda 85 milyon Türk
vatandaşımız; büyük
Türkiye'nin şah damarı,

şahbaz dimağıdır" dedi.

Tasfiye edilecekler

Nevruz'u şer ve şiddet dolu amaçla-
rına malzeme yapmaya teşebbüs
edenlerin ise zulme sözcülük, zillete
gözcülük yapan odaklar olduğunu
belirten Bahçeli, "CHP ile HDP'nin
ertelenmiş buluşmasını Nevruz
Günü gerçekleştirmesi ise hem bir

talihsizlik hem de kimin
kimlerle emel ve hedef bir-
liği içinde olduğunun üzeri
karalanmış çirkin resmidir.
Baharımızı kışa dönüştür-
mek için yan yana gelenler,
14 Mayıs'ta milli iradenin
ihtişamıyla tasfiye ve telin
edileceklerdir. Türkiye
Cumhuriyeti'ni çekiçle örs

arasına sıkıştırmaya çalışanlar, hayal
kırıklığına uğrayacaklardır. Nevruz,
büyük Türk milletinin hürriyet ruhu-
nun kabararak taştığı, dar bir alan-
dan çıkarak kıtaları yönetmeye talip
olduğu kutlu Ergenekon ateşidir. Bu
ateşin hiç sönmeden milletimizin is-
tikbalini aydınlatması, Türk ve 'Tür-
kiye Yüzyılı'nın önünü açması
samimi dileğimdir. Deprem ve sel
afetlerinde hayatlarını kaybeden va-
tandaşlarımıza Cenab-ı Allah'tan
rahmetler, tedavi gören vatandaşları-
mıza şifalar diliyorum. Çok geniş bir
coğrafyada varlık mücadelesi veren
aziz milletimin ve tüm soydaşlarımı-
zın Nevruz Bayramı'nı kutluyor,
hepsine birden sağlıklı, huzur dolu
ve başarılarla geçecek bir ömür te-
menni ediyorum” diye konuştu. 



B üyük Birlik Partisi (BBP) Büyükçekmece İlçe
Başkanlığı, Muhsin Yazıcıoğlu'nu unutmadı.
Helikopter kazasında hayatını kaybeden ve

ölümü suikast mi değil mi hala tartışılan Yazıcıoğlu için
düzenlenen anma programının ev sahipliğini BBP
Büyükçekmece İlçe Başkanı Halil Eker yaptı. Prog-
rama, İl Teşkilat Başkanı Hüseyin Yıldız, İl Başkanı
Dursun Çağlayan, BBP Genel Başkan Yardımcısı
Funda Sadık Ahmet, Büyükçekmece Belediyesi Si-
yasi İşler Koordinatörü Eray Kömürcü, Büyükçekmece
Belediye Meclis Üyeleri Fatih Çınar, Kerem Ereke, Büyük-
çekmece Genç Trabzonlular Derneği Başkanı Ömer Necmi
Yıldız, İş İnsanı Fetih Akpınar, Büyükçekmece Sivaslılar
Dernek Başkanı Zekai Öztürk ve çok sayıda isim katıldı.

Liderimizi unutmak mümkün değil

Muhsin Yazıcıoğlu'nun unutulmaz bir isim olduğunu an-
latan BBP İlçe Başkanı Halil Eker, “Çanakkale geçilmez,
Çanakkale ormandır yakılmaz. Çanakkale çevredir koru-
nudur. Çanakkale tarihtir, devlettir. Çanakkale geçilmez ve
geçilmeyecektir. Çanakkale şehitlerimizi ve şehit liderimiz
Muhsin Yazıcıoğlu'nu rahmet ve minnetle yadediyorum.
Şehit liderimizi suikaste kurban edenleri lanetliyorum. Li-
derimizi 15 yaşında tanıdım. Ülkü Ocakları'nda genel baş-
kanımızdı ve o zaman ocağa girdiğimde bize adeta bir

baba oldu, ağabey oldu. Elini üzerimizden hiç çek-
medi. Bize hep doğru yolu gösterdi. Hep vatanına,
bayrağına, dinine, milletine sahip çıkmayı öğretti. Bu
bizim için en büyük armağan ve mutluluktu. Şehit li-

derimiz bir gün ocakta ismimi sorduğunda ve is-
mimi söylediğimde; 'Peki sen nizamı alem ne
demek?' bilir misin diye sordu. O zaman elini başı-
mın üstüne koydu dedi ki; 'Aleme nizam vermektir.
Allah'ın emirlerini yeryüzüne yaymaktır. Millete yay-

maktır. Eğer bunu başarabilirseniz gerçek Türk ve Müslü-
man gençleri olursunuz' dedi. O günleri unutmak
mümkün değil. Rabbimize şükürler olsun ki biz şehit lide-
rimizin izinden hiç ayrılmadık. Her zaman dik durduk, her
daim gölgesinde olduk. Hiçbir zaman çizgisinden ayrıl-
madık” dedi.

Biz onun mücadelesini veriyoruz

Gelecek nesillere refah içerisinde yaşayacakları bir vatan
bırakmak istediklerini dile getiren Eker, "Şehit liderimiz
Muhsin Başkanımız da 1992 yılında yola çıkarken bu şi-
arla bu düşünceyle yola çıktı ve ne demişti? 'Bir hayalim
var. Kürt'ü, Türkmen'i, Çerkez'i, Laz'ı, Alevi'si, Sünni'si,
başı açık, başı kapalısı, doğduğu yerde doysun, alnı ak,
başı dik bir şekilde yaşasın' dedi. Biz de bugün bu mü-
cadeleyi veriyoruz" diye konuştu.
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TEMİZLİK MALZEMESİ VE ÜRÜNLERİ SATIN ALINACAKTIR
BOĞAZİÇİ TESİS YÖNETİM HİZMETLERİ SANAYİ VE 

TİCARET ANONİM ŞİRKETİ

Muhtelif Temizlik Malzemesi Alımı mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak-
tır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2023/204953
1-İdarenin
a) Adı : BOĞAZİÇİ TESİS YÖNETİM HİZMETLERİ 

SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ
b) Adresi : YEŞİLKÖY MAH. İSTASYON CAD. NO:81 34149 

YEŞİLKÖY/ BAKIRKÖY/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 2126630303 - 2124879954
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Muhtelif Temizlik Malzemesi Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı : 71 Kalem Muhtelif Temizlik Malzemesi AlımıAyrıntılı bilgiye 

EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan 
idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Sözleşme süresince İdare'nin belirleyeceği lokasyonlar
ç) Süresi/teslim tarihi : * Yüklenici sözleşme konusu Temizlik malzemelerinin İdari ve 

Teknik şartnamede ve sözleşmede belirtilen hususlar çerçevesinde 
verilen siparişleri muayene komisyonunca kabulünden sonra teslim 
edilecektir. * Yüklenici sözleşme konusu olan temizlik malzemelerini 
kendi aracı ve kendi personeliyle deponun içine kadar teslim 
edecektir. * Teslim süresi; işe başlama tarihinden başlayarak 
malın İdarenin gösterdiği yerlere şartnamelere uygun 
olarak çalışır / kullanıma hazır vaziyette İdareye teslimine 
kadar geçen süredir. Bu ihale konusu malın tamamı için teslim 
süresi işe başlama tarihinden itibaren 365 takvim günüdür. 
* Sözleşme imzalandıktan bitiş tarihine kadar aylık periyodlarla 
peyder pey alım yapılacaktır. Malzemeler, İdarenin siparişi yükleniciye 
yazılı olarak bildirdikten sonra 3 gün içinde teslim edilecektir. İdare 
siparişi kısmi teslimata göre kabul edecektir. Teslim sürelerindeki 
gecikmelerde, siparişi yapılan kısmi teslimatın toplam bedeli 
üzerinden ceza hükümleri uygulanacaktır.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşme imza tarihinden itibaren işe başlanır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati

: 19.04.2023 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)

: Boğaziçi Tesis Yönetim Hizmetleri San. ve Tic. A.Ş. Genel 
Müdürlük - Yeşilköy Mah. İstasyon Cad. No:81 
Bakırköy / İSTANBUL

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı 
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına
(halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından fazla
hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya yeminli mali müşavir ya
da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzen-
lendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin
bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kesin kabul işlemleri tamamlanan ve teklif edilen
bedelin % 30 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini 
gösteren belgelere veya teknolojik ürün deneyim belgesine ait bilgiler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Kamu veya özel sektöre her türlü temizlik malzemesi satışı yapmış olmak benzer iş olarak kabul 
edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, 
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı
sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine
ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci 
maddesine göre açıklama istenecektir.

MUHSIN’LER

Büyükçekmece BBP İlçe Başkanlığı, helikopter kazasında
hayatını kaybeden eski genel başkanları Muhsin Yaızıcıoğlu
için anma programı düzenledi. Programda konuşan BBP 
İstanbul İl Başkanı Dursun Çağlayan, “Şunu herkes bilsin ki
Muhsin'ler ölmez. Biz şehit liderimizin izindeyiz” dedi

BARIŞ 
KIŞ

HABER

olmez!

Yazıcıoğlu'nun da en çok önemsediği şeyin
"birlik" meselesi olduğunu, onun için partinin
ismini "Büyük Birlik" koyduğunu belirten İl
Başkanı Dursun Çağlayan da, “Muhsin baş-
kanımızın ayak izlerine basarak siyasetimize
devam ediyoruz ve bundan sonra da aynı şe-
kilde yürümeye devam edeceğiz. Onu tanı-
yan herkes söylediklerimizi doğrulayacaktır.
Sevgisi, saygısı ve tevazusuyla örnek bir

insan ve örnek bir Müslümandı. Milletine, va-
tanına kara sevdalıydı. Yol arkadaşlığı yaptı-
ğımız sürecin tümünde bize milletimiz için
yaşamayı, milletimiz için çalışmayı, müca-
dele etmeyi ve milletimiz için gerektiğinde
feda olmayı söylerdi. Kendisi de bir ömrü
millet ve inandıkları için yaşadı, milleti için
şehit oldu. Ama bilsinler ki Muhsin'ler
ölmez” diye konuştu.

İnandiklari İçİn yaşadi

Gazilerimiz
kahramanımızdır!
MHP Esenyurt İlçe Teşkilatı, 18 Mart Çanakkale Zaferi'nin yıldönümü münasebetiyle ilçedeki gazilerle bir araya geldi.
Programda konuşan MHP İstanbul Milletvekili Arzu Erdem, “Gazilerimiz bizim kahramanımızdır. Tabii ki zorluklar,
sıkıntılar yaşadıklarını biliyoruz, bunların hepsini çözeceğiz dün olduğu gibi bugün de yanınızda olacağız” dedi 

MHP Esenyurt İlçe Başkanlığı Çanakkale Zafe-
ri'nin yıldönümü sebebiyle kahvaltılı bir prog-
ram düzenledi. İlçedeki gazileri ağırlayan

programın ev sahipliğini MHP Esenyurt İlçe Başkanı
Metin Yazar yaparken; MHP İstanbul Milletvekili Arzu
Erdem, Esenyurt Şehit ve Gazi Aileleri Sağlık, Sosyal
Yardımlaşma Derneği Başkanı Yücel Karakaya, Gazi Ai-
leleri Koruma ve Yaşatma Derneği Başkanı İsmail Kalay-
cıoğlu ve çok sayıda isim katıldı. 

Gazillere minnettarız

Programda konuşan İlçe Başkanı Metin Yazar, “Şehitleri-
mize Allah'tan rağmen, kederli ailelerine bir kere daha baş
sağlığı diliyorum. Gazilerimize minnettar olduğumuzu
söylemek istiyorum. Bizim için çok değerlisiniz, sizlerle
bir arada olmaktan dolayı çok mutlu ve gururluyuz” ifa-
delerini kullandı.

Sizlerle birlikte olmak onur

Gazilerle birlikte olmanın bir onur olduğunu söyelyen
Milletvekili Arzu Erdem ise “Gazilerimiz bizim nurlan-
mışlarımızdır. Çok kıymetlidir. Sizlerle birlikte olmanın
büyük bir onurunu yaşıyorum. 
3 dönemdir milletvekilliği yapıyorum, 3 dönem boyunca
da gazilerimizle çalışmanın şerefine ulaştım. Gazilerimi-
zin her birinin bir anısı var. Bugün Kıbrıs'ımız varsa,
Yavru Vatan'ımız varsa sizlerin sayesindedir. Şehitlerimize
rahmet, gazilerimize uzun ömürler diliyorum. Gerçekten
büyük bir kahramanlık öyküsü  yazıldı. Tabii ki bu kahra-
manlık öykülerinin başında gazilerimiz var” dedi.

Gaziler için fazlası yapılmalı

Gaziler için yapılanların katbekat fazlası yapılması gerek-
tiğini de belirten Erdem, “Gazilerimize verilen madalya-

lar dahi az. Çok çok daha fazlası lazım.
Gazilere hak deyince ben bunları konuşmak-
ten bile utanıyorum. Gazilerimiz her türlü
hakkı hak ediyor. Asaletiniz ama azla yetini-
yor çok veriyor. Eksiklikler yok mu var? Bun-
ları gidermeye çalışıyoruz. Gazilerimizin silah
ruhsatı için bile harç talebi alındığını biliyoruz
bunu da engellemek için yeni bir düzenleme
yaptık. Gazilerimiz için çalışmaya devam
edeceğiz” ifadelerini kullandı. 

Davamıza sahip çıkacağız

Yeniden milletvekili olmak için başvurusunu
yaptığını da anlatan Arzu Erdem, “Aday
adaylık müracaatımı yaptım. Liderimiz taktir
ederse adayız, değilse de davamız için müca-
dele etmeye, davamıza sahip çıkmaya devam
edeceğiz” diye konuştu. BARIŞ KIŞ

Her şey çok güzel olacak!
Türkiye'nin en kalabalık 2'inci mahallesi olan Beylikdüzü Adnan Kahveci Mahallesi Muhtarı
Seyhan Topaloğlu, CHP İstanbul Milletvekili aday adayı oldu. Topaloğlu, “Kadınlarımız için
gençlerimiz için çocuklarımız için adayım. İnanıyorum ki her şey çok güzel olacak” dedi

İstanbul'un en kalabalık Tür-
kiye'nin ise ikinci en kalabalık
mahallesi olan Beylikdüzü

Adnan Kahveci Mahallesi Muhtarı Sey-
han Topaloğlu, CHP İstanbul Milletvekili
aday adaylığını açıkladı. 
CHP Beylikdüzü İlçe Başkanlığı'nda,
İlçe Başkanı Mülayim Demirtaş'ın ev
sahipliğinde basın toplantısı düzenleyen
Topaloğlu, milletvekili olmayı neden is-
tediğine ilişkin önemli bilgiler paylaştı.
Topaloğlu, “1971 İstanbul doğumluyum,
2 çocuğum var. Oğlum bir oyun 
firmasında bilgisayar üzerine tasarım
yapıyor, kızım yüksek lisansını tamam-
lamaya çalışıyor, eşim her anlamda ha-
yatımda yanımda, beni destekleyen çok
kıymetli birisi. Ona da çok
teşekkür ediyorum. Bu se-
rüvene başladım çünkü
ben hep insanlarla iç içe
oldum.  9 yıl okul aile birli-
ğinde görev yaptım. Dola-
yısıyla insanların içinde
oldum, onlarla temas
içinde oldum. Sonrasında
muhtarlık sürecinde gene
insanlarla iç içe oldum; ta-

nıştım. Şu an büyük ve çok özel bir ma-
halleyiz. Muhtarlık yaparken; ileri git-
mek istedim. Ülkemizin geldiği durum
maalesef acı verici. 
Kadınlarımızdan, gençlerimizden sürekli
aldığım tepkiler doğrultusunda ben de
ülkem için çocuklarımız, gençlerimiz,
kadınlarımız için güzel bir şeyler yap-
mak istiyorum. Ben yok biz var demek
istiyroum. Hep birlikte çalışalım istiyo-
rum. Ben duygusal bir insanım. Herkes
benim için çok kıymetli. Bu yolda da bu
sevgi anlayışıyla hareket etmek istiyo-
rum. CHP'nin milletvekili adayı inşallah
olarak sizlerle birlikte coşku ve sevgi
içerisinde ülkeme hizmet etmek istiyo-
rum” dedi. BARIŞ KIŞ



Ü sküdar'da bulunan İstanbul'un
simge yapılarından Kız Kule-
si'nde, Kültür ve Turizm Bakan-

lığı 2021 yılında restorasyon çalışmaları
başlatmıştı. Çalışmaların genel amacının
yapıya sonradan eklenen ve yapının
özgün karakterine uygun olmayan eklerin-
den arındırılması ve özgün detaylarına ye-
niden kavuşturulması olduğu belirtildi.
Çalışmalara alanında uzman olan Prof.
Dr. Zeynep Ahunbay, Prof. Dr. Feridun
Çılı ve Han Tümertekin danışman 
olarak destek veriyor.

Güçlendirme yapıldı

Kız Kulesi'nin çevresine kurulan iskelede
restorasyon çalışmaları devam ederken,
kulenin kubbe kısmının aslına uygun ola-
rak yeniden ortaya çıkarıldığı ve kaplama
aşamasına geçildiği görüldü. Kulenin du-
varlarında iskele sökümleri yapılırken, kule
ve kale restorasyon çalışmalarına ilave ola-
rak ada çevresinde zemin güçlendirme ça-
lışmaları yapıldığı belirtildi. Ada sınırları
hizasında ise ortalama 24 metre derinlik-
teki ana kayaca ankre çelik-betonarme bü-
tünleşik kazık imalatı yapılıyor. Böylece
yapının etrafı olası sarsıntılara, zemin kay-
malarına ve diğer oluşabilecek tehlikelere
karşı güçlendirildi. Öte yandan Kız Kule-
si'nin restorasyonuna başlanılmadan önce
çekilen fotoğraflarda kolon demirlerinin
açığa çıktığı, betonunda deniz kumu ve
midye kabuklarının olduğu görülüyor. Fo-
toğraflarda, kulenin külah kısmında bağla-
yıcılığını kaybetmiş çimento ve korozyona
uğramış demirler, bayrak direğindeki ha-
sarlar, döşeme ve kolonlarında deniz ku-
munun kullanılması ve midye kabuğu, kıyı

betonlarındaki hasar ve
ayrışmalar dikkat 
çekiyor.

Aslına uygun yapıldı

Kız Kulesi'nin internet si-
tesinden 7 Mart'ta çalış-
malarla ilgili yapılan son
açıklamada, "Kız Kulesi
restorasyonunda önceki
paylaşımlarımızda belirt-
miş olduğumuz kubbe
ahşap imalatları tamam-
lanmış, kubbe görüntüsü
aslına uygun olarak yeni-
den ortaya çıkarılmış, kap-
lama ve sonlandırma
aşamasına geçilmiştir. Tarihi
yığma duvarlardaki güçlen-
dirme çalışmaları tamamlanmıştır. İmalat-
ları tamamlanan kale duvarlarında iskele
sökümleri gerçekleştirilmeye başlanmıştır.
Diğer mahallerde de iskele sökümlerine
devam edilecektir. Kız kulesinin bekası açı-
sından kule ve kale restorasyon çalışmala-
rına ilave olarak ada çevresinde ortaya
çıkan zemin zafiyetlerine yönelik tahkim
çalışmaları başlamış ve zemin güçlendirme
çalışmaları devam etmektedir. Ada sınırları
hizasında ortalama 24 metre derinlikteki
ana kayaca ankre çelik-betonarme bütün-
leşik kazık imalatı yapılmaktadır. Böylece
yapının etrafı olası sarsıntılara, zemin kay-
malarına ve diğer oluşabilecek tehlikelere
karşı güçlendirilmektedir. Ada bünyesinde
gerçekleşen tahkim güçlendirme ve kule-
kale mahallerindeki diğer imalatlar koordi-
neli olarak devam edilmektedir." ifadeleri
kullanıldı. DHA

9GÜNDEM www.gazetedamga.com.tr 22 MART 2023 ÇARŞAMBA

Gülüşüyle aydınlatan
adamı gördüm… 

G ülüşüyle aydınlatan adamı gördüm…
Korkmam!
Sabırlı, çılgın, hırçınım.

Cumhuriyet, yılmaz bekçimdir. 
Mülkümün temeli Adalet’tir.
İpek, İran yolları topraklarımdan geçer.
İki kıtayı birleştiren,
Uluslararası deniz yoluna izin veren benim.
Kıbrıs’ın anavatanıyım. 
Al kanla boyanmış bayrağım var.
Ulusum Türk’tür.
“Hakkıdır, Hakk’a tapan, milletimin istik-
lâl” diye biten marşımdır.
Kara, Ak, Ege, Marmara denizlerimdir. 
Kınalı kuzuların yattığı toprak,
Delikanlıların damarlarında kan,
Genç kızların gelinliğindeki al renk benim.
Dumanlar tüter fabrikalarımda, 
Asker yetişir er yatağımda, 
İlim bilim öğretilir okullarımda,
Ezanların okunduğu memleketim.
Ne Mutlu Türk’üm diye.
Dünya’yı titreten yurttaşa sahibim.   

BENNN TÜRKİYE CUMHURİYETİ ‘yim.
Vatan diye inleyenlerin siperi, 
Toprağıma göz dikenlerin kâbusu,
Çanakkale geçilmez diyenlerin, 
Nazım’ın, Mumcu’nun, Veysel’in vatanıyım. 
Allah nidalarıyla düşmanı denize dökenlerin
ülkesi,  
“Size ÖLMEYİ EMREDİYORUM”, 
“Hatay şahsi meselem“  diyen Başkomutan
MUSTAFA KEMAL’in yurduyum.

BENNN TÜRKİYE’YİM…
Bugünlerde biraz hüzünlüyüm.
Ormanlarım yandı. 
Derelerim kurudu.
Denizlerim dolduruldu.
Depremler oluyor.
Seller anıları götürüyor.
Bin yıllık köprülerim duruyor, 
Yeni yapılan yollar, köprüler yıkılıyor.
Yurttaşım perişan.
Seçilenler, seçenlere isyankâr,
Seçenler, can pazarında çaresiz.  

TÜRKİYE yanında,
Umudunu yitirme yurttaşım.
Küllerinden doğan, yoktan var olan, 
Dünyaya diz çöktüren, 
Taşla, sopayla namusu için savaşan,
Sırtında top mermileri taşıyan,
Tarikatlara, cemaatlere pirim vermeyen, 
Köy enstitüleriyle başarıya koşan,
Fabrikalar kuran,
Demir yollarını geliştiren,  
Gökyüzünü, denizleri mesken edinen,  
Kadın hak ve özgürlüklerini yasalaştıran
NE MUTLU TÜRK’ÜM diyen neslin 
evlatlarısınız. 
Kimse zincir vuramadı, vuramayacaktır. 
Ben, neler gördüm, neler geçirdim. 
İngiliz oyunlarını, entrikaları, tehditleri, 
ihanetleri, 
Ve güzel gülüşüyle aydınlık saçan, 
Yiğit, sarı saçlı, mavi gözlü adamı, 
GAZİ MUSTAFA KEMAL’İ gördüm.
Bu günler de geçecek Ulusum…
“Ben ezelden beridir hür yaşadım, hür 
yaşarım. 
Kükremiş sel gibiyim; bendimi çiğner, 
aşarım; 
Yırtarım dağları, enginlere sığmam, 
taşarım.”
Çünkü benn, TÜRKİYE’yim… 
Çanakkale’de savaşamadan şehit olan kınalı
kuzular ve tüm şehitlerimizin anısına… 

Demokratik Sol Parti'de geçmilte
görev yapan 75 il başkanı, 34 parti
meclisi üyesi ve 659 ilçe başkanını bir

araya gelerek bildiri yayımladı. Kendilerine Ec-
evit Hareketi ismini veren eski DSP'liler mevcut
parti yönetimini eleştirerek Millet İttifakını'nın
Cumhurbaşkanı Adayı Kemal Kılıçdaroğlu’nu
destekleyeceklerini açıkladı. Yayımlanan bildi-
ride, “Bizler, DSP çatısı altında Demokratik
Sol'un kurucusu, kuramcısı Sayın Bülent Ecevit
ile birlikte çalışmış; Parti Meclisi ve MDK üye-
leri, il başkanları, ilçe başkanları ve yöneticileri,
belediye başkanı ve meclis üyeleri, il genel meclisi

üyeleri olarak görev yapan, kısaca örgüt olarak
adlandırılan Ecevit'in dava ve yol arkadaşlarıyız.
Cumhuriyet değerleri, Atatürk ilke ve devrimleri,
laik, demokratik sosyal hukuk devleti unsurları
20 yılı aşkın süredir programlı şekilde zaafa uğ-
ratılmış ve neredeyse yok olma noktasına getiril-
miştir. Daha bu, AKP'nin iktidar hedefinin ara
durağıdır” denildi. 

Seyirci kalamayız

Mevcut DSP yönetiminin eleştirildiği bildiride,
“DSP'nin başkan ve üst yöneticileri ve uzantıları-
nın ise mevcut yönetimin parçası, payandası gö-
rüntüsü vermekle kalmayıp, bu ara hedefe göz
yuman, kamuoyunda ve medya organlarında
destek mesajları veren ikircikli, tutarsız davranış
ve söylemlerine daha fazla tahammül edemedik.
Hele de o özel insan Karaoğlan’ın yıllarca onurla

oturduğu yüce Atatürk’ün koltuğundan kalkıp,
yoktan var ettiği çok saygın makamda oturan in-
sanın ve kadrosunun bunları yapıyor olması da-
yanılmazdır. İyi niyetle ve fedakârca üst
kurullarda ve örgütlerde görev yapmaya çabala-
yan kardeşlerimize ve gayretlerine saygımız baki-
dir. Ülkemiz geleceğinin önünde
görünen sistemi, kısaca tek adam
engelini aşmak için, bir arada ve
kol kola olma ve başarma tarihi
görevi varken, kişisel hırs ve zaaf-
larla bu geleceğin cehenneme
çevrilmesine seyirci kalamazdık”
ifadelerine yer verildi. 

En doğru tercih

“Ecevitçilerin yüreği ve gönülleri,
kapalı kapılar arkasındaki birkaç

odaya sığmayacak kadar geniş ve büyüktür” de-
nilen bildiride, “Cumhurbaşkanlığı hükümet sis-
temini, yani tek adam rejimini sonlandırmayı,
Cumhuriyetin kazanımlarını, Atatürk ilke ve dev-
rimlerini, çağdaş demokratik sosyal hukuk devle-
tini, demokrasinin vazgeçilmezi olan

güçlendirilmiş parlamenter sistemini ve
kuvvetler ayrılığını hedefleyen Millet İtti-
fakı ve Cumhurbaşkanı adayı Sayın
Kemal Kılıçdaroğlu'nu desteklemeyi en
doğru tercih olarak görüyoruz. Tüm
örgüt ve partililerimizi Cumhuriyetimize
sahip çıkmaya ve masmavi 15 Mayıs sa-
bahına davet ediyoruz” ifadeleri kulla-
nıldı. Bildiriye, DSP eski İstanbul il
başkanları, Hasan Fehmi Yavuzalp, Mi-
kail Yağcı, Mustafa Aslan gibi isimler de
imza attı. ABDULLAH ASLAN

DUVARDAN MIDYE 
KABUGU CIKTI!

erolyolcu3434@gmail.com

VUSLAT

Erol Sırrı YOLCU

İstanbul'un sembol yapılarından Kız Kulesi'nin restorasyon çalışmalarında sona gelindi. Kurulan iskelede çalışmalar devam
ederken, kubbe aslına uygun olarak yeniden ortaya çıkarıldı ve kaplama aşamasına geçildi. Kulenin restorasyon yapılmadan
önceki fotoğraflarında ise kolon demirlerinin açığa çıktığı, betonunda deniz kumu ve midye kabuklarının olduğu görüldü

Gelecek Partisi Bahçelievler
İlçe Başkanlığı gazetecileri ağır-
ladı. Toplantının açılış konuş-

masını yapan İlçe Başkanı Hakan Bal,
öncelik ilçe kurucu başkanı Ayhan
Çeçen’e, önceki başkan Metin Erkol'a ve
yönetimine yapmış olduğu hizmetlerden
dolayı teşekkür etti. Kendisini bu göreve
layık gören İstanbul İl Başkanı İsa Mesih
Şahin’e şükranlarını sunan Bal, “Biliyo-
rum ki bu görev onurlu olduğu kadar çi-
leli ve meşakkatli bir görevdir.
Devraldığımız  bu kutsal bayrağı yönetim
kurulu arkadaşlarımızın gayreti ve Bahçe-
lievler halkının teveccühü ile  hakkettiği
yere dikmek için çalışacağız. Bahçelievler
teşkilatı olarak, tüm kalplere dokunmak
için, bugünden itibaren, birlik ve beraber-
lik içinde, çıtayı yükselterek çalışmaya
devam edeceğiz” dedi. 

Rahatı seçmediler

Toplantıda konuşan Kurucu İlçe Başkanı
ve İl Başkan Yardımcısı Ayhan Çeçen,
parti olarak 14 Mayıs’ta yapılacak genel
seçimlerde Millet İttifakı’nın kazanaca-
ğına inandıklarını söyleyerek, teşkilatları-
nın çoğunluğunun Ak Parti politikalarına

karşı çıkan insanlardan oluştuğunu söy-
ledi. Genel Başkanları Ahmet Davutoğlu
dahil, partideki pek çok kişinin Ak Par-
ti’de önemli görevlerde bulunduğunu, ra-
hatı seçmek varken yanlış politikalardan
dolayı ülkenin geleceğinden endişe du-
yanlar olarak yeni bir oluşuma girdiklerini
söyleyen Çeçen, duyarlı her insanın da
kaygı duyması gerektiğinin altını çizdi.
Çeçen, “Eğer siyasetçi veya bir STK’da

görev alıyorsak, olumlu ya da olumsuz
her şeyi söyleyecek, ilçemizin ve ülkemizin
geleceğinden kaygı duyacağız” diye ko-
nuştu. 

Karnesi zayıf

Gerek genel gerekse yerel seçimler nede-
niyle gelecek bir yılın hareketli geçeceğini
söyleyen Gelecek Partisi İl Başkan Yar-
dımcısı, Seçim ve Hukuk İşleri Başkanı

Özer Öztaşbaşı da seçim barajının
MHP’nin oy oranına göre belirlendiğini
savundu. Öztaşbaşı, “14 Mayıs’tan sonra
tüm bu sıkıntılar bitecek” diyerek, önce-
likli hedeflerinin Milli İttifakı’nın seçimi
kazanması olduğunun altını çizdi. Ken-
disi de Bahçelievlerli olan Özer Öztaş-
başı, ilçelerinin özeline dair
değerlendirmelerde de bulundu. Öncelikle
mevcut Belediye Başkanı Hakan Bahadır-
lı’nın gelecek yerel seçimlerde bir daha
aday olarak gösterilmeyeceğine inandığını
söyleyen Öztaşbaşı, “4 buçuk yıllık kar-
nesi Başkan Bahadırlı’ya sınıfı geçiremi-
yor” dedi. 

Teveccüh gösteriyor

Yerel seçimlere aynı başkanla gidildiği
taktirde, Ak Parti’nin Bahçelievler’de se-
çimi kaybedeceğini iddia eden Öztaşbaşı,
ilçede kentsel dönüşümün rant değeri
yüksek E-5 üzerinde yapıldığını, Genel
Başkanları Prof. Ahmet Davutoğlu’nun
Bahçelievlerli olmasından dolayı kendile-
rine ayrıca teveccüh gösterdiğini dile ge-
tirdi. Öztaşbaşı, “Siyaset rant için değil,
halka hizmet için yapılır” açıklamasını
yaptı. SELVİ SARITAÇ

Bahadırlı sınıfta kaldı!
Gelecek Partisi Bahçelievler İlçe Başkanlığı gazetecileri ağırladı. Gazetecilerin sorularını cevaplayan
İstanbul İl Başkan Yardımcısı Özer Öztaşbaşı, Belediye Başkanı Hakan Bahadırlı’yı eleştirdi.
Öztaşbaşı, “4 buçuk yıllık karnesi Başkan Bahadırlı’ya sınıfı geçiremiyor” açıklamasında bulundu

Eski DSP'liler tarafını seçti
Demokratik Sol Parti'de geçmişte
il başkanlığı, parti meclisi üyeliğii

belediye başkanlığı ve ilçe
başkanlığı yapmış 800'e yakın
kişi mevcut DSP yöneticilerinin
davranışlarını eleştirerek Millet

İtifakı'nın Cumhurbaşkanı Adayı
Kemal Kılıçdaroğlu’nu

destekleyeceklerini açıkladı



R amazan ayına günler kaldı. Rama-
zan ayının yüce yaratanın her an
anıldığı bir ay olduğunu belirten ta-

savvuf araştırmacısı Prof. Dr. Reşat Öngören,
oruç ibadetinin aynı zamanda bizlere bir
yudum suyun bile ne kadar değerli bir nimet
olduğunu, öte yandan açlığın insan için nasıl
bir sıkıntı doğurduğunu da öğretmek oldu-
ğunu söyledi. Bu ibadeti yerine getirenlerin fa-
kirler ve muhtaçlarla çok daha kolay empati
kurma kabiliyeti kazandıklarını kaydeden
Prof. Dr. Reşat Öngören, “Oruçlu insan hem
sahip olduğu nimetlerin kıymetini anlar; on-
ları israf etmez, hem nimeti verene teşekkür ve
minnet duygusu pekişir hem de muhtaçlara
yardım etmesi gerektiğini idrak eder.” dedi.
Üsküdar Üniversitesi Tasavvuf Araştırmaları
Enstitüsü öğretim üyesi Prof. Dr. Reşat Ön-
gören yaklaşan Ramazan ayının maneviyata
katkılarına ilişkin değerlendirmede bulundu.
Ramazan ayının oruç ve ibadetlerin yanı sıra
bedenen, beynen ve ruhen de bireylerin din-
lendiği bir ay olduğunu belirten Öngören,
“Kur’an-ı Kerim’de insanın beden ve ruhtan
meydana geldiği vurgulanır. Bedenimiz dün-
yadaki gıdalarla şekillenmekte, ruhumuz da
Allah’tan gelmektedir. İnsanın dünyada para,
makam, itibar, güzel giyecek ve tatlı yiyecekler
gibi birtakım şeylere sahip olma ve ebedi
kalma arzusu dünyadan, topraktan gelen be-

denin arzusudur. Fizikötesi âlemle irtibata
geçme ve nihayetinde yaratıcıyı tanıma ve ona
kavuşma isteği ise ruhun arzusudur. Ölüm
gerçekleştiğinde beden bütün unsurlarıyla gel-
diği yere yani dünyaya, toprağa karışırken,
ölümsüz olan ruhumuz da Allah’a kavuş-
maktadır. O yüzden ölüm olayını Kur’an-ı
Kerim’in ifadesiyle ‘Allah’tan geldik Allah’a
dönüyoruz’ diye ifade ederiz.” diye konuştu.

Dünya insanın sınav yeridir

Prof. Dr. Reşat Öngören, “Dünya insanın
sınav yeridir ve geçicidir; ebedi hayata hazırlık
sürecidir. Ahirete göre bu sürecin kısalığı Pey-
gamber Efendimiz tarafından ‘Yolcunun ağaç
gölgesinde bir süre dinlenmesi’ şeklinde ifade
edilmiştir. Bu süreçte yaşadığımız güzellikler
de karşılaştığımız zorluklar da birer imtihan
vesilesidir. Nimet ve güzelliklere şükretmek,
sıkıntı ve zorluklara ise sabretmek imtihanı
kazanmak için gerekli görülmüştür.” dedi.

Yaratıcıyı anlamak mutlu eder

Temel mutluluk ve huzur kaynağının her
zaman yaratıcıyı hatırda tutup onu her
zaman anmak olduğunu ifade eden Prof. Dr.
Reşat Öngören, şunları söyledi: “Şu gerçeği
her an aklımızda tutmamız gerekiyor: Biz
dünyaya kendi arzu ve irademizle gelmedik.
Bize can veren de canlarımızı alan da Al-
lah’tır. O yarattığı insana aynı zamanda
dünya ve ahiret mutluluğu için peygamberler

vasıtasıyla reçeteler sunmuştur: Buna göre
temel mutluluk ve huzur kaynağı her hal ve
kârda yaratıcıyı hatırda tutmak, onu anmaya
devam etmektir. Zira Hz. Allah ‘Beni ananlar
huzur bulur, beni anmaktan kaçınanlar ise sı-
kıntı içinde yaşarlar’ buyurmaktadır. Kur’an-ı
Kerim’in ifadesiyle evrende her şey Allah’ı an-
dığı için insan Allah’ı anmaktan uzak durursa
âdeta debisi yüksek bir suyun akışına ters
kürek çekerek yol almaya çalışmak gibi bir po-
zisyona girmiş olur ki bu onu hem yorgun ve
bitkin kılar hem de bir arpa boyu yol alamaz.”

Yaratıcıyı hatırlamalıyız

Yaklaşan Ramazan ayının Allah’ın anıldığı
mübarek bir ay olduğunu ifade eden Prof. Dr.
Reşat Öngören, “Allah’ı anmanın sayısızca
formu var. Bunu ifade için ‘Yaratıkların nefes-
leri adedince Allah’a giden yol vardır’ denil-
miştir. Namaz, oruç gibi ibadetler Allah’ı
anmanın belirlenen formlarıdır ama Allah’ı
anmak bu formlardan ibaret değildir. Yolda
yürürken yerdeki çiçeklere ya da gökteki yıl-
dızlara bakarak yaratıcıyı hatırlamak da birer
zikirdir.” dedi.

Ramazan’da Allah’ı kesintisiz anarız

Ramazan ayında Allah’ın emri üzerine oruç
tutulacağını kaydeden Prof. Dr. Reşat Öngö-
ren, “Şimdi Ramazan ayı başlıyor ve bizler
oruç tutacağız. Neden oruç tutuyoruz? Allah
öyle istediği için. O halde oruca başlamakla

Allah’ı anmaya başlamış oluyoruz. Sahur
vaktinden itibaren yemeden içmeden uzak
durarak iftar vaktine kadar kesintisiz Allah’ı
andığımızı bilmemiz gerekir. Oruç tutanların
çok iyi bildiği gibi bu ibadetin insana verdiği
huzur ve ruhtaki dinginlik bambaşkadır. Hele
iftar vakti yaklaştıkça bu huzur zirveye çıkar.
Ramazan ayında tutulan oruç aynı zamanda
toplu zikir, ibadet olduğu için toplumda ayrı
bir sinerji oluşturmaktadır. Çünkü ‘Allah’ın eli
toplu hareket edenler (cemaat) üzerindedir.’
O yüzden bu zamanlarda yapılan her türlü
güzel davranış diğer zamanlara göre kat kat
fazla karşılık bulmaktadır.” diye konuştu.

Oruçla nimetlerin kıymeti anlaşılır

Oruç ibadetinin aynı zamanda bizlere bir
yudum suyun bile ne kadar değerli bir nimet
olduğunu, öte yandan açlığın insan için nasıl
bir sıkıntı doğurduğunu da öğretmek oldu-
ğunu belirten Prof. Dr. Reşat Öngören, “Bu
ibadeti yerine getirenler fakirler ve muhtaç-
larla çok daha kolay empati kurma kabiliyeti
kazanırlar. Oruçlu insan hem sahip olduğu
nimetlerin kıymetini anlar; onları israf etmez,
hem nimeti verene teşekkür ve minnet duy-
gusu pekişir hem de muhtaçlara yardım et-
mesi gerektiğini idrak eder.” dedi. Ramazan
öncesi ülkemizde deprem ve sel gibi büyük fe-
laketler yaşandığını hatırlatan Prof. Dr. Reşat
Öngören, “Bu olaylar sadece onu yaşayanlar
açısından değil aksine bütün insanlar için bir

imtihan vesilesidir. Şunu da bilelim ki Hz.
Allah yaşadığımız sıkıntılara karşı bizlere da-
yanma gücü de lütfetmektedir. O yüzden fela-
kete maruz kalanlar sabır, tahammül ve
kabullenme (rıza) ile diğerleri onlara her yön-
den yardım, destek ve dayanışma ile bu sına-
vın üstesinden gelmek durumundayız. İmkânı
olanlar para, mal ve gıda yardımıyla, doktor-
lar hastaları tedavi ile, psikologlar onlara psi-
kolojik destekle, öğretmenler yaygın eğitim
programlarıyla, din adamları gönül dünyala-
rına hitap ederek huzur bulmalarına vesile
olabilirler.” diye konuştu.

Herkes destek verebilir

Ramazan öncesi ülkemizde deprem ve sel gibi
büyük felaketler yaşandığını hatırlatan Prof.
Dr. Reşat Öngören, “Bu olaylar sadece onu
yaşayanlar açısından değil aksine bütün in-
sanlar için bir imtihan vesilesidir. Şunu da bi-
lelim ki Hz. Allah yaşadığımız sıkıntılara karşı
bizlere dayanma gücü de lütfetmektedir. O
yüzden felakete maruz kalanlar sabır, taham-
mül ve kabullenme (rıza) ile diğerleri onlara
her yönden yardım, destek ve dayanışma ile
bu sınavın üstesinden gelmek durumundayız.
İmkânı olanlar para, mal ve gıda yardımıyla,
doktorlar hastaları tedavi ile, psikologlar on-
lara psikolojik destekle, öğretmenler yaygın
eğitim programlarıyla, din adamları gönül
dünyalarına hitap ederek huzur bulmalarına
vesile olabilirler.” diye konuştu.
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Üsküdar Üniversitesi Tasavvuf Araştırmaları Enstitüsü öğretim
üyesi Prof. Dr. Reşat Öngören yaklaşan Ramazan ayının
maneviyata katkılarına ilişkin değerlendirmede bulundu.
Öngören, “Oruçlu insan hem sahip olduğu nimetlerin kıymetini
anlar; onları israf etmez, hem nimeti verene teşekkür ve minnet
duygusu pekişir hem de muhtaçlara yardım etmesi gerektiğini
idrak eder. Ramazan maneviyata iyi gelir, güçlendirir” dedi

HABER MERKEZİ

Şifa Konuşmaları başlayacak
Üsküdar Üniversitesi Tasavvuf Araştırmaları Enstitüsü hocaları olarak
bu kapsamda Ramazan’ın ilk gününde başlamak üzere 12 hafta bo-
yunca internet ortamında Zoom üzerinden “İnsan, Maneviyat ve Şifa
Konuşmaları” başlığıyla bir program hazırladıklarını ifade eden Öngö-
ren, “Konuşmacılar arasında tabip, psikolog, edebiyatçı, kültür tarihçisi,
musikişinas ve ilahiyatçı gibi farklı uzmanlık alanlarından hocalar var.
Bu program canlı olarak sunulmakla birlikte bir sonraki gün kayıttan da

dinlenebilecek. Bununla ilgili geniş bilgiye ve programın ayrıntısına ens-
titünün web sayfasından ve sosyal medya hesaplarından ulaşılabilir.
Ramazan ayının manevi atmosferi, Allah’ın af ve merhametinin zirveye
çıktığı bu zaman dilimi hepimiz için bir fırsat oluşturuyor. Felakete uğra-
yanlar Allah’tan dayanma gücü ve sabır dileyerek, diğerleri elinde olan
maddî ve manevi bütün imkânları seferber ederek bu ayın feyzinden ve
bereketinden çokça istifade edeceklerdir.” diye konuştu. 

Ramazan
maneviyata
iyi gelir!



N ATO Genel Sekreteri Jens Stol-
tenberg, Finlandiya Dışişleri Ba-
kanı Pekka Haavisto ve

Finlandiya Savunma Bakanı Antti Kaik-
konen, üçlü görüşme öncesi ortak basın
açıklaması yaptı. Stoltenberg, Türki-
ye'nin, Finlandiya'nın NATO'ya katılım
protokolünün TBMM'deki onay sürecini
başlatma kararını memnuniyetle karşıla-
dıklarını belirterek, “TBMM'nin onay ko-
nusunda hızlı bir karar almasını temenni
ediyorum.” ifadesini kullandı. Finlandiya
ve İsveç’in birlikte NATO üyeliği için baş-
vuruda bulunduklarını ve tüm NATO
müttefiklerinin geçen yılki zirvede bu iki
ülkeyi ittifaka davet ettiğini hatırlatan
Stoltenberg, “Finlandiya'nın onayını ta-
mamlama konusunda kaydedilen ilerle-
meyi memnuniyetle karşılıyoruz ve çok
çalışmaya devam edeceğiz. İsveç'in de
yakın gelecekte tam üye olmasını sağla-
mak en önemli öncelik olacak." diye ko-
nuştu.

Yeni bir statü

Stoltenberg, Rusya Devlet Başkanı

Vladimir Putin’in, Avrupa'da daha az
NATO'ya sahip olma hedefiyle Ukray-
na'yı işgal ettiğine dikkati çekerek,
"Bunun tam tersi oluyor. Avrupa'da
daha fazla NATO olacak. Hem Finlan-
diya hem de İsveç'in tam üye olmak
için başvurmuş ve davet edilmiş olması
bunu gösteriyor." değerlendirmesinde
bulundu. NATO Genel Sekreteri Stol-
tenberg, Finlandiya ve İsveç’in şimdi-
den, başvurudan önceki
pozisyonundan çok daha iyi bir ko-
numda bulunduklarını, bunun da söz
konusu ülkelerin davet edildiklerinde
NATO ile ilişkilerinde "yeni bir statü"
elde etmelerinden kaynaklandığını söy-
ledi. Stoltenberg, iki ülkenin de
NATO’ya tam üye olmasını dört gözle
beklediğinin altını çizdi.

İsveç en yakın ortak

Finlandiya Dışişleri Bakanı Pekka Haa-
visto, NATO'ya üyelik sürecinde verilen
destek için Stoltenberg'e teşekkür ede-
rek, "Sanırım çabalarımız gerçekten
takdir ediliyor. Geçen hafta Ankara'yı

ziyaret ettik ve Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'dan
başvurumuzun onaylanmak
üzere TBMM'ye gönderile-
ceği taahhüdünü duyduk."
ifadesini kullandı. Haa-
visto, Türkiye'nin kararını
büyük memnuniyetle karşı-
ladıklarını ve Macaristan
parlamentosundan da onay
beklediklerini vurguladı.
Türkiye ve Macaristan'ın ona-
yıyla sürecin daha da hızlana-
cağının altını çizen Haavisto,
"İsveç'i en yakın ortağımız olarak
görüyoruz. NATO üyeliğine birlikte
başvurduk. Temmuzda Vilnius'ta dü-
zenlenecek zirveye üye ülkeler olarak
girmeyi umuyoruz." diye konuştu.
Haavisto, Finlandiya'nın NATO üyeli-
ğini, İsveç de birliğin bir parçası olana
kadar "tamamlanmış" görmediklerini
belirterek, "Finlandiyalılar güvenlik
odaklı insanlardır ve başvuru sürecinde
güvenliğimizi garanti eden ülkelere çok
müteşekkiriz." dedi. AA
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Putin, "Çok kutuplu dünyada Rusya-Afrika"
konulu konferansta, Türkiye, Ukrayna, Rusya
ve Birleşmiş Milletler (BM) arasında 22

Temmuz'da İstanbul'da yapılan Tahıl Koridoru Anlaşma-
sı'nın uzatılması ile ilgili açıklamalarda bulundu. Söz ko-
nusu anlaşmanın paket halinde imzalandığına dikkati
çeken Putin, "Öncelikle Afrika ve diğer gelişmekte olan
ülkelerin çıkarları doğrultusunda bu anlaşmanın paket
niteliğinde olması konusunda ısrarcıyız. Bu ülkelerin
büyük miktarda gıda ürünlerine ihtiyacı var. Rusya'nın
bu konudaki tüm temel taleplerinin uygulanmasını isti-

yoruz. Tahıl ve gübrelerin, iyi beslenen Avrupa ülkele-
rine değil, Afrika'daki ihtiyaç sahibi devletlere gitmesine
önem verilmeli." diye konuştu. Putin, anlaşma kapsa-
mında Ukrayna'dan sevk edilen tahılın yüzde 45'inin Av-
rupa ülkelerine ve sadece yüzde 3'ünün Afrika'ya
gittiğini belirterek "Tahıl Koridoru Anlaşması ancak po-
zisyonumuz hesaba katılırsa adil ve kapsamlı şekilde
uygulanır. Buna bağlı olarak ilerideki katılımımız konu-
sunda karar vereceğiz. Yine de 60 gün sonra anlaşmayı
uzatmama yönünde karar alırsak, önceki dönemde gön-
derilen tüm ürünleri, Rusya'dan ihtiyaç sahibi Afrika ül-

kelerine ücretsiz vermeye hazırız." ifadelerini kullandı.

Afrika ülkelerinin borcunu sildi

Afrika ülkeleri ile işbirliğine önem verdiklerini dile geti-
ren Putin, bu ülkelerin Rusya'ya olan 20 milyar doları
aşkın borcunu sildiklerini aktardı. Putin, "Afrika devlet-
leri, dünyadaki meselelerde ağırlıklarını ve rollerini sü-
rekli artırıyor, siyaset ve ekonomi alanında kendilerini
daha emin şekilde ortaya koyuyor. Afrika'nın yeni olu-
şan çok kutuplu dünya düzeninde liderlerden biri olaca-
ğına inanıyoruz." dedi. AA
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Rusya’nın talepleri karşılanmalı

NATO Genel Sekreteri Stoltenberg, Türkiye'nin, Finlandiya'nın 
NATO'ya katılım protokolünün TBMM'deki onay sürecini başlatma
kararını memnuniyetle karşıladıklarını belirterek, "TBMM'nin onay
konusunda hızlı bir karar almasını temenni ediyorum." dedi
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Rusya Devlet Başkanı
Vladimir Putin, ülkesinin
Tahıl Koridoru Anlaşması

kapsamındaki taleplerinin
karşılanması gerektiğini

belirterek “Tahıl ve
gübrelerin, Afrika'daki

ihtiyaç sahibi devletlere
gitmesine önem

verilmeli”dedi

Finlandiya Savunma Bakanı Antti Kaikkonen de
ülkesinin NATO üyeliği konusunda olumlu gelişmeler
yaşandığını anımsatarak, "Tabii ki İsveç'in de aynı anda
üye olacağını umduk ama şimdi bu mümkün değil. Ne

kadar erken o kadar iyi. Bu yüzden İsveç'in mümkün olan
en kısa sürede üye olması için çok çalışmalıyız." değerlen-

dirmesinde bulundu. Kaikkonen, Finlandiya'nın güçlü
bir savunma altyapısına sahip olduğunu vurgulaya-

rak, "Kuzey Avrupa'nın güvenliğine katkı sağlıyo-
ruz. Bu bir 'kazan-kazan' durumu. Hem
NATO hem de Finlandiya kazanıyor. Bu,

İsveç için de geçerli." ifadelerini
kullandı.

NATO 
KAZANACAK

Pentagon uyardı!
ABD Savunma Bakanlığı (Pentagon) tarafından yapılan bir araştırmada,
askeri pilotlar ile uçakların bakımını yapan yer ekiplerinin genel 
nüfusa oranla daha fazla kansere yakalandığı belirtildi

Geçen ay tamamlanarak
yetkililere sunulan "Askeri
Havacılar ve Havacılık Des-

tek Personeli Arasında Kanser Teşhisi
ve Ölüm Oranı Araştırması" adlı çalış-
manın yaklaşık 1 yıl sürdüğü kayde-
dildi. Raporun, bu konuda şimdiye
kadar hazırlanmış en geniş ve kapsamlı
çalışma olduğu belirtilerek, verilerin
genel nüfusa göre yaş, cinsiyet ve ırk
yönünden ayarlandığı bilgisi paylaşıldı.
1992-2017 döneminde görev yapan
yaklaşık 900 bin havacı personel üze-
rinde yapılan araştırmada, genel olarak

pilotların ve uçuş ekibinin yüzde 87
oranında daha yüksek melanoma ve
yüzde 39 oranında daha yüksek tiroid
kanserine sahip olduğu aktarıldı. Hava
mürettebatında, erkeklerde yüzde 16
daha yüksek prostat kanseri, kadın-
larda da yüzde 16 daha yüksek meme
kanseri oranına rastlandığı bildirildi.
Genel nüfusa kıyasla uçuş ekiplerinin
yüzde 24 daha fazla kansere yakalan-
dığı tespit edildi.

Erken teşhis önemli

Uçakların yakıt ikmali, bakım ve kont-

rolü ile iniş ve kalkışlarında yardımcı
olan yer ekiplerinde de yüzde 19 daha
fazla beyin ve sinir sistemi kanseri,
yüzde 15 tiroid kanseri ve yüzde 9 ora-
nında da böbrek kanseri oranına sahip
olduğu kaydedildi. 
Yer ekibindeki kadınlarda yüzde 7 daha
yüksek meme kanseri görüldüğü ifade
edilirken, tüm türlerdeki kanserler için
genel oranın yüzde 3 daha yüksek çık-
tığı bilgisi paylaşıldı. Her iki grupta da
akciğer kanseri oranının, genel nüfusa
göre daha düşük olduğu, pilotlarda
mesane ve kolon kanserinin daha az
görüldüğü ifade edildi. 
Raporda, askeriyede düzenli tıbbi kont-
rol zorunluluğu nedeniyle çalışanlara
gelişen kanser teşhislerinin daha erken
konulduğu ve genel popülasyona göre
hayatta kalma olasılıklarının daha yük-
sek olduğu belirtildi. 
Havacılık ekipleri, uzun süredir Penta-
gondan jet yakıtları, jet bakımında kul-
lanılan çözücüler, sensörler, uçak
burun konilerindeki güç kaynakları,
uçak gemilerinin güvertelerindeki geniş
radar sistemleri gibi maruz kaldıkları
bazı çevresel faktörleri yakından incele-
mesini istiyordu. AA

İklim için hızla
harekete geçelim
Birleşmiş Milletler (BM) Genel Sekreteri 
Antonio Guterres, "İklim alanında son hız
harekete geçmemiz gerekiyor. Kaybedecek 
bir dakikamız bile kalmadı" dedi

Guterres, BM bünyesinde bulunan
Hükümetler Arası İklim Değişikliği Pa-
neli'nin (IPCC) Cenevre'de düzenlediği

toplantıya video mesaj gönderdi. IPCC Raporu'nun
küresel ısınmanın sorumlusunun son 2 yüzyıldır sü-
regelen insan faaliyeti olduğunu ortaya koyduğuna
dikkati çeken Guterres, son yarım yüzyıldaki derece
artışının 2 bin yılda en yüksek seviyeye ulaştığını be-
lirtti.Guterres, "İklim, saatli bombaya dönmüş du-
rumda. Bugün açıklanan rapor ise o bombayı nasıl
etkisiz hale getireceğimizi gösteriyor. İnsanlık için
bir hayatta kalma haritası niteliğinde." ifadesini kul-
landı. Küresel sıcaklık artışını 1,5 dereceyle sınırlan-
dırmanın mümkün olduğunu ancak bunun için
büyük bir adım atılması gerektiğini söyleyen Guter-
res, raporun tüm ülkelere ve sektörlere hızlı şekilde
harekete geçme çağrısı olduğunu kaydetti. Guterres,
"İnsanlık çok kırılgan bir buz tabakasının üzerinde
ve bu buz çok hızlı bir şekilde eriyor." dedi.

Karbon meselesi bir sorun

BM Genel Sekreteri Guterres, İklim Dayanışma
Paktı çerçevesinde hedeflere ulaşmak için "Hızlan-
dırma Ajandası" planı sunduğunu, gelişmiş ülke li-
derlerinin 2040'a, gelişmekte olan ülkelerin ise
2050'ye kadar karbon emisyonlarını net sıfır seviye-
sine çekme taahhüdüne uymaları gerektiğini belirtti.
Bütün ülkelerin çözümün bir parçası olması gerekti-
ğine işaret eden Guterres, enerji dönüşümü için tüm
hükümetlere hazırlık yapma çağrısında bulundu.
İklim alanında harekete geçmek için hazırlıklı olun-
duğunu vurgulayan Guterres, "İklim alanında son
hız harekete geçmemiz gerekiyor. Kaybedecek bir
dakikamız bile kalmadı." uyarısı yaptı. AA
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U zun ince bir yoldayım / Gidiyorum gün-
düz gece / Bilmiyorum ne haldeyim /
Gidiyorum gündüz gece" ve "Ben gide-

rim adım kalır / Dostlar beni hatırlasın / Düğün
olur bayram gelir / Dostlar beni hatırlasın" dize-
leriyle hafızalara kazınan halk ozanı Aşık Veysel
Şatıroğlu'nun vefatının üzerinden 50 yıl geçti.
Unutulmaz sanatçı, Gülizar ve Ahmet Şatıroğlu
çiftinin çocuğu olarak, 25 Ekim 1894'te Sivas'ın
Şarkışla ilçesinin Sivrialan Köyü'nde dünyaya
geldi. Aşıklık geleneğinin önemli temsilcilerinden
biri olan ve soyu Horasan Türkmenlerine daya-
nan Şatıroğlu, hayatının büyük bölümünü Siv-
rialan'da, zorlu yaşam koşullarında geçirdi. İki
kız kardeşi çiçek hastalığına yakalanarak yaşa-
mını yitiren Aşık Veysel, aynı hastalık nedeniyle 7
yaşında sol gözünü kaybetti.Bir gün inek sağan
babasının yanına giden halk ozanı, ters bir hare-
ketten ürken öküzün boynuzunun sağ gözüne
girmesiyle tamamen görme engelli oldu. Geçi-
mini güçlükle sağlayan ailesi, Aşık Veysel'in göz-
lerini tedavi ettiremedi.

Aşık Veysel'e özel bir bağlama

Halk ozanları ve aşıklık geleneğiyle tanınan
Emlek yöresindeki Sivrialan'a sık sık aşıklar gelir,
sohbet, muhabbet ve cem yapardı. Henüz çocuk-
ken bu toplantılara katılan Şatıroğlu, aşıklardan
deyişler dinleyip, onların paylaştığı bilgilerden
faydalandı. Oğlunun şiire, saza ve söze merakını
keşfeden Ahmet Şatıroğlu, Aşık Veysel'e özel bir
bağlama yaptırdı. Aşık Veysel, babasının da teş-
vikiyle ilk saz derslerini köyün saz ustalarından
Çamşıhlı Ali ve Molla Hüseyin'den aldı. Gittikçe
daha iyi bağlama çalan sanatçı, Pir Sultan
Abdal, Karacaoğlan, Yunus Emre ve Aşık Agahi
gibi birçok usta ismin eserlerini yorumladı. İlk
evliliğini 1919'da Esma Hanım ile yapan Veysel
Şatıroğlu'nun bu evlilikten bir kızı, bir de oğlu
oldu. Oğlu henüz 10 günlükken, kızı da 2 yaşın-
dayken hayatını kaybetti. İkinci çocuğu 6 aylık-
ken Esma Hanım tarafından terk edildi. Aşık
Veysel'in annesi Gülizar Hanım 1921'in şuba-
tında, babası ise annesinden 8 ay sonra yaşamını
yitirdi. Aşık Veysel, bir dönem Sivas Zara çevre-
sindeki köylerde 3 ay kadar kaldı. O süreçte
Hafik ilçesinin Karayaprak köyündeki Yalıncak
Baba Tekkesi'ne uğrayan Şatıroğlu, tekkenin te-
mizliğini yapan Gülizar Hanım'la 1928'de ev-
lendi. Usta ozanın bu evlilikten de Zöhre,
Ahmet, Hüseyin, Menekşe, Bahri, Zekine ve
Hayriye adlarını verdiği 7 çocuğu dünyaya geldi.
Çocuklarından Hüseyin birkaç aylıkken hayatını

kaybetti. Ozanın büyük oğlu Ahmet Şatıroğlu,
2018'de 84 yaşındayken, büyük kızı Zöhre Başer
ise 2020'de 85 yaşında öldü.

Adını "Aşıklar Bayramı'nda" duyurdu

Veysel Şatıroğlu, Sivas'ta öğretmenlik ve Milli
Eğitim Müdürlüğü görevlerinde bulunan şair ve
oyun yazarı Ahmet Kutsi Tecer'in 5-7 Kasım
1931'de organize ettiği "Sivas Halk Şairleri Bay-
ramı"na katıldı. Aşık Veysel, etkinlikte gerçekleşen
yarışmada birinci geldi. Ömrü yoksulluk ve mü-
cadeleyle geçen Aşık Veysel, Cumhuriyet'in 10.
yılı için yazdığı destanın yayınlanması ve Sivas
Aşıklar Bayramı'ndaki başarısı ile dikkati çekti.
"Atatürk'tür Türkiye'nin ihyası/Kurtardı vatanı
düşmanımızdan" dizeleriyle başlayan şiiri Ata-
türk'e okumak amacıyla bir arkadaşıyla 3 ay yü-
rüyerek Ankara'ya ulaştı ve Hakimiyeti Milliye
Gazetesi'ne gitti. Gazeteciler, Aşık Veysel'in yaz-
dığı şiiri not etti ve şiir 2-5 Nisan 1934'te Hakimi-
yeti Milliye Gazetesi'nde 3 gün boyunca
yayınlandı. Ancak Veysel, Atatürk'e ulaşamadı.
Veysel, 1933'e kadar usta ozanların şiirlerini ses-
lendirdi, bu dönemden sonra ise kaleme aldığı şi-
irleri besteleyerek, müzikseverlerin beğenisine
sundu.

Sazıyla Türkiye'yi dolaştı

Geçimini saz ile sağlayan Aşık Veysel, 1933'ten
itibaren Cört İbrahim'le Türkiye'yi dolaşmaya
başladı. Bu süreç 1940'a kadar sürdü ve Cört
İbrahim'in yerini oğlu küçük Veysel aldı. Bir
süre sonra İstanbul'a gidip plak da dolduran
Veysel, radyo konserleri verdi. Usta ozan, küçük
Veysel'in vefatından sonra oğlu Ahmet'le önce
Erzurum'u, ardından Erzincan, Malatya, Kah-
ramanmaraş, Adıyaman ve Ankara'yı dolaştı.
Ankara'da Ülkü mecmuasını çıkaran Ahmet
Kutsi Tecer'le görüşen Veysel'e burada İsmail
Hakkı Tonguç ve Ferit Oğuz Bayır tarafından
köy enstitülerinde ders vermesi teklif edildi. Aşık
Veysel hiç düşünmeden teklifi kabul etti. Halk
ozanı, 1941'de Adapazarı Arifiye Köy Ensti-
tüsü, 1942'de Hasanoğlan Köy Enstitüsü,
1943'te Eskişehir Çifteler Köy Enstitüsü,
1944'te Kastamonu Gölköy Enstitüsü, 1945'te
Yıldızeli Pamukpınar Köy Enstitüsü, 1946'da
ise Samsun Ladik Akpınar Köy Enstitüsü'nde
çalıştı. Şatıroğlu, "Toprak" adlı unutulmaz ese-
rini, Çifteler Köy Enstitüsündeyken kaleme aldı
ve türkü olarak besteledi. Balıkesir, Erzurum,
Malatya, Kırklareli ve Adana'da da köy enstitü-
lerinde konserler veren sanatçı, böylece 

binlerce gence bağlama dinletti.

Dizelerinde birlik mesajları verdi

"Birbirinizle, konu komşuyla iyi geçinin, dirliği-
niz, düzeniniz bozulmasın" diyerek, "Kürt'ü
Türk'ü ne Çerkez'i/ Hep Adem'in oğlu, kızı/ Be-
raberce şehit, gazi/ Yanlış var mı ve neresi" dize-
leriyle birlik ve beraberliğe vurgu yapan ünlü
halk ozanı, şiirlerinde yaşama sevinciyle hüznü,
iyimserlikle umutsuzluğu işledi. Yunus Em-
re'den etkilenen Şatıroğlu, Türk edebiyatının ve
saz şiiri geleneğinin büyük ustalarından biri ola-
rak hafızalara kazındı. Türkiye Büyük Millet
Meclisi, anadil ve milli birliğe yaptığı hizmetler-
den ötürü 1965'te özel bir kanunla halk ozanına
500 lira aylık bağladı. Aşık Veysel, akciğer kan-
seri nedeniyle 21 Mart 1973'te Sivrialan'da ha-
yatını kaybetti, vasiyeti üzerine köyüne
defnedildi. Sanatçının evi Kültür ve Turizm Ba-
kanlığınca müze olarak düzenlendi.

Unutulmaz eserleri miras bıraktı

Çocukken iki gözünü de kaybetmesine rağmen
şiirlerine yansıttığı vatanseverlik, hoşgörü, ya-
şama sevinci, sevgi, birlik ve beraberlik mesajla-
rıyla hem kendi dünyasını aydınlatan hem de
bugünlere ışık tutan halk ozanı, hafızalara kazı-
nan eserler bıraktı. Eserlerinde "Veysel", "Sefil
Veysel" ve "Veysel Şatır" gibi mahlaslar kullanan
Aşık Veysel, bir şiiri hariç, bütün şiirlerini dört-
lüklerle aktardı. "Sazımdan Sesler" ile "Dostlar
Beni Hatırlasın" adlı şiir kitapları bulunan oza-
nın tüm eserleri, 1984'te "Bütün Şiirleri" adlı ki-
tapla okuyucuya sunuldu. "Uzun İnce Bir
Yoldayım", "Dostlar Beni Hatırlasın", "Güzelli-
ğin On Para Etmez", "Atatürk'e Ağıt", "Beni Hor
Görme", "Beş Günlük Dünya", "Derdimi Döker-
sem Derin Dereye", "Kahpe Felek" ve "Kara
Toprak" adlı eserlere imza atan sanatçı, Türkçeyi
yalın kullanımıyla dikkati çekti. Şatıroğlu'nun
eserleri pek çok sanatçı tarafından tekrar yorum-
lanırken birçok yabancı sanatçının da dikkatini
çekti. ABD'li elektro gitar virtüözü Joe Satriani,
2008'de çıkardığı albümde "Aşık Veysel" isimli,
kendi bestelediği enstrümantal bir esere yer
verdi. Aşık Veysel, 2022'de "vefa" kategorisinde
Cumhurbaşkanlığı Kültür ve Sanat Büyük Ödü-
lüne'ne layık görüldü. Aralık 2022'de yayımla-
nan Cumhurbaşkanlığı genelgesi ile vefatının
50. yıldönümü nedeniyle 2023 yılının Türkiye'de
"Aşık Veysel Yılı" olarak kutlanacağı ilan edildi.
UNESCO da bu yıl Aşık Veysel'i anma 
programına aldı. AA
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Çiftçiliğin yanında
bahçe işleriyle de uğ-
raşan Aşık Veysel,
köydeki ilk meyve
ağaçlarını yetiştire-
rek, köylülere de
örnek oldu. 1950'den
sonra ünü tüm Türki-
ye'ye yayılan usta
ozan için 13 Mayıs
1952'de bir jübile ya-
pıldı. Halkın salonu
tıklım tıklım doldur-
duğu jübilede Ahmet
Kutsi Tencer, Bedri
rahmi Eyüboğlu, Efla-
tun Cem Güney ve
Behçet Kemal Çağlar
birer konuşma
yaptı.Aşık Veysel Şatı-
roğlu, 1950'de senar-

yosunu Eyüboğlu'nun
yazdığı, Metin Erk-
san'ın yönettiği "Ka-
ranlık Dünya" adlı
filmin son bölümünde
rol aldı. Sivas'ta 30
Ekim 1964'te 2. Sivas
Aşıklar Bayramı'na ya-
rışmacı olarak katılan
Şatıroğlu, 28-30 Ekim
1967'de gerçekleşen
2. Konya Aşıklar Bay-
ramı'nda da jüri üyesi
oldu. Uzun yıllar çe-
şitli vesilelerle düzen-
lenen programlara
katılan Aşık Veysel,
son konserini 1971'de
Nevşehir'in Hacıbek-
taş ilçesinde son kon-
serini gerçekleştirdi.

Son konserini
1971’de verdi

TürK edebiyatının ve
saz şiiri geleneğinin
büyük ustalarından Aşık

Veysel Şatıroğlu, vefatının 50. yı-
lında çeşitli etkinliklerle anılıyor.
Aşık Veysel Şatıroğlu'nun kızı Me-
nekşe'den olan torunu Nazender
Süzer Gökçe, AA muhabirine yap-
tığı açıklamada, 8 yaşına kadar
dedesiyle geçirdiği süreci, usta
ozanın sanatını, doğa ve insan
sevgisi anlattı. Gökçe, misafirper-
ver olan dedesinin, ziyarete gelen-
leri köyün girişinde karşıladığını
ve misafirlerini asla ikramsız gön-
dermediğini söyledi. Aşık Veysel'in
her daim misafirleriyle sazlı, sözlü
muhabbet içinde olduğunu akta-
ran Gökçe, "Dedem çocukları çok
severdi. Okuyan çocukları daha
çok severdi. Bize de hep okuma-
mızı, vatana, millete hayırlı evlat-
lar olmamızı öğütlemişti. Köyün
çocuklarıyla beraber, bayramlar
bizim için bir şölendi. Çıkar dede-
min elini öper, bayram harçlıkları-
mızı alırdık. Kesinlikle hiçbir
çocuk ayrımı yapmazdı. Hepimize
birer lira, okuyan çocuklara ise
2,5 lira verirdi. Okuyan çocukların
her zaman onun gözünde çok
farklı bir değeri vardı." dedi.

Ayrıcalıktan hoşlanmazdı

Nazender Süzer Gökçe, dedesinin
terbiyesini rehber edindiklerini
belirterek, şunları kaydetti:"Va-
tanı, milleti sevin. Asla zarar ver-
meyin. O zaman benim mirasıma
sahip olur, benim torunum olursu-
nuz, derdi. Bunları hatırlıyorum.
Sazlı, sözlü sohbetlerinde sadece

torunları değil, mutlaka köyün ço-
cukları da yer alırdı. Ses çıkarma-
dan otururduk. Çok da
anlamıyorduk ama önemli bir şey-
ler oluyordu orada, onun farkın-
daydık. Dedem de sohbetlere
katılmamızı çok önemserdi. O soh-
betlere katıldığımız için bu kültüre
mümkün olduğunca sahip çık-
maya çalışıyoruz."

Çok mütevazi bir 
yaşam sürdü

Aşık Veysel'in ev hayatında ol-
dukça mütevazı bir yaşam sürdü-
ğüne dikkati çeken Gökçe, "Biz
dedemin çok ünlü bir ozan oldu-
ğunu bilmiyorduk. Herkesin de-
desi gibi bizim de dedemizdi.
Kesinlikle kendisine ayrıcalıklar
sunulmasını istemezdi. Sanıyorum
vefatından bir yıl kadar önceydi,
kanser olduğunu bilmiyorduk, ya-
tağında yatıyordu. Genelde yalnız
bırakılmazdı ama o gün şansımıza
bir baktım dedem yalnız. Hemen
3-4 çocuk yanına yaklaştık. 'Dede
bize bir türkü söyler misin?' dedik.
İnleyerek yatağında kalktı. Baş
ucundaki sazı aldı. Bir türkünün
yarısına kadar söyledi. Yoruldu ve
'Bu kadar.' dedi. Sazı tekrar yerine
astı." diye konuştu. Gökçe, dede-
sinin insan, yurt ve doğaya büyük
bir sevgi duyduğunun altını çize-
rek, onun mirasının da büyük so-
rumluluk yüklediğini vurguladı.
Aşık Veysel'in daha çok geceleri
beste yaptığını dile getiren
Gökçe, sabahları yanında kim
varsa eserin sözlerini ona 
yazdırdığını kaydetti. AA

Aşık Veysel Şatıroğlu'nun kızı Menekşe'den olan to-
runu Nazender Süzer Gökçe, "Vatanı, milleti sevin.
Asla zarar vermeyin. O zaman benim mirasıma sahip
olur, benim torunum olursunuz, derdi." diye konuştu

Dedesinin
TORUNU!

7 Nisan'da
anma

etkinliği var

Gökçe, kitabın İngilizce versiyonunun Ankara Ticaret Odası ve An-
kara Sanayi Odası ile hayata geçirildiğini kaydederek, "Dedem
vefat edeli 50 yıl oldu. Görme engelliler için dedeme dair hiçbir ya-
zılı kaynak yoktu. Bu kitabı görme engelliler için Braille alfabe-
sinde bastırdık. Akabinde sesli kitap haline getirdik. 7 Nisan'da
Atatürk Kültür Merkezi'nde (AKM) lansmanı ve sergisi olacak.
Orada Veysel dostlarıyla paylaşacağız. Eseri görme engelliler için

olan kütüphanelere sunacağız." dedi. Gönüllülük esasıyla yaptık-
ları kitap çalışmasını ve sergiyi yurt içinde ve yurt dışında açmaya
devam edeceklerini aktaran Gökçe, usta fotoğrafçıların imzalı Aşık
Veysel eserlerinin sergileneceği etkinliğe, çellist Frederick De
Wulf'ün de katılacağını söyledi. Hatıra olarak dedesinin bir mendi-
lini sakladığını sözlerine ekleyen Gökçe, müzik yolculuğunda Şatı-
roğlu'nun izinden giden torunlarının da olduğunu dile getirdi. 
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S arı-lacivertli kulüpten yapı-
lan açıklamaya göre, Ülker
Stadı'nda gerçekleştirilen

törende 24 yaşındaki file bekçisi
ile Fenerbahçe Başkanı Ali Koç
açıklamalarda bulundu. Sözleş-
mesini uzatmaktan duyduğu
mutluluğu dile getiren Altay Ba-
yındır, "Çok duygu yüklü bir an.
2019'da camiaya gelmiştim. O
zamanki duygularım bambaş-
kaydı. Şu anda daha farklı olgun-
lukta, duygu ve düşünceler
içerisindeyim. Dört yıl daha bu
büyük camia ile birlikte sahada
mücadele vereceğim için çok
mutluyum." ifadelerini kullandı.

Sağlıklı bir 4 yıl olsun

2019'dan beri forma giydiği Fe-
nerbahçe'de çok güzel anılar bi-
riktirdiğinin altını çizen milli
kaleci, "İnşallah gelecek 4 yıl, geç-
mişte bıraktığım 4 yıldan daha
güzel, keyifli, mutlu ve huzurlu
geçer. Burada iyisiyle kötüsüyle,
acısıyla tatlısıyla çok güzel şeyler
yaşadım. Dört yıl ağızdan bir
anda çıkabiliyor ama bu dört yılın
içinde yaşanmış pek çok şey var.

İnşallah hep güzelliklerle, mutlu-
luklarla, taraftarımızla iç içe, 
camiamızın bütün ve beraber 
olduğu 4 yıl yaşarım. Farklı duy-
gular içindeyim, çok fazla tarif
edilip kelimelere dökülebilecek
şeyler değil. Çok mutluyum. 
İnşallah sağlıklı bir şekilde 4 yıl
daha hep birlikte geçiririz." 
şeklinde görüş belirtti.

Hayırlı uğurlu olsun

Sarı-lacivertli kulübün başkanı Ali
Koç, Altay Bayındır'ın Türk fut-
bolunda örnek bir sporcu olmaya
devam edeceğini vurgulayarak,
şunları kaydetti: "Camiamıza, 
Altay'a, Türk futboluna, Altay'ın
ailesine ve sevdiklerine hayırlı
uğurlu olsun. Biraz geç kaldık
ama sonunda 4 sene imzaladık.
Önümüzdeki 4 sene içinde neler
olur, artık zaman gösterecek. Bil-
diğim bir şey var ki Altay'ın; hem
Fenerbahçe'de sembol hem de
Türk futbolunda örnek bir sporcu
ve kişilik olmaya devam edeceğin-
den hiçbir şüphem yok. Allah
hem Altay'ın hem de camiamızın
her daim yolunu açık etsin." AA

Türk futboluna katkı verecek
Trabzonspor'un efsane futbolcularından Hami Mandıralı, "Bana göre şu an Türkiye'nin en yetenekli
oyuncusu Arda Güler. Bu yetenek daha da büyüyecek. Türk futbolu ondan çok şey kazanacak." dedi
mandıralı, Kocaeli'nin Gebze ilçesinde
gazetecilere yaptığı açıklamada, kendi dö-
nemleriyle kıyaslandığında günümüzde ye-
tenekli futbolcuların nadiren çıktığını
söyledi. Tanju Çolak ve kendi jenerasyon-
larında daha yetenekli oyuncuların bulun-
duğunu savunan Mandıralı, "Şu an benim
için en büyük oyuncu olacak aday Arda
Güler. Müthiş oyuncu. Onu izlerken keyif

alıyorum." diye konuştu. Mandıralı, genç
futbolcuyla telefon üzerinden zaman
zaman görüştüğünü ve tecrübelerini aktar-
dığını belirterek, "İnşallah böyle devam
eder. Yüreği ve kalbi değişmez. Bu yete-
neklerinin üstüne koyarak gider. Oynaya-
rak daha güçlü olacağını düşünüyorum."
değerlendirmesinde bulundu. Arda'nın
maç süresi alması gerektiğine işaret eden

Hami Mandıralı, genç sporcunun süre al-
madığı takdirde güçlenemeyeceğini vurgu-
ladı. Mandıralı, Arda'nın, UEFA Avrupa
Ligi son 16 turu rövanşında Fenerbah-
çe'nin 1-0 yendiği Sevilla maçındaki per-
formansına dikkati çekerek, şunları
kaydetti: "Bakıyorsun yaptığı şeylere, bun-
lar yapacaklarının garantisi. Ben çok keyif
aldım Arda'dan. Bana göre şu an Türki-

ye'nin en yetenekli oyuncusu Arda Güler.
Annesinden, babasından Allah razı olsun
böyle evlat yetiştirdikleri için. Bu yetenek
daha da büyüyecek. Türk futbolu ondan
çok şey kazanacak. Belki de Avrupa'da oy-
nayacak. Çok büyük takımlarda oynaya-
cak ender yeteneklerden biri. Onu
öpüyorum. Arda bu yolda devam et ve 
çok çalış. Aslan kardeşim." AA

Fenerbahçe Kulübü, sözleşmesi 4 yıl uzatılan milli kaleci Altay Bayındır için imza töreni düzenledi

İtalya Milli Takım Teknik 
Direktörü Roberto Mancini,
Galatasaray'ın yıldız ismi 
Nicolo Zaniolo'nun neden
kadroya alınmadığını açıkladı

Galatasaray'ın Haziran 2021'de Rennes'den transfer ettiği Sacha Boey, bu sezon sergilediği
muhteşem performansla Okan Buruk'un vazgeçilmez ismi olurken Avrupa devlerini peşine
taktı. Arsenal'in ilgilendiği 22 yaşındaki sağ bekin peşine şimdi de Jose Mourinho düştü

roberT Mancini'den İtalya Milli Takımı'na
çağrılmayan Nicolo Zaniolo ile ilgili açık-
lama2024 Avrupa Futbol Şampiyonası C Gru-
bu'nda yer alan İtalya'da Teknik Direktör
Roberto Mancini, Lazio'da forma giyen Mattia
Zaccagni ve Galatasaray'ın yeni yıldızı Nicolo
Zaniolo'nun neden kadroda yer almadığı konu-
sunda açıklama yaptı. C Grubu'nda yer alan
İtalya, ilk maçını 23 Mart günü deplasmanda
İngiltere'ye karşı oynayacak. Gök Mavililer'in
ikinci maçı ise Malta ile olacak.İtalya, 26 Mart
günü sahasında Malta'yı konuk edecek.

Zaniolo sözleri

İtalya Milli Takım Teknik Direktörü Roberto
Mancini, Avrupa Futbol Şampiyonası Elemeleri
öncesi bir basın toplantısı düzenledi. Deneyimli
çalıştırıcı, devre arasında Roma'dan Galatasa-
ray'a transfer olan Zaniolo'nun kadroda yer al-
mamasıyla ilgili olarak; "Zaniolo mu? Daha
yeni iyileştiği ve henüz tam kapasitesinde olma-
dığı için çağrılmadı" diye konuştu. Mancini,
Zaccagni için ise, performansını sürdürmesi ha-
linde yeniden kadroya davet edileceğini du-
yurdu. HABER MERKEZİ

amerikan Basketbol Ligi'nde (NBA) Los An-
geles Lakers, Austin Reaves'in skorer performan-
sının yardımıyla Orlando Magic'i 111-105
mağlup etti. NBA'e 8 maçla devam edildi.
NBA’de play-in hedefini sürdüren Los Angeles
Lakers, sakatlığı devam eden yıldız oyuncusu
LeBron James'in yokluğunda, konuk ettiği Or-
lando Magic‘i 6 sayı farkla yendi. Sezonun 35.
galibiyetine uzanarak Batı Konferansı'nda 10. sı-
rada yer alan Lakers'ta Reaves 35 sayı, 6'şar riba-
unt ve asistle kariyerinin en skorer maçına imza
attı. D'Angelo Russell 18 sayı ve 6 asist, Anthony
Davis 15 sayı, 11 ribaunt ve 4 blok, Troy Brown
12 sayı ve 5 ribaunt, Dennis Schröder 12 sayı ve
5 asistle galibiyette pay sahibi oldu. Bu sezon 43.
kez kaybeden Magic'te Franz Wagner 21 sayı, 8
ribaunt ve 7 asist, Paolo Banchero 21 sayı ve 6 ri-
baunt, Cole Anthony 17 sayı ve 5 ribaunt, Wen-
dell Carter 16 sayı ve 11 ribaunt, Markelle Fultz
12 sayı ve 10 asistle mücadele etti.

Alperen Şengün'den 9 sayı

Batı Konferansı ekiplerinin müsabakasında, New
Orleans Pelicans, konuk olduğu Houston Roc-
kets'ı 117-107 yenerek play-in'e kalma mücadele-
sini sürdürdü. Bu sezon 34. kez kazanan ve
play-in potasının bir maç uzağında yer alan Peli-
cans'ta Brandon Ingram 26 sayı ve 9 asist, CJ
McCollum 26 sayı, 6 ribaunt ve 5 asist, Jonas
Valanciunas 21 sayı ve 12 ribaunt, Trey Murphy
14, Herbert Jones 13 sayı ile oynadı. Konferans
sonuncusu Rockets'ta Jalen Green 40 sayı ve 4
ribaunt, Kevin Porter 25 sayı, 5 ribaunt ve 4 asist,
Tari Eason 10 sayı ve 5 ribaunt, milli oyuncu Al-
peren Şengün ise 9 sayı, 7 ribaunt, 6 asistlik 
performans sergiledi. AA

GalaTasaray'ın Haziran 2021'de Fatih
Terim döneminde Rennes'den 1.15 milyon
Euro bonservisle Rennes'den transfer ettiği
Sacha Boey, geçtiğimiz sezon beklentilerin al-
tında kalmıştı. Terim'in ayrılığı sonrası göreve
gelen Domenec Torrent'in gözüne giremeyen
Fransız sağ bek, istenmeyen adam ilan edil-
mişti. Torrent'in gönderilmesi, Okan Bu-
ruk'un imzayı atması adeta 22 yaşındaki
oyuncunun kaderini değiştirdi.

Sezon başı istenmiyordu

Sezon başında gözden düşen isim konumunda
olan Sacha Boey, sosyal medya hesabından
paylaştığı görüntü ile tepki çekmişti. O gün-
lerde izinli olan ve bireysel olarak çalışmalarda
bulunan Boey'nin paylaşımında fit olmadığı
konuşulmuştu. Omar Elabdellaoui ve Leo Du-
bois'nın sakatlıkları sonrası Okan Buruk, sezo-
nun ilk maçında Antalya deplasmanında
Boey'e şans verdi. Genç oyuncu da bu şansı iyi
değerlendirdi ve formayı bırakmadı.

Okan Buruk'tan özür diledi

Fiorentina ile oynanan hazırlık maçında yeni
transfer Dubois sakatlandı. Ardından Omar
da sakatlanınca teknik direktör Okan Buruk'un
sağ bekteki tek alternatifi genç Ali Turalp kaldı.
Esas sürpriz ise maçın oynanacağı haftanın
başında yaşandı. Boey, Buruk'la görüşüp, "Siz-
den özür diliyorum, şans vermeniz halinde ta-
kımım için elimden gelenin en iyisini yaparım"
dedi. Bu davranıştan memnun kalan Buruk,
Boey'i affedip takımla idmana başlamasına
izin verdi.4 idmanlı ilk 11'eOkan Buruk, Antal-
yaspor maçı öncesi Ali Turap ve Boey'i denedi;
Fransız oyuncuda karar kıldı. Genç oyuncu sa-
dece 4 idmanla Antalya'da ilk 11'de sahaya
çıktı, ilerleyen dönemde formayı bırakmadı.
Buruk da Dubois iyileşmesine rağmen Boey'i
ilk 11'den kesmedi. Sezon başı kampına katıl-
mamasına rağmen fiziksel açıdan takımın en
iyilerinden olan Boey, özel hocayla yaptığı bi-
reysel çalışmaların faydasını gördü.

Dipten zirveye ulaştı

Boey; adeta dipten zirveyi gördü. Galatasa-

ray'ın yurt dışında gerçekleştirdiği iki sezon ön-
cesi kampına da alınmayan genç futbolcu ta-
kımla çalışmalara ise Antalyaspor maçından
iki gün önce başladı; hazırlık maçlarında oyna-
madan resmi müsabakaya çıktı. İlk 45 daki-
kada bocalayan genç futbolcu Antalyaspor
mücadelesinin ikinci 45 dakikasından itibaren
ise oyununu yukarıya çekmeyi başarmıştı. Yaz
aylarında eski teknik direktörü Julien Step-
han'ın Strasbourg'a istediği Sacha Boey'e son
günlerde ise İtalyan ekiplerinden teklifler geldi.
Udinese ve Monza'nın transferi için devreye
girdiği Boey'nin performansı sonrasında ta-
kımda tutulması yönünde karar verildi.  Okan
Buruk, Trabzonspor maçının ardından yaptığı
açıklamada "Boey bizimle devam edecek.
Onunla ilgili herhangi bir düşüncemiz yok. Ta-
kımımızın performans olarak en iyilerindendi"

ifadelerini kullandı. Gösterdiği performansla
tam not alan genç futbolcu fiziksel olarak da
takımın en iyilerinden biri olmayı başarırken,
kanat bindirmeli ve temposuyla dikkat çekiyor. 

Dubois'i yedek bıraktı

Galatasaray'da sezon başı kampa dahi götü-
rülmeyen Sacha Boey, öyle bir çıkışa imza attı
ki hem 2.5 milyon Euro bonservisle transfer
edilen Leo Dubois'yı yeden bıraktı, liderlik kol-
tuğuna oturan takımının fark yaratan futbol-
cuların biri oldu hem de Avrupa devlerinin
radarına girdi. Ağustos ayında olduğu gibi sa-
dece İtalya değil bu kez ülkesi Fransa ile Porte-
kiz kulüpleri 22 yaşındaki futbolcuyu
gündemlerine aldı.  Boey’i takip eden kulüpler
arasında Fransız ekibi Olympique Lyon’un da
olduğu ifade edildi. Lyon scoutlarının uzun sü-
redir izlediği Boey’i gündemine alan bir diğer
takım ise Portekiz’den Sporting... Ancak Gala-
tasaray şampiyonluk hedefi nedeniyle oyuncu-
sunu ara transfer döneminde bırakmak
Arsenal, bir yandan Premier Lig'de şampiyon-
luk müadelesi verirken, diğer yandan da gele-
cek sezonun planlamasını yapıyor. İngiliz devi,
son olarak Boey'i listesine aldı. Tutto Merca-
to'da yer alan habere göre, Arsenal Menajeri
Mikel Arteta, Galatasaray'ın Fransız sağ beki
Sacha Boey'u çok beğeniyor. İngiliz devinin,
Sacha Boey için şimdiden girişimlere başladığı
iddia edildi. 

Roma da istiyor

Bir diğer iddia da İtalya'dan geldi. ASRoma
Live; Jose Mourinho yönetimindeki Roma'nın
Nicolo Zaniolo transferinden sonra Galatasa-
ray'la kurulan iyi ilişkilerini kullanarak Arse-
nal'den önce Sacha Boey'i transfer etmek
istediğini duyurdu. İtalyan ekibinin kısa süre
içerisinde Sarı Kırmızılı ekiple temas kuracağı
iddia edildi. Boey'nin Galatasaray ile olan söz-
leşmesi 2025 yılının Haziran ayında bitiyor. 22
yaşındaki oyuncunun Transfermarkt verilerine
göre; güncel piyasa değeri ise 11 milyon Euro.
Boey, bu sezon oynadığı 23 resmi maçta 1950
dakika sahada kaldı. Başarılı sağ bek, bu süre
içinde 2 asist yaptı. HABER MERKEZİ

Dünya devlerini peşine taktı

4 dOrtlUk imza!
ZanioLo

neden yok?

Lakers farkını
ortaya koydu

Rechner'e
teşekkür
Türkiye Futbol Fede-
rasyonu, A Milli Futbol
Takımı'nda 1,5 yıldır ka-
leci antrenörü olarak
görev yapan Michael
Rechner'in görevine
devam edemeyeceğini
açıkladı. Kariyerine Al-
manya'nın Bayern
Münih kulübünde
devam edecek olan
Rechner'e teşekkür edildi.
Rechner'in A Milli Fut-
bol Takımı'ndaki görevini
Emrah Karakovan üstle-
necek. Türkiye Futbol
Federasyonu'ndan ko-
nuyla ilgili olarak yapılan
açıklamada, "A Millî Ta-
kımımızın teknik heye-
tinde yaklaşık 1,5 yıldır
kaleci antrenörü olarak
çalışmakta olan Michael
Rechner'in Almanya'nın
Bayern Münih kulü-
bünde kısa süre önce
başladığı yeni görevi ne-
deniyle, bundan böyle
Türkiye Futbol Federas-
yonu'ndaki mesaisine
devam edemeyeceğini
üzülerek belirtmek iste-
riz. Rechner'in görevini,
mart ayı kampından
başlayarak kendisiyle
daha önce de A Millî Ta-
kım'da çalışmış olan
Emrah Karakovan üstle-
necektir" ifadelerine yer
verildi. DHA



S tefan Kuntz, ay-yıldızlı ekibin EURO 2024
Elemeleri'nde 25 Mart'ta deplasmanda Er-
menistan ve 28 Mart'ta da Bursa'da Hırva-

tistan ile oynayacağı karşılaşmalar öncesi Riva'daki
Hasan Doğan Milli Takımlar Kamp ve Eğitim Tesis-
leri'nde basın toplantısı düzenledi. EURO 2024'e ka-
tılacaklarına inandıklarını belirten Kuntz, "Kesinlikle
seneye Almanya'daki turnuvaya katılmamızı bekle-
yebilirsiniz. Bir Alman olarak Türk Milli Takımı'yla
Almanya'da bulunmak en çok istediğim şey. Göreve
geldiğimizden bu yana takım halinde iyi adımlar
attık, gelişiyoruz. Ancak önümüzde atacağımız daha
çok adım var. Burada FIFA sıralamasında bizden
üstün takımları yenmemiz gerektiğini de biliyoruz.
Hırvatistan iki büyük turnuvada son 4'e kalan takım-
lardan biri. Takımımızda bulunan oyuncular kalite
ve performans olarak Almanya'ya gidebilecek sevi-
yede. Aynı zamanda alacağımız skorlarla deprem
felaketi nedeniyle üzülen insanlarımızın yüzünü gül-
dürebilirsek, bu da bizi mutlu edecektir." ifadelerini
kullandı.

Büyük bir çaba serf ettik

Alman teknik adam, kadroya ilk kez davet edilen
Schalke 04 oyuncusu Mehmet Can Aydın ay-yıldızlı
ekibi seçimesiyle ilgili, "Mehmet Can ve Salih Öz-
can'ın yanına Ferdi'yi (Kadıoğlu) de ekleyebiliriz. A
Milli Takım'ı seçmeleri için büyük çaba sarf ettik.
Yönetimimizle konuştuğumuzda, ileriye dönük ne-
leri daha iyi yapabileceğmizi görüştüğümüzde, bu
konu önemli bir sıradaydı. Hamit (Altıntop) Bey de
önceki zamanlarından çok iyi bilir. Federasyonun
Avrupa büroları vardı. Biz de bu konu hakkında isti-
şare ediyoruz. Hamit Bey'in ve benim çevrem
olsun, federasyonun içinde farklı çevrelere uzanabi-
lecek insanların yardımıyla bu tarz oyuncuları biraz
daha rahat ve hızlı ikna edebiliyoruz. Böylece ileriye
dönük oyuncuları keşfetmeye çalışacağız." şeklinde
konuştu.

En önemlisi A Milli Takımı

Mehmet Can'ın ay-yıldızlı ekibe alışması için süre
gerektiğinin altını çizen Kuntz, "Mehmet Can bu-
güne kadar hiç Türk Milli Takımı düzeyinde oyna-
madı. Kampa dahil etmemizin nedenlerinden biri,
bu aile ortamına biraz daha katkı sağlayabilmesi.
Almanya 20 Yaş Altı Milli Takımı'nı seçip, kampla-
rına katılabilirdi ama onun çok net bir duruşu vardı.
Bu da bizi sevindiriyor. Bu ayarda, kadromuza kata-
bileceğimiz 17-18-19 yaşlarında çok yetenekli
oyuncu var. Bunların üzerinde de çalışacağız. Üze-
rinde durabileceğimiz üç konu var. Birincisi; bu
oyuncular milli takımda süreklilik görüyorlar. Bu-
rada bir oluşum bulunduğunu, teknik ekibe zaman
verildiğini görüyorlar. Bu durum oyuncuları ikna
ediyor. Almanya'da oynayanlar için bir faktör de ge-
lecek kupanın Almanya'da olması. En önemlisi de
tabii ki A Milli Takım." değerlendirmesinde bulundu.
Kuntz, sakatlığı nedeniyle aday kadrodan çıkartılan

Tayyip Talha Sanuç'un yerine başka bir ismin
davet edilmeyeceğini dile getirdi

Salih Uçan'la konuştuk

Stefan Kuntz, Salih Uçan'ın kadroda olmama-
sıyla ilgili bir soruya, "Medyaya düşen ve
olumlu olmayan açıklamaları vardı. Salih bu-
rada bir adım attı, beni aradı ve konuştuk. İki ta-
rafın bakış açısını, bu konuyla ilgili olayı
görüştük. Görüşmede, yaşanan bu durumdan do-
layı özür diledi. Yaptığı çok doğruydu. İki kişi ara-
sında anlaşmazlık varsa, bu iki kişi tarafından
bertaraf edilmeli. Beni aradı ve bu konuyu berta-
raf ettik. Konu böylelikle benim için kapandı. Bun-
dan sonra performans odaklı değerlendirmesi
yapılacak." yanıtını verdi. Kuntz, Ermenistan ile
Hırvatistan'ın güç anlamında farklı seviyede ta-
kımlar olduğunu ve buna göre hazırlık yaptıklarını
aktararak, "Son zamanlarda birçok oyuncuyla bi-
rebir görüştüm. Birçok konuya değindik. Bu gö-
rüşmeleri şöyle bir avantaja dönüştürmeye
çalışıyoruz. Bu iki maçın arasındaki farklılığı on-
lara yansıtmaya çalışıyoruz. Burada yapmamız
gereken temel yapılanma sağlam olmalı. Bu ne
kadar sağlam olursa, farklı rakiplere karşı hazırlık
da iyi olur. Bu dönemde öğrendiğim farklı konular
da vardı. Ermenistan'la olan ülkeler arası konu-
lar... Yaşamış olduğumuz üzüntülü deprem olayla-
rının oyuncular üzerinde nasıl etki yaptığıyla ilgili
ve kampın ortasında Ramazan ayına girilecek ol-
ması. Bu konularda da bilgiler topladım." diye 
konuştu.

Önemli genç oyuncularımız var

Çağlar Söyüncü'nün de arasında bulunduğu
bazı önemli isimlerin takımlarında yeterli za-
manı alamamasıyla ilgili soru üzerine ay-yıldızlı
çalıştırıcı, şu görüşlerini paylaştı: "Bazı oyuncu-
ları kadroya neden davet ettiğimizin gerekçeleri
değişebiliyor. Çağlar'ın aldığı süreyle ilgili, Tür-
kiye'de oynayan bir oyuncuyu davet etmesem
kimse bir şey demeyecektir. Çağlar'ı neden
davet ediyoruz? Burada takım içi dengeleri
oturtuyoruz. Çağlar'la ilgili birçok bilgiye sahi-
bim. Hem mental hem kontrat durumuyla ilgili
birçok bilgim var. Premier Lig seviyesinde id-
manlarını yapıyor. Orada ufak maçlarda da süre
alıyor. Temel yapılanma konusunda da Çağlar
gibi bir oyuncu çok önemli. Buraya ne zaman
geldiyse elinden gelenin en iyisini yaptı. Farkı
oyuncular bu durumda kıyaslanabilir. İrfan
Can'ın da zor zamanları oldu, o da bizim için
önemli bir oyuncu. Tecrübeli oyunculardan
bahsettik ama genç oyuncularımız da var.
Örneğin İsmail (Yüksek). Biz onu Sevilla
maçından önce listemize kattık, buraya
geleceği belliydi. Barış Alper (Yıl-
maz) iyi bir ivme yakaladı, buraya
gelmeye hak kazandı. Cenk (Öz-

kacar)
Valen-
cia'da birçok
önemli maça çıktı.
Bizlerin bu tarz oyunculara sadık kalması gere-
kiyor. Çünkü onlar ileriye dönük yükleri sırtlana-
bilecek oyuncular."

Umut'tan övgüyle söz etti

Milli takıma ilk kez davet edilen Umut Nayir'den
beklentisini dile getiren Kuntz, "Ligde iyi bir per-
formans gösteriyor. Takımında skora etkisi olu-
yor. Böylece milli takım kapısı onun için açıldı.
Umut'u gördüğümde, 'Ben de Almanya Milli Takı-
mı'na 29 yaşımda seçildim. 25 maç yaptım ama
Avrupa şampiyonu oldum.' dedim. Hiçbir zaman
geç olmadığını söyledim." şeklinde
konuştu.Alman teknik adam, kaleci tercihi hak-
kında ise, "Son hazırlık maçlarında deneme
amaçlı kaleciler konusunda değişiklikler yaptık.
Normal şartlarda bir periyot oynuyorsanız, sabit
bir oyuncuyla devam etmeniz daha avantajlı
oluyor. Bana birkaç gün daha süre verin.
Mert (Günok) bizim dönemimizde
milli takıma geri dönüyor. Onun
için de tek kaleciyle mi yoksa
rotasyonla mı oynarız
henüz belli değil. Bir-
kaç gün sonra net-
lik kazanır."
açıklama-
sında bu-
lundu.
AA
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Görevde bulunduğu 1,5 yılı
aşkın süreyi değerlendiren

Kuntz, sözlerini şöyle tamam-
ladı:"Dünya Kupası şansımızı
play-off maçlarına taşıdığımız
için memnunduk, Portekiz'i ye-
nemediğimiz için tabii ki mem-
nun değildik. Avrupa Uluslar
Ligi'nde C Ligi'nden B Ligi'ne
çıktık. Haziran ayında oynadı-
ğımız 4 maç beni memnun et-

mişti. Aynı zamanda
oynadığımız son 2 Uluslar Ligi
maçından memnun değildim.
Son hazırlık maçlarında birçok
şeyi denedik ve oldukça mem-
nun kaldım. Avrupa Kupası'yla

ilgili tek memnun kalacağım
şey, oraya katılmamız 

olacaktır."

Avrupa Kupası
VURGUSU

KUNTZ EURO
2024 ICIN 
HEYECANLI

A Milli Futbol Takımı Teknik Direktörü Stefan Kuntz, bir
Alman olarak en büyük isteğinin, Almanya'da düzenlenecek
UEFA 2024 Avrupa Şampiyonası'nda (EURO 2024) Türk Milli
Takımı'nın başında bulunmak olduğunu söyledi

Milliler iddialı
Milli futbolcular Mert Günok ile Umut Nayir, 2024 Avrupa Şampiyonası (EURO
2024) Elemeleri D Grubu'nda Ermenistan ve Hırvatistan ile oynanacak maçlarda
iyi sonuçlar alarak grup mücadelesine iyi başlamak istediklerini söyledi
A Milli Futbol Takımı'nın
aday kadrosunda yer alan
Mert Günok ile Umut
Nayir, milli takımın Ri-
va'daki Hasan Doğan Milli
Takımlar Kamp ve Eğitim
Tesisleri'nde gerçekleştirdiği
antrenman öncesinde
basın mensuplarına açıkla-
mada bulundu. Milli ta-
kıma yeniden döndüğü için
mutlu olduğunu belirten
Mert, "Geçtiğimiz sezon,
benim için kolay olmadı.
Beşiktaş'a transfer olduk-
tan kısa bir süre sonra ağır
bir sakatlık yaşadım ve
böyle büyük bir sakatlık,
futbol kariyerimde ilkti.
Futbolun içinde bunlar var.
Önemli olan yerden kalk-
mak. Ben hedeflerim doğ-
rultusunda buraya tekrar
geleceğimi biliyordum. Ho-
camızla da oynamaya baş-
ladığım dönemden sonra
görüşmemiz oldu. Kendi-
siyle sürekli iletişim halin-
deydik. Her zaman benimle
ve performansımla yakın-
dan ilgilendi. Şu anda
önemli bir yolun başlangı-
cındayız. İnşallah güzel bir
başlangıç ile sonu finaller
olur." dedi.

Hedefimiz Almanya

Ermenistan ve Hırvatistan
karşılaşmalarını değerlendi-
ren deneyimli kaleci, "Dep-
lasmanda Ermenistan ile
oynayacağımız maç için
farklı görüşler olabilir ama
biz saha içinde kalıp oradan
galip gelerek Hırvatistan
maçına odaklanacağız. Baş-
langıçlar her zaman önemli-
dir. Takım olarak hedefimiz
Almanya." şeklinde konuştu.
Mert Günok, takımın en de-
neyimli isimlerinden biri olduğunun hatırla-
tılması üzerine ise şunları söyledi: "Bu
takımda yurtdışında oynayan çok kaliteli
oyuncular var. Ben açıkçası kendimi yaşça
çok büyük görmüyorum. Ben de onlardan
biriyim. Buradaki birçok oyuncuyla 2020
Avrupa Şampiyonası'na katılmayı başarmış-
tık. Yine bunu yapabilecek güçteyiz. Genç
arkadaşlarımız da çok kaliteli ve yetenekli. O
yüzden ben yolumuzun güzel olacağını dü-
şünüyorum."

Herkes genç 1 numara olmak ister

Milli file bekçisi, kaledeki rekabet hakkında
ise, "Yaklaşık son 5-6 senede Türk kaleciliği
önemli mesafeler kaydetti. Çok değerli kale-
ciler var. Biz de bu rekabetin içerisindeyiz.
Bu rekabet de milli takıma yarayacaktır. Her
genç oyuncunun olmak istediği yer burada 1
numara olmak." değerlendirmesinde bu-
lundu. Beşiktaş Teknik Direktörü Şenol Gü-
neş'in milli takım aday kadrosu
açıklanmadan önce kendisiyle konuştuğunu
aktaran Mert, "Şenol Hoca, kadro açıklan-
madan önce 'Çağrılacağını düşünüyorum'
şeklinde görüşünü bana belirtmişti. Şenol
Hoca geldikten sonra oynamaya başladım.
Burada olmamda onun da katkısı var. So-
nucunda buradayız. İnşallah güzel bir şe-
kilde başlayıp, güzel bir şekilde bitiririz."
ifadelerini kullandı.

Türk gençleri örnek olabilir

A Milli Takım aday kadrosuna ilk kez davet
edilen Umut Nayir, bu nedenle büyük mut-
luluk yaşadığını söyledi. Stefan Kuntz ile
kampa katılmadan da görüştüğünü belirten
Umut, "Hocam bana söylediklerini basın
toplantısında tekrarladı. Benim durumum
yaşı biraz geçmiş Türk gençleri için örnek
olabilir. Benim durumum aslında her
zaman hırslı bir şekilde çalışmaya devam et-
meleri gerektiğinin kanıtı. Milli Takım da
olmak benim için mutluluk verici. Hocamı-

zın 29 yaşında Almanya
milli takımına seçilip Av-
rupa şampiyonu olması
umarım bize örnek olur.
Ben de inşallah bu mutlu-
luğu Stefan Kuntz önderli-
ğinde yaşarım." şeklinde
konuştu. Milli takımdaki
arkadaşları tarafından
sıcak bir şekilde karşılandı-
ğını aktaran golcü futbolcu,
"Burada daha önceden bir-
likte futbol oynadığım,
takım arkadaşlığı yaptım
insanlar var. Bu ilk deneyi-
mim olmasına rağmen çok
fazla yabancılık çekmedim
açıkçası. Burada toplanma

sebebimiz Av-
rupa Futbol
Şampiyonası.
Grup maçları ile
bu süreç başla-
yacak. Hedefi-
miz büyük.
Ermenistan
maçı ile bu sü-
reci başarılı bir

şekilde başlatmak istiyo-
ruz." değerlendirmesinde
bulundu.

Hırvatistan maçı zor olabilir

Hırvatistan Ligi'nde futbol oynadığını hatır-
latan 29 yaşındaki oyuncu, bu ülke futbo-
luyla ilgili şu değerlendirmeyi yaptı:
"Hırvatistan büyük bir futbol kültürüne
sahip. Son dönemde neredeyse tüm büyük
turnuvalara katıldılar. Ve başarılı da oldular.
Ben de 2 sene öncesine kadar Hırvatistan’da
performans göstermiş bir oyuncu olarak on-
ların düzenine de aşinayım. O yüzden reka-
bet ortamlarının ne kadar yüksek düzeyde
olduğunun da farkındayım. Bizim için Hır-
vatistan’a karşı oynamak büyük bir hedef.
Tabii ki grup liderliği için oynayacak olma-
mız da büyük bir hedef. Hırvatistan’a karşı
ikonik maçlarımız da var. Yine aynı ciddiyet
ile hazırlanıp inşallah onları üzecek sonucu
alırız." Umut Nayir, aday kadrodaki forvet
oyuncularının yüksek performansı hakkında
ise, "Forvet oyuncuları skor yaptıkça öz gü-
venleri yerine geliyor. Bu durum da skor
yapmaya devam etmelerini sağlıyor. Aslında
birbirini pekiştiren şeyler. Şu an milli takım
kampında Enes ve Cenk ile birlikte 3 forvet
olarak gözüküyoruz. Üçümüzün de perfor-
mansının keskin olması milli takım adına
fayda sağlayacaktır." ifadelerini kullandı.

Futbol bir organizasyon işi

Deneyimli futbolcu, Ümraniyespor'daki per-
formansıyla milli takıma gelmesi hakkında
ise şunları söyledi: "Futbol bir organizasyon
işidir. Bir forvet olarak da takım arkadaşları-
nıza çok daha bağımlısınız. Sezon başında
Ümraniyespor'a gelirken Recep Hoca'ya
'Hedefim milli takım' demiştim. Hocam da
'inşallah' diye temennide bulunmuştu. Takı-
mımda bana biçilen rolü iyi oynadığımı dü-
şünüyorum. Performansımı yükselttim.
Ümraniyespor bugün ligde alt sıralarda ol-
masına rağmen çoğu maçta takdir toplayan
bir oyun sergiliyor. Ekibin bu oyunu da
benim performansımı olumlu yönde 
etkiliyor." AA

Umut, 29 yaşında ilk kez A Milli
Takıma seçilmesiyle ilgili olarak,
"Arda Güler, aramızda sanırım en
genç arkadaşımız. Ben onun ya-
şındayken profesyonel takıma
yeni geçiş yapmıştım. Şu an ken-
disiyle aynı milli takımda forma
giyebiliyorum. O yüzden insanla-
rın hiçbir zaman vazgeçmeme-
leri gerektiğini düşünüyorum.
Performansın yanında aidiyet ve
kararlılık da gösterirsek milli ta-
kımın kapısının herkese açık ol-
duğunu görüyoruz. İnşallah
herkese de nasip olur. Bugün bir-
çok oyuncu milli takımdan teklif
bekliyor ama bu durumu belirle-
yen birçok etken var. Hocalarımı-
zın kararlarını
vermesini sağlayan bir-
çok değişken var. Ben
bireysel olarak kendi
etki edebileceğim alan-
lara odaklandım hep.
Buradaki karar mercii
Stefan Kuntz ve kendisi
beni buraya layık
gördü. Bende bana du-
yulan güvenin karşılı-
ğını sahada vermek istiyorum."
diyerek sözlerini tamamladı.

Güveni boşa 
çıkarmayacağım

Nadal’ın rekoru

SONA ERDi!
Dünya tenis tarihinin en
önemli isimlerinden 
İspanyol Rafael Nadal'ın 
tek erkekler dünya
sıralamasında ilk 
10 içinde kalma rekoru, 
912 hafta sonra 
sona erdi

Profesyonel Tenisçiler Birliğinin (ATP) güncel-
lenen dünya sıralamasında, kariyerinde 22 grand

slam şampiyonluğu bulunan 36 yaşındaki tenisçi, 9'un-
culuktan 13'üncülüğe geriledi. Dünya sıralamasında ilk 10

arasına 2005 yılının Nisan ayında henüz 18 yaşındayken Bar-
celona Açık'ı kazanarak giren ve bugüne kadar kalmayı başaran

Nadal, yaklaşık 18 yıl sonra bu rekoruna veda etti. Tek erkekler reko-
runa, eski ABD'li dünya 1 numarası Jimmy Connors'ı (789 hafta)

2020 yılında geçerek ulaşan Nadal'ın, bu alanda önünde tek bir tenisçi
bulunuyor. Efsanevi Çek tenisçi Martina Navratilova, tek kadınlarda 1000

hafta ilk 10 içinde kalarak rekoru elinde tutmaya devam ediyor. Sezonun ilk
grand slam turnuvası Avustralya Açık'ın ikinci turunda sakatlanarak turnuvaya

veda eden İspanyol tenisçinin henüz kortlara dönememesi, ilk 10'dan çıkmasının
en önemli nedeni olarak gösteriliyor. Nadal'ın, toprak kort sezonunda, 8 Nisan'da

başlayacak Monte Carlo Masters turnuvasıyla kortlara dönmesi bekleniyor.  AA
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kahraManMaraşlı dep-
remlerin ardından, afet böl-
gesindeki ihtiyaçların
karşılanması için çalışan Ar-
navutköy Belediyesi tarafın-
dan Hatay’ın Kırıkhan
ilçesine “Kardeşlik Mahal-
lesi” olarak adlandırılan
yaşam alanı kuruldu. 500 ai-
lenin barınabileceği ve İlk
etabı tamamlanan Kardeşlik
Mahallesi’ne depremzede
vatandaşlar yerleştirilmeye
başlandı.  Yaşam alanı içeri-

sinde kadınların vakit geçire-
bileceği sosyal alanlar, ço-
cukların oyunlar
oynayabileceği ve yeni yete-
nekler kazanabileceği çocuk
atölyesi ve çocuk parkı, ra-
mazan ayında ve daha son-
rasında yaklaşık bin kişiye
yemek verilecek aşevi ve mut-
fak, ailelerin vakit geçirebile-
ceği oturma alanları, kitap
okuma alanları bulunuyor.
Alan içerisinde ramazan
ayında Hacivat Karagöz

oyunları, çocuk oyunları,
maskot, jonglör gösterileri
olacak. Bunun yanında Ar-
navutköy Belediyesi ekipleri
tarafından her gün iftar ve
sahur verilecek.  Ailelerin ka-
labileceği güven ortamına
sahip olan Kardeşlik Mahal-
lesine yerleşen vatandaşlar,
Arnavutköy Belediyesi ve Be-
lediye Başkanı Ahmet Haşim
Baltacı’ya hizmetlerinden
dolayı teşekkürlerini iletti.
HABER MERKEZİ

Asrın felaketi ardından Hatay’ın Kırıkhan ilçesinde görevlendirilen
Arnavutköy Belediyesi, depremzede vatandaşları kurduğu yaşam
alanı olan Kardeşlik Mahallesi’ne yerleştirmeye başladı

Beyoğlu Belediyesi her yıl Ramazan ayında on binlerce kişiyi ağırladığı gönül sofralarını bu yıl Kahramanmaraş’ta depremzedeler için 
kuracak. Birliğin, beraberliğin ve dayanışmanın sembolü olan gönül sofralarında her gün 15 bin depremzede iftar ve sahurlarını yapacak

15 bin depremzedeye

iftar verilecek!

Milletvekili aday adayı olan Halis Kahri-
man'dan boşalan DEVA Partisi Esenyurt İlçe
Başkanlığı görevine Mehmet İnan getirildi.
Kahriman'dan görevi devralan İnan, DEVA
Partisi'nin Esenyurt'taki varlığını koruyarak
ve güçlendirerek yola devam edeceklerini
ifade etti. İnan, “Çok değerli başkanımız
Halis Kahriman'a emekleri için teşekkür edi-
yor, milletvekilliği aday adaylığı yolunda ba-
şarılar diliyorum. Kendisinden bize geçen bu
anlamlı görevi layığıyla yerine getirecek,
Esenyurt halkına deva olmak adına sorun-
lara çare üretmek adına çalışmayı sürdürece-
ğiz. Her zaman söylediğimiz gibi Esenyurt'un
devası var” şeklinde konuştu. BARIŞ KIŞ

Kahriman’ın yerine
Mehmet İnan geldi

K ahramanmaraş’ta dep-
remzedelerin ihtiyaçları-
nın giderilmesi için

hummalı bir çalışma yürüten
Beyoğlu Belediyesi, yardım-
laşma hassasiyetini Ramazan
ayında da sürdürecek. Her yıl
Ramazan ayı boyunca Be-
yoğlu’nun dört bir yanında ku-
rulan gönül sofraları bu yıl

Kahramanmaraş’ta depremze-
deler için kurulacak. Kahraman-
maraş Dulkadiroğlu’nda
kurulan Beyoğlu Yardım Merke-
zi’nde bulunan büyük aşevi çadı-
rını yanı sıra, üç mobil aşevi ile
de her gün Kahramanmaraş
merkezin farklı noktalarındaki
çadır kentler, konteynır kentler ve
mahallelerde yaşayan 15 bin
depremzedeye iftar ve sahur ye-
meği dağıtılacak. Ayrıca Beyoğlu

Yardım Merkezi’nde faaliyet
gösteren fırında da her gün 15
bin ekmek pişirilerek depremze-
delere dağıtılmaya devam edile-
cek.

Çocuklar için 
eğlence olacak

Beyoğlu Belediyesi iftar orga-
nizasyonlarında depremzede 
çocukları da unutmadı. Dep-
remzede çocukların eğlenceli

bir Ramazan ayı geçirmelerini
sağlamak amacıyla hazırlanan
Mobil Sahne her gün Kahra-
manmaraş’ın farklı noktala-
rında çocuklarla buluşacak.
Kukla ve tiyatro gösterileri, eğ-
lenceli yarışmalar ve çizgi film-
ler başta olmak üzere çeşitli
kültürel ve sanatsal etkinlikle-
rin düzenleneceği Mobil Sahne
çocuklara dolu dolu bir Rama-
zan ayı yaşatacak.

HABER MERKEZİ
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